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با وجود خشكسالي شديد در استان؛
طرح تونل بهشت آباد در لايحه 

بودجه با مشكل مواجه شد

دبير شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان:

اعتياد، دومين عامل مرگ در کشور است

استاندار با اشاره به طرح تونل بهشت آباد گفت: اين طرح 
در لايحه بودجه با دو مش��كل مواجه است: نخست آن كه 
اعتبارات لازم براي آن درنظر گرفته نش��ده و دوم آن كه 
اجراي آن از آب منطقه اي اصفهان گرفته شده و به شركت 
» آب نيرو« كه از جمله ش��ركت هاي زير مجموعه وزارت 
نيرو محسوب مي شود، واگذار شده است. خواست مردم آن 
است كه هم رديف بودجه مناسبي براي آن درنظر گرفته 
ش��ود و هم آب منطقه اي اصفهان مجددا مجري آن شود. 

وي در ادامه اظهار داشت: براي توازن منطقه اي نيز 
۳۰4 طرح پيش بيني شده است و انتظار مي رود...

ويژه نامه 
دانش
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رييس اتحاديه موبايل اصفهان  در گفت وگو با اصفهان زيبا خبر داد:

واردات غيرقانونی؛  مهم ترين مشكل 
بازارگوشی همراه
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 تحرکات دفاعی درفدراسيون 
آغاز شد

کاری نكنيم حسرت حال
 را بخوريم
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لایحه بودجه 94 
واقع بینانه تر است

نماينده مردم اصفهان در مجلس:

فرماندار اصفهان  نسبت به برخی اظهارات غيرکارشناسی مسوولان هشدار داد:

افزایش سرطان در منطقه شرق اصفهان 
صحت ندارد

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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دبير ش��وراي هماهنگي مبازره با مواد مخدر استان به مقوله 
جوان گزيني مافياي اعتياد و كاهش سن گرايش به مواد اشاره 
كرد و با بي��ان اينكه دومين علت مرگ و مير در كش��ور پس 

از تصادفات،  س��وء مصرف مواد مخدر است، گفت: نرخ بالاي 
رشد اعتياد در زنان زيبنده استان نيست. هادی زاده ادامه داد: 

علي رغم كشف ...
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تولد هووی قانونی برای سايت های 
همسريابی 

سايت رسمی همسان گزينی 
رونمايی می شود
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 شهردار اصفهان عنوان كرد:متاسفانه مش��كلي كه جوامع امروز 
دارند اين است كه به فرامين الهي توجه نداشته و خود را از ولايت 
الهي دور كرده اند و اين امر باعث مي ش��ود ك��ه ظلمت جامعه را 

فراگرفته و اين ظلمت باعث بروز رفتارهاي نادرس��ت در جوامع 
امروزي باشد.

به گ��زارش اداره ارتباطات رس��انه ای روابط عمومی ش��هرداری 

اصفه��ان ،در اين ديدار ش��هردار اصفهان ضمن تبريك س��ال نو 
ميلادي ۲۰۱۵ به هموطنان و همشهريان مسيحي و ارامنه گفت: 
اين مناسبت ها فرصتي است كه همبس��تگي خود را اعلام كرده 
و درس ها و راهنمايي كه براي ادامه همكاري ها ضرورت دارد را 
پيگيري نماييم.دكتر س��قاييان نژاد با بيان اينكه ايام سال جديد 
ميلادي با هفته وحدت توام شده است افزود: جمعه آينده ميلاد با 
سعادت نبي اكرم)ص( مي باشد و توام شدن ايام سال نو با ميلاد 

پيامبر اكرم)ص( بسيار ميمون و مبارك است.
وي تصريح كرد:عقل به عنوان پيامبر داخلي انس��ان ها تلقي مي 
شود و پيامبرهاي بروني مخصوصا پيامبران اولوالعزم به اين واسطه 
اس��ت كه عقل دروني و پيامبر بروني و پيامب��ر دروني با يكديگر 
وحدت پيدا كرده و بتوانند راهنماي انس��ان و جامعه به سمت و 

سوي خداوند باشد.
ش��هردار اصفهان عنوان كرد:اگر ما بتوانيم بر طبق عقل خود و بر 
اساس فرامين پيامبراني كه براي راهنمايي ما فرستاده شده اند و 
كتبي كه در اين راس��تا از طرف خداوند وحي شده است به آن ها 

عمل كنيم جامعه به سمت صلح و دوستي حركت مي كند.
دكتر سقاييان نژاد گفت: متاسفانه مشكلي كه جوامع امروز دارند 
اين است كه به فرامين الهي توجه نداشته و خود را از ولايت الهي 

دور كرده و اين امر باعث مي شود كه ظلمت جامعه را فراگرفته و 
اين ظلمت باعث بروز رفتارهاي نادرست در جوامع امروزي باشد.

وي تاكيد كرد: در سوره بقره آمده است كه اگر انسان ها در پرتوي 
حركت الله حركت كنند قطعا از ظلمات به سمت نور راهنمايي مي 
كند و برعكس اگر ولايتي غير از ولايت الله و خداوند يكتا را قبول 
كرديم تو را از نور به س��مت ظلمت مي ب��رد و اگر ولايت طاغوت 
جايگزين ولايت الله شود به سمت ظلمت خواهيم رفت و متاسفانه 
امروز طاغوت هاي زمانه بر دل و جان ملت ها حاكم هستند و اين 
بدبختي هايي كه تح��ت عنوان ظلمت در هس��تي وجود دارد به 

خاطر دوري از خداوند و فرامين اللهي است.
شهردار اصفهان اظهار داشت: مسلمان به معني تسليم شدن است 
به طوريكه دين مسيح، ابراهيم و موسي مسلمان اند و اديان پيامبر 
نيز مسلمان اند و اگر اين تسليمي ات در پرتو يگانگي الله به وجود 
آيد بسياري از مسائل و مش��كلات مرتفع خواهد شد و متاسفانه 
همان طاغوت هاي بيروني و نفس هاي ما باعث مي شوند از ولايت 

الله دور شده و اين امر باعث تاريك شدن زندگي مي شود.
دكتر سقاييان نژاد ادامه داد: در سوره آل عمران خداوند سوال مي 
كند كه چرا كفر مي ورزيد در صورتي كه كتاب خدا و نبي خدا در 
بين شماست و هركسي به ريس��مان الهي چنگ زند خداوند او را 

به راه راست هدايت مي كند لذا انسان بايد از نفسانيت خود نجات 
يابد كه در اين راستا بايد ابتدا در وجود خود به يك وحدت دست 

يابيم تا وحدت بروني معني پيدا كند.
وي تاكيد كرد: متاسفانه مش��كلاتي كه امروز ما در ملل مختلف 
شاهد هستيم و اختلافاتي امروز به نام تكفيري، داعش و ... و به نام 
برداشت هاي غلط از دين فراهم ش��ده باعث شده جوامع جهاني 
تكه تكه ش��ده و نتوانند به يك وحدت برس��ند لذا ما از روح پاك 
نبي اكرم)ص( و حضرت مسيح)ع( طلب مي كنيم كه به ما كمك 
كنند با برداشت هاي درست پيام آور صلح و دوستي و مودت براي 

خانواده و اديان و جوامع خود باشيم.
ش��هردار اصفهان تصريح كرد: س��ال جديد را به جامعه ارامنه در 
اصفهان تبريك مي گويم و افتخار مي كنيم كه ش��ما در اصفهان 
هستيد و اميدواريم شهرداري اصفهان بتواند با همبستگي هايي 
كه داشتيم زمينه زندگي بهتر، مودت و دوستي بهتر را براي شما 

رقم بزند.
دكتر سيد مرتضي س��قائيان نژاد به همراه معاون هماهنگي امور 
مناطق و سازمان های ش��هرداري اصفهان و ش��هردار منطقه ۵ 
اصفهان با اس��قف اعظم ارامنه جنوب كش��ور در كليساي وانك 

ديدار كردند.

سراسقف اعظم ارامنه با اشاره به سفر نخست وزير ارمنستان به اصفهان 
تاكيد كرد:در مراسم س��يصد و پنجاهمين سالگرد تاسيس كليساي 
وانك كه در اصفهان برگزار شد نخست وزير ارمنستان و وزار از وضعيت 
شهري اصفهان، پاكيزگي و امكانات شهري و از وضعيت زندگي ارامنه 
در اصفهان شگفت زده شده و رضايت كامل داشتند و اين جای تقدير 

و سپاس دارد.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای روابط عمومی شهرداری اصفهان، 
باب كن چاريان در ديدار ش��هردار اصفهان كه به مناس��بت س��ال نو 
ميلادی انجام شد گفت:حضور شما در اين مكان مقدس براي ما موجب 
اميدواري و تقويت روحيه است و خوشبختانه رويه بسيار خوبي در بين 
ما باب شده و ما در ايام شادي با يكديگر شريك هستيم و براي عرض 

تبريك به ديدار يكديگر مي رويم.
 وی افزود:تجديد و تغيير س��ال فرصت خوبي براي هر جامعه و ملتي 
است كه يك قدم رو به جلو برداشته و تجديد حيات و تجديد فعاليت 
داشته باش��ند لذا مهمترين جنبه اي كه خداوند متعال به انسان عطا 
فرمودند جنبه فكري و ذهني اس��ت كه اجازه مي ده��د هرنوع كار و 
فعاليتي را برنامه ريزي كرده و در عين حال اين امكان براي انسان فراهم 

شده تا خير را از شر تشخيص دهد.
وي بيان داشت:پيامي كه حضرت عيسي مسيح)ع( به انسان ها و جامعه 

بشري دادند، زندگي توام با صلح و آزادي و خدمت به انسان است كه 
جامعه بشري در دوران كنوني به صلح و آرامش احتياج وافري دارد.

باب كن چاريان اظهار داشت:متاس��فانه امروز در بس��ياري از جوامع 
بشري شاهد دوري از اعمال و كردار الهي هستيم و اين دوري و پرهيز 
از اعمال و كردار الهي باعث شده تا بس��ياري از رهبران در اين جوامع 
اعمال شيطاني انجام دهند و صلح و آرامش بين المللي را در سطح دنيا 

مخدوش نمايند.
وي عنوان كرد:خدارا شاكريم كه در كشور ايران وضعيت صلح و آرامش 
و اتحاد بين تمام جوامع برقرار است و بسياري از مشكلاتي كه در رابطه 
با جنگ و نا آرامي در كش��ورها وجود دارد ما در كشور عزيزمان شاهد 

نيستيم.
سراسقف اعظم ارامنه گفت:الگويي كه در رابطه با تعامل بين اديان و 
جوامع مختلف كش��ور ما وجود دارد الگوي بسيار مناسبي است و اگر 
مردمان كشورها و ملت هاي ديگر از اين الگو پند گيرند مي توانند در 

صلح و آرامش كامل زندگي كنند.
باب كن چاريان افزود:در مراسم دعا و نيايش سال نو ميلادي و در پيامي 
سال جديد كه به كليه جوامع ارامنه و مردم عزيز اصفهان و ايران ارائه 
شد، به اين مهم تاكيد شده كه مهمترين خواست ما از خداوند در سال 
جديد صلح و آرامش، دوستي و رفاه جامعه است همچنين باتوجه به 

اين مسئله كه سال ۲۰۱۵ ميلادي مصادف است با يك صدمين سالگرد 
نسل كشي ارامنه، در اين پيام به مسئله اتحاد جوامع بشري و عدالت در 

سطح بين المللي تاكيد خاصي شده است.
باب كن چاريان اضافه كرد: از ش��هرداري اصفهان و شهرداري منطقه 
۵ كه فعاليت ها و همكاري هاي بس��يار خوبي با شوراي خليفه گري 
و هيات هاي مختلف جوامع ارامنه داش��تند و دائم با اين هيات ها در 
حال همكاري بوده و خدمت شاياني به ارامنه و منطقه جلفاي اصفهان 
نمودند تش��كر و قدرداني نموده و در عين حال فرصت خوبي است تا 
از شهردار اصفهان به جهت همكاري هاي بس��يار خوبي كه در رابطه 
با برگزاري مراسم هاي سيصد و پنجاهمين س��الگرد كليساي وانك 

با شوراي خليفه گري داشتند تشكر خاص و ويژه اي داشته باشيم.
وي عنوان كرد: خوش��بختانه اين مراس��مي كه برگزار ش��د در شان 
جمهوري اسلامي ايران، ارامنه، شهرداري و شهر اصفهان بود و بسياري 
از شركت كنندگان تاكيد خاصي به اين مسئله داشتند و خوشحالي 

خود را در اين رابطه ابراز نمودند.
سراسقف اعظم ارامنه تصريح كرد: خوشبختانه برگزاري مراسم هاي 
سيصد و پنجاهمين سالگرد تاسيس كليساي وانك فرصت بسيار خوبي 
بود زيرا بسياري از انديشمندان و متفكرين سطح بالا از كشورهاي خارج 
براي شركت در اين مراسم در اصفهان حضور داشتند به جهت آشنايي 

آن ها با واقعيت هاي موجود در كش��ور در رابطه با تعامل خاص اديان 
مختلف، تمامي آن ها تاكيد داشتند كه اين روابط بسيار حسنه و قابل 

قبول است.
باب كن چاريان تاكيد كرد: ايام سيصد و پنجاهمين سالگرد تاسيس 
كليساي وانك به جهت حضور نخست وزير ارمنستان و هيات همراه 
متش��كل از ۷ نفر از وزراي مختلف جمهوري ارمنستان فرصت بسيار 
خوبي براي اس��تان و ش��هر اصفهان بود كه نخس��ت وزير ارمنستان 
و وزار از وضعيت ش��هري اصفه��ان، پاكيزگي، امكانات ش��هري و از 
وضعيت زندگي ارامنه در اصفهان شگفت زده ش��ده و رضايت كامل 
داشتند و اين جای تقدير و سپاس دارد.وي با بيان اينكه نخست وزير 
ارمنستان تاكيد كردند كه ما آگاهيم كه شهر اصفهان و ايروان پايتخت 
ارمنستان خواهرخوانده هستند و اين بس��يار امري مهم براي ارامنه 
اس��ت گفت:تاكيد خاصي كه در رابطه ب��ا خواهرخواندگي اصفهان و 
ايروان وجود داش��ت فرصت بسيار خوبي اس��ت تا همكاري هاي في 
مابين گسترش يافته و بايد از اين فرصت ها استفاده تمام و كمال شود.

سراسقف اعظم ارامنه اذعان داشت:با بررسي هايي كه با نخست وزير 
ارمنستان و هيات همراه به خصوص وزرايي كه ايشان را همراهي مي 
كردند صورت گرفت، اكث��ر حاضرين تاكيد بر افزاي��ش همكاري ها 
داشته و عنوان كردند اگر مسئولين شهري و استاني اصفهان پروازهاي 

مستقيم از اصفهان به ايروان را برقرار نمايند، امكانات بسيار زيادي در 
جهت گس��ترش روابط به خصوص در رابطه با مباحث گردشگري و 
توريستي به اصفهان و ايروان وجود خواهد داشت.در پايان اين جلسه 
معاون هماهنگي امور مناطق و سازمان ها و امور بين الملل شهرداري 
اصفهان اظهار داشت: در رابطه با خط هوايي اصفهان- ايروان جلسات 
متعددي برگزار ش��ده به طوريكه مقدمات آن فراهم شده و در آينده 
نزديك شاهد پرواز مستقيم از اصفهان به سمت ايروان خواهيم بود كه 

نويد بسيار خوبي براي ايران و ارمنستان مي باشد.
دكتر جمالي نژاد همچنين با اشاره به برگزاري همايش گفت و گوي 
اديان تصريح كرد: هرس��اله اين همايش به صورت داخلي برگزار مي 
شد ولي خوشبختانه با پيگيري هاي انجام شده امسال اين همايش به 
صورت بين المللي و در سطح وسيع تري برگزار خواهد شد كه اتفاق 
ميمون و مباركي است.در پايان اين جلسه عنوان شد،امسال مصادف با 

سي امين سالگرد حضور و شروع فعاليت هاي اسقف اعظم ارامنه بود.
باب كن چاريان كه ده سال است به عنوان رييس خليفه گري و جوامع 
ارامنه اصفهان و پيشواي مذهبي ارامنه اصفهان  مشغول فعاليت است 
طي دستوري كه عاليجناب آرام اول و پيشواي مذهبي ارامنه به صورت 
مكتوب اعلام كرد،جناب اسقف باب كن چاريان به درجه سر اسقفي 

نائل شدند كه براي جامعه ارامنه وشهر اصفهان افتخار بزرگي است.

شهردار اصفهان در ديدار سراسقف اعظم ارامنه تاکيد کرد:

باید ابتدا در وجود خود به یك وحدت دست یابيم تا وحدت بروني معني پيدا كند

سراسقف اعظم ارامنه در ديدار شهردار اصفهان تاکيد کرد:

ابراز شگفتی نخست وزیر ارمنستان از وضعيت شهری و پاكيزگی اصفهان



رییس سازمان بسیج مس��تضعفین با بیان اینکه 
آرمان ما نه سانتریفیوژ بلکه نابودی کاخ سفید و 
محو صهیونیسم است، تصریح کرد: هرکسی به 
این آرمان ها اعتقاد ندارد و به نام خردگرایی روی 
این آرمان ه��ا خط کش��یده و از تعطیلی مبارزه 

حرف می زند.
 به گ��زارش اصفهان زیبا ب��ه نقل از خبرگزاری فارس، س��ردار 
محمدرضا نقدی، رییس سازمان بسیج مستضعفین صبح دیروز در 
مجمع عالی بسیج پیشکسوتان جهاد و شهادت که در سالن 5 آذر 
برگزار شد، گفت: عهد و پیمانی که با خدا بسته شده است با گذر 

عمر و تغییر وضعیت شغلی تغییر نمی کند.

س��ردار نقدی با بیان اینکه این پیمان از ازل تا ابد ادامه داش��ته و 
پیامبران الهی و اهل بیت نمونه عینی آن هس��تند اظهار داش��ت: 
پیامبر و امیرالمومنین تا آخری��ن روزهای عمر خود در حال آماده 
سازی سپاه جهت نبرد با دشمنان بودند و امام راحل نیز در اواخر 

عمر خود، شور انقلابی بیشتری نسبت به قبل داشت.
وی توشه و تجربه پیشکس��وتان را س��بب افزایش انگیزه های 
الهی و خصلت های جهادی دانس��ته و تاکید کرد: پیشکسوتان 
همنشین شهدای بزرگوار بوده اند و معجزات الهی را در انقلاب 
اسلامی و دفاع مقدس دیده اند ولی جوانان امروز ندیده اند؛ پس 
پیشکسوتان باید بیشتر و جلوتر از دیگران حرکت کنند چراکه 

حجت بر آنها تمام شده است.

رییس س��ازمان بس��یج مس��تضعفین در ادامه س��خنان خود 
خاطرنش��ان کرد: انس��انی که برای رضای خدا 
 تلاش ک��رده، هر قدر مس��ن ش��ود انقلابی تر 
می شود و انقلابی های قلابی که برای خدا کار 
نکرده اند و امروز با از دست دادن شور جوانی و 
به نام عقلانیت و خردگرای��ی حرف از تعطیلی 
مبارزه می زنند، بی خرد هستند چراکه جوانی 

خود را از بین برده اند.

    انقلابی ه�ای قلابی به ن�ام عقلانیت 
حرف از تعطیلی مبارزه می زنند

وی درب��اره انقلاب��ی های قلاب��ی تصریح کرد: 
اینها انتظار دارند زمام امور به دستش��ان داده 
شود، در حالی که در روز عاشورا به اسکی روی 
 آب پرداخته و یا در 28 صفر به ش��کار تفریحی

 می روند.
جانشین فرمانده کل سپاه در امر بسیج، پیشکسوتان را بهترین 
افراد برای حفظ ارزش ها دانس��ته و بیان کرد: امام راحل تاکید 
 داش��تند که تا کفر و ش��رک هس��ت و بانگ اس��لام در جهان 

طنین انداز نشده، مبارزه هست و تا مبارزه هست ما هستیم.
وی با بیان اینک��ه آرمان ما نه س��انتریفیوژ بلک��ه نابودی کاخ 
س��فید و محو صهیونیسم اس��ت، تصریح کرد: هر کسی به این 
آرمان ها اعتقاد ندارد و به نام خردگرایی روی این آرمان ها خط 
کش��یده و از تعطیلی مبارزه حرف می زند باید صادقانه بگوید 
که انقلابی نیس��ت چراکه ما برای این آرمان ها تا س��فید شدن 
 موهای خود و حتی بعد از واگذاری مسوولیت به جوانان تلاش

 می کنیم.
سردار نقدی عزت، عظمت و پیشرفت امروز را پاداش خداوند به 
ایستادگی و مقاومت ملت ایران دانس��ته و افزود: قبل از انقلاب 
شش میلیون بشکه نفت از کشور خارج می شد و در تمام اطراف 

تهران حلبی آباد وجود داشت.
ولی امروز با کمتر از یک میلیون بش��که نفت، سه 
برابر جمعیت آن روز به صورت پیش��رفته زندگی 

می کنند.
وی مشکلات امروز را بسیار کمتر از مشکلات دوران 
دفاع مقدس و انقلاب دانس��ته و ابراز داشت: امروز 

هیچ حجتی برای تعطیلی مبارزه نداریم.
چراکه عظمت ایران در منطقه و شکست های پی در 
پی صهیونیسم و آمریکا نشان دهنده درستی مبارزه 

تا امروز است.
رییس سازمان بس��یج مس��تضعفین به سخن امام 
خمینی)ره( که فرمودند جنگ ما فتح فلسطین را به 

دنبال خواهد داشت، اشاره کرد.
او در ادامه س��خنان خود تصریح کرد: تا امروز تمام 
وعده های امام بزرگوار محقق شده و بر توطئه های 
دشمنان غلبه کرده ایم و از آن نیروی جدیدی برای 
 کش��ور به وجود آمده اس��ت و ان ش��اء الله همراه با ام��ام خود در 

بیت المقدس نماز می گزاریم.
وی فرماندهی داعش را از داخل سفارت آمریکا در بغداد دانسته 
 و اظهار داش��ت: آمری��کا در ع��راق مس��تقیما از داعش حمایت 
 می کن��د و هواپیماه��ای آمریکای��ی، تجهیزات و تس��لیحات 
مورد نیاز را برای داعش در عراق رها می کنند که برخی از آنها به 

دست خودی ها رسیده است.
جانشین فرمانده کل سپاه در امر بسیج در پایان سخنان خود به 

دو رسالت اصلی بسیج پیشکسوتان اشاره نمود.
او در ادامه س��خنان خود افزود: حفظ ذخایر و تجربیات بسیج 
پیشکس��وتان در هیات های قرآنی و حلقات صالحین این قشر 
انجام ش��ده و همچنین این ذخایر از طریق مس��وولیت پذیری 
پیشکس��وتان در حلقات صالحین جوانان به نسل امروز منتقل 

می شود.

پیام تسلیت رهبر معظم انقلاب اسلامی 
در پی درگذشت آیت الله انصاری شیرازی

حضرت آی��ت الله خامنه ای رهب��ر معظم انقلاب اس��لامی در پیامی 
درگذشت عالم ربانی آیت الله انصاری شیرازی را تسلیت گفتند.

متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

رحلت عال��م ربانی مرحوم آی��ت الله آقای حاج ش��یخ یحیی انصاری 
ش��یرازی رحم��ه الله علیه را ب��ه بازمان��دگان محترم و ش��اگردان و 
ارادتمندان این حکیم و عارف الهی تس��لیت ع��رض می کنم.عمر با 
برکت آن مرحوم یکس��ره با پارس��ایی و پرهیزگاری سپری شد و در 
خدمت علم و ترویج معارف الهی به کار رفت. طهارت قلب و س��لامت 
نفس او مشهود همه  کس��انی بود که وی را از نزدیک می شناختند. از 
 خداوند متعال رحم��ت و مغفرتش را برای روح آن مرحوم مس��الت 

داریم.
سیّد علی خامنه ای

دستگیری اعضای یک تیم تروریستی
 در جنوب شرق کشور 

روابط عمومی قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه از دستگیری اعضای 
یک تیم تروریستی در منطقه » سرباز« در جنوب شرق کشور خبر داد. 
با تلاش رزمندگان قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه و نیروهای نظامی 
و انتظامی تحت امر این قرارگاه و انجام کار مستمر و دقیق اطلاعاتی، 
یک تیم تروریستی شناسایی و در عملیاتی موفق، دستگیر شدند. بنا 
به این گزارش، این تیم در گذش��ته در چندین اقدام کور تروریستی 
تعدادی معلم و نیروهای بس��یجی را در منطقه جنوب شرق کشور به 

شهادت رسانده بودند. 

ظریف امروز به مجلس می رود 
حسن قش��قاوی، معاون کنس��ولی و امور مجلس وزارت امور خارجه 
گفت: محمد ج��واد ظری��ف، وزیرامور خارجه کش��ورمان روزس��ه 
 ش��نبه)امروز( در صحن علنی مجلس به س��والات نمایندگان پاسخ 
می دهد.وی درباره س��والات از وزی��ر امور خارجه اف��زود: مجموعه 
سوالاتی که از اسفند ماه سال ۱۳۹2 تا کنون مطرح بوده است، تجمیع 
شده و در قالب چهار یا پنج سوال عنوان شده است که فردا آقای ظریف 

قرار است به سوالات آقای کریمی قدوسی پاسخ دهد.
قشقاوی گفت: این س��والات در کمیس��یون نیز پیش از این مطرح و 
پاسخ داده ش��ده بود که برخی از نمایندگان قانع نشدند.معاون وزیر 
امور خارجه در این باره که گفته ش��ده س��وال از وزیر امور خارجه به 
امضای  ۱۰۰ نماینده رسیده است، گفت: ۱۰۰ نفر نبودند و حدود ۴۰ 
یا 5۰ نماینده این طرح س��وال را امضا کردند و با توجه به اینکه چند 
 بار حضور آقای ظریف به تعویق افتاد ایش��ان امروز به سوالات پاسخ 

می دهند.

لاریجانی اوایل بهمن به همدان می رود
مشاور رییس مجلس شورای اسلامی از سفر رییس مجلس به همدان 
در اوایل ماه بهمن خبر داد.حسن زمانی، مشاور رییس مجلس شورای 
اسلامی با اعلام اظهار داشت: رییس مجلس ش��ورای اسلامی 8 و ۹ 
بهمن ماه به همدان س��فر می کند که این س��فر به منظور شرکت در 
یادواره شهدای این اس��تان انجام می ش��ود. وی افزود: همچنین در 
جریان این سفر جلس��ه ای میان معاون سیاسی اس��تانداری همدان 
و رییس مجلس برگزار و مس��ائل مختلف اس��تان در این حوزه مورد 
 بحث و بررسی قرار خواهد گرفت تا تصمیمات لازم در این باره اتخاذ 

شود.

فرمانده نیروی انتظامی با اعلام حمایت مش��روط پلیس از آمران 
به معروف گفت: نیروی انتظامی از آمران حمایت می کند به شرط 
آنکه وارد برخورد عملی نش��ود اما اگر حادثه ای رخ داد یا کس��انی 
که  برخورد تندی با آمران داش��ته باش��د، پلیس برخورد تندی با 

آنها خواهد کرد. 
سردار اسماعیل احمدی مقدم در حاشیه مراسم افتتاحیه اولین دوره 
دکترای دانشگاه علوم انتظامی و در جمع خبرنگاران، در واکنش به 
رد طرح آمران به معروف در شورای نگهبان، خاطرنشان کرد: شورای 
نگهبان طرح آمران را به طور کلی رد نکرده بلکه اش��کالاتی به آن 
گرفته است. به گفته احمدی مقدم ، نیروی انتظامی از آمران حمایت 
می کند به ش��رط آنکه وارد برخورد عملی نش��ود اما اگر حادثه ای 
رخ داد یا کس��انی که با مورد امر به معروف برخورد تندی با آمران 
داشته باشد، پلیس برخورد تندی با آنها خواهد کرد. وی در رابطه با 
حادثه ای که گفته می شود در آن یکی از آمران به معروف مورد ضرب 

و ش��تم قرار گرفته، گفت: در این مورد به فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ دستور داده ایم که موضوع را بررسی کنند. 

    در پلیس آگاهی بنا ش�ده بخش�ی برای رصد جرایم 
خشن در نظر گرفته شود

فرمانده نیروی انتظامی با اش��اره به حادثه گلپایگان، خاطرنشان 
کرد: این گروه از سال ها قبل اقدامات خشونت آمیز و منجر به قتل را 
انجام داده بودند که اگر در گذشته برخورد قاطعی مانند امروز انجام 
می شد، این اتفاقات رخ نمی داد. احمدی مقدم نبود جلیقه ضدگلوله 
برای ماموران را یکی از مواردی برشمرد که منجر به شهادت ماموران 
ش��د و افزود: کار پلیس آگاهی خوب بود و گزارش های تشخیص 
هویت نیز به ما کمک زیادی کرد. وی اضافه کرد: در پلیس آگاهی 
نیز بنا شده بخشی برای رصد جرایم خشن در نظر گرفته و پرونده به 

صورت مجزا تا رسیدن به نتیجه نهایی ادامه پیدا کند. 

فرمانده نیروی انتظامی اعلام کرد؛

حمایت مشروط پلیس از آمران به معروف 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

ابوترابی فرد در جمع خبرنگاران:  

قدرت  دفاعی جمهوری اسلامی ایران، قدرت نظامی آمریکا را در خاورمیانه  مهار کرد
نایب رییس مجلس ش��ورای اس��لامی با بیان اینکه آس��مان ایران 
اس��لامی امروز امن ترین آس��مان در منطقه اس��ت، گفت: چندی 
قبل یک مقام ارش��د اطلاعات ارت��ش آمریکا اعلام ک��رده بود که 
قدرت دفاعی جمهوری اس��لامی ایران،قدرت نظام��ی آمریکا را در 
خاورمیانه مهار کرده است.به گزارش خبرنگار اصفهان زیبا به نقل 
ازخبرگزاری خانه ملت، محمدحس��ن ابوترابی فرد دیروز درحاشیه 
مراسم بیستمین سالگرد شهادت ش��هید ستاری با حضور در جمع 
خبرنگاران گفت: یکی از کلیدواژه هایی ک��ه رهبر معظم انقلاب بر 

آن تاکید دارند، استحکام س��اخت درونی نظام جمهوری است. این 
استحکام مولفه هایی دارد و بدون تردید آرمان گرایی، نگاه به افق های 
بلند، توس��عه علمی و اقتصاد پویای دانش بنیان از مولفه های مهم  
این موضوع است، نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر 
در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در کنار این احکام، افزایش 
قدرت دفاعی کشور و تبدیل ش��دن نیروهای دفاعی به یک قدرت 
بازدارنده در برای شیاطینی که همیشه منافع ملت ها را مورد تهدید 
و تجاوز ق��رار داده اند، یکی از مهم ترین پایه های اس��تحکام قدرت 

درونی نظام است.وی افزود: خوشبختانه امروز ارتش و سپاه پاسدارن 
جمهوری اسلامی ایران در این جایگاه رفیع قرار دارند و رمز اقتدار 
ملی به شمار می روند.ابوترابی فرد بیان کرد: امروز پدافند جمهوری 
اسلامی ایران، کشورمان را از یک گنبد آهنین به معنی واقعی کلمه 
برخوردار کرده و آسمان ایران اس��لامی امروز امن ترین آسمان در 
منطقه است.نایب رییس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه اغلب 
کشورها مسیر عبور هواپیماهای خود را از آسمان ایران قرار داده اند، 
گفت: این موضوع به دلیل امنیت بالای ایران است و یکی از عوامل 

کلیدی آن اقتدار نیروهای مسلح و قدرت بازدارندگی آنهاست.وی 
افزود: چندی قبل یک مقام ارشد اطلاعات ارتش آمریکا اعلام کرده 
بود که قدرت دفاعی جمهوری اسلامی ایران، قدرت نظامی آمریکا را 
در خاورمیانه مهار کرده است.ابوترابی فرد تصریح کرد: قدرت نظامی 
 جمهوری اسلامی ایران موجب شکس��ت صهیونیست ها در جنگ 
۳۳ روزه مقاومت اسلامی لبنان شد. او افزود: قطعا باید در کنار نگاه به 
اصول و مولفه های محوری استحکام نظام جمهوری اسلامی، اقتدار 

دفاعی خود را ارتقا دهیم.

سردار نقدی در مجمع عالی بسیج پیشکسوتان جهاد و شهادت:

آرمان ما نابودی کاخ سفید و صهیونیسم است

گروه 
ایران

امروزه عظمت 
ایران در منطقه
 و شکست های 

پی در پی 
صهیونیسم 

و آمریکا 
نشان دهنده 

درستی مبارزه 
تا امروز است

رییس جمهور با بیان اینکه عملکرد شایس��ته استاندارد می تواند 
موجب ارتقای حیثیت جمهوری اسلامی ایران شود ،گفت: حفظ 
وتقویت اعتماد عمومی به اس��تاندارد در جامعه ضروری است. به 
گزارش اصفهان زیبا به نقل ازخبرگزاری مهر، جلسه هیات دولت 
به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی، رییس جمهوری برگزار 
شد و مهم ترین مسائل و رویدادهای کشور مورد بحث وتبادل نظر 
قرار گرفت.در این جلسه سازمان ملی استاندارد ایران گزارشی در 
خصوص وضعیت استاندارد در کش��ور به اعضای دولت ارائه داد. 
رییس سازمان ملی استاندارد در این گزارش به تشریح دستاوردها، 
چالش ها،تنگناها وانتظارات سازمان از دولت تدبیر وامید پرداخت.

رییس جمهوری ضمن تشکر از سازمان ملی استاندارد ، عملکرد 
این س��ازمان را برای کش��ور حیاتی توصیف کرد وحفظ وتقویت 

اعتماد عمومی به استاندارد در جامعه را ضروری دانست.
روحانی ضمن تاکید بر حفظ اعتبار مهر اس��تاندارد در جامعه این 

 سازمان را به توسعه وگس��ترش این اعتماد به سطح بین المللی و 
به ویژه کشورهای همسایه سفارش کرد.وی با بیان اینکه عملکرد 
شایس��ته اس��تاندارد می تواند موجب ارتقای حیثیت جمهوری 
اسلامی ایران شود ، توجه ویژه به مواردی که با زندگی، جان وایمنی 
مردم از جمله مواد غذایی،آرایش��ی وخودرو مرتبط است را مورد 
تاکید قرار داد.رییس جمهوری با توجه به اهمیت ویژه استاندارد 
در سلامت مردم حمایت کامل دولت از استاندارد را اعلام و سازمان 
مدیریت وبرنامه ریزی کش��ور را موظف ب��ه افزایش اعتبارات این 
سازمان نمود. وی همچنین از مسوولان سازمان استاندارد خواست 
که آزمایش��گاه ها وتجهیزات بررسی وپایش اس��تاندارد را به روز 

وهماهنگ با تحولات تکنولوژی ارتقا دهند.
روحانی با یادآوری اینک��ه در کنار تدوین اس��تاندارد، اجرای آن 
اهمیت ف��راوان دارد بر همکاری هم��ه ارکان حاکمیت در اجرای 

کامل استاندارد تاکید کرد.

روحانی در جلسه هیات دولت:

عملکرد شایسته استاندارد موجب ارتقای حیثیت ایران می شود

معاون ستاد کل نیروهای مس��لح، با بیان اینکه نیازی به استقرار 
ما در مرزهای فلسطین اشغالی نیست، گفت: با توجه به امکاناتی 
که ما و مجموعه مقاوم��ت داریم، هر خطایی از صهیونیس��ت ها 
سر بزند، اقدام می کنیم. س��ردار سید مسعود جزایری معاون امور 
بسیج و فرهنگ دفاعی ستاد کل نیروهای مسلح در حاشیه مراسم 
بزرگداشت سردار شهید تقوی و در جمع خبرنگاران، در واکنش 
به برخی ادعاها درباره اس��تقرار نیروهای مسلح ایران در مرزهای 
فلسطین اشغالی اظهار داشت: برای برخورد با رژیم صهیونیستی 
نیازی نیس��ت که کار فیزیکی انجام گرفت��ه و از نیروهای نظامی 
در مرزهای فلس��طین استفاده ش��ود؛ زیرا با توجه به امکاناتی که 
جمهوری اسلامی و مجموعه مقاومت اس��لامی در اختیار دارند، 
چنانچه هر اقدام خطایی توسط صهیونیس��ت ها انجام شود، قادر 

هستیم اقدامات مؤثری را علیه آنان سازماندهی کنیم.

وی همچنین درباره آخرین وضعیت آزادسازی مناطق تحت تصرف 
داعش در عراق گفت: بدون تردید همه مناطق اشغالی این کشور 
آزاد خواهد ش��د که این امر، ابتدا مبتنی بر تفضلات الهی است و 
سپس بستگی به حضور مردم، دولت عراق و بسیجیان این کشور 
دارد که همگی تصمیم گرفته اند کشورش��ان را از دست غاصبان 

نجات دهند و حتما این اتفاق محقق می شود.
س��ردار جزایری در ادامه با اش��اره به برگ��زاری رزمایش محمد 
رسول الله )ص( ارتش در هفته گذش��ته در جنوب کشور تصریح 
کرد: خوشبختانه سناریوهایی که در رزمایش در نظر گرفته شده 
بود، با قوت به انجام رسید و این رزمایش نتایج بسیار خوبی را در پی 
داشت. معاون امور بسیج و فرهنگ دفاعی ستاد کل نیروهای مسلح 
تاکید کرد: امیدواریم این گونه رزمایش ها هرچه بیشتر بر اقتدار و 

دوام نظام ما بیفزاید.

سردار جزایری در جمع خبرنگاران:

تمام مناطق عراق آزاد می شود 
ناوگروه س��ی و دوم نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران با 
موفقیت یک فروند نفتکش ایرانی را در ۱2۰ مایلی سواحل موکلای 
یمن از چن��گ دزدان دریایی نجات داد. ناوگروه س��ی و دوم نداجا 
متشکل از ناوشکن جمهوری السلامی ایران جماران و ناو پشتیبانی 
رزمی بوشهر که پس از اتمام رزمایش مشترک محمد رسول الله)ص( 
به منظور تامین آبراهه های بین المللی در محدوده شمال اقیانوس 
هند و خلیج عدن به ادامه ماموریت خود پرداخت، توانست یک فروند 
نفتکش ایرانی را از چنگ دزدان دریایی نجات دهد.گروهی از قایق 
های تندرو دزدان دریایی در ۱2۰ مایلی جنوب شرق موکلا )یمن( 
قصد نزدیک شدن و تعرض به کش��تی نفتکش ایرانی را داشته که 
 با هوشیاری تیم اسکورت نیروی دریایی ارتش، منجر به درگیری 
می ش��ود و پس از آن با حضور به موقع ناوگروه سی و دوم ارتش و 
انجام  تیراندازی و آتش پرحجم ناوشکن جماران، قایق های دزدان 

دریایی متواری می شوند. نفتکش ایرانی بدون آسیب نجات یافت.
ناوگروه سی دوم نیروی دریایی ارتش در طول ماموریت خود توانسته 
در چهار مرحله نفتکش های ایرانی را از حمله دزدان دریایی نجات 
دهد.ناوگروه س��ی و دوم نیروی دریایی ارتش متشکل از ناوشکن 
جمهوری اسلامی ایران جماران و ناو پشتیبانی رزمی بوشهر است که 
ماموریت خود را از منطقه یکم نیروی دریایی ارتش در بندرعباس 
آغاز کرده بود و در مسیر ماموریت به منظور تامین امنیت خطوط 
مواصلاتی کشورمان پس از عبور از تنگه هرمز، راس الکوه، دریای 
عمان، راس الحد، دریای عرب��ی، جزیره مصی��ره، راس المدرکه، 
مجمع الجزایر کوریا و موریا، راس المرب��ط، المکلا، راس الفرتاک، 
راس الکلب،...، بندر لاسک، ش��ارخط، الشیر، راس الزولوما، الخَور، 
راس الاراه از کشور جیبوتی و بندر صلاله عمان بازدید داشته و در 

رزمایش مشترک محمد رسول الله)ص( ارتش نیز شرکت داشت.

پس از رزمایش مشترک صورت گرفت؛

نجات نفتکش ایران در ۱۲۰ مایلی جنوب شرق موکلا  توسط  ارتش

رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام تصریح کرد که اگر تدبیر 
و عقل بر تصمیم گیری ه��ای جهانی حاکم بود، ش��اهد افزایش 
تروریس��م جهانی نبودیم. آیت الله هاشمی رفس��نجانی در دیدار 
سفیر روسیه در جمهوری اسلامی ایران، با اشاره به اهمیت تعامل، 
تفاهم و گفت وگو بین کشورهای جهان برای حل مسائل سیاسی 
منطقه ای و بین المللی، گفت: هر مقدار که مشکلات سیاسی دامن 
جامعه جهانی را می گیرد، باید دیدارها مذاکرات و گفت وگوها برای 

حل این مسائل به ویژه بین کشورهای دوست بیشتر شود. 
ریی��س مجمع تش��خیص مصلح��ت نظام با اش��اره به س��وابق 

همکاری های تهران و مس��کو ب��رای حل بس��یاری از معضلات 
منطقه ای و بین المللی، اف��زود: هنوز هم زمینه برای گس��ترش 
این همکاری ها و تعمیم آن به همه مس��ائل سیاسی، اقتصادی، 
فرهنگی و اجتماعی وجود دارد.  آیت الله هاش��می رفسنجانی با 
اظهار تاسف از شرایطی که در اوکراین، سوریه، افغانستان و عراق 
به وجود آمده، گفت: اگر عقل و تدبیر بر تصمیم گیری ها حاکم بود 
و سیاسی کاری ها بر کارها سایه نمی انداخت، امروز شاهد افزایش 
چشمگیر گروه های تروریس��تی نبودیم که این خود پدیده  شوم 
برای آینده  جهان خواهد بود. وی با تش��ریح تاریخ همکاری های 

ایران و روسیه از زمان پیروزی انقلاب اسلامی و تداوم آن در فراز 
و نشیب های اتفاقات ۳6 سال گذشته گفت: ایران و روسیه باید با 
تکیه بر مواضع مشترک و توجه به جایگاه خود در جامعه  جهانی در 
موضوعات موضع گیری  کنند. آیت الله هاشمی رفسنجانی، ظرفیت 
همکاری های تهران مسکو را زیاد دانست و گفت: همسایگی، مرز 
مش��ترک در دریای خزر و همچنین منابع غنی دو کش��ور باید 
برای مس��وولان بهترین دلیل در جهت تقوی��ت روابط و مقابله با 
تحریم های غرب باشد. جاگاریان نیز در این دیدار با ابراز خرسندی 
از حضورش در ایران و با تقدیر از نقش تاریخی آیت الله هاش��می 

رفس��نجانی در از س��رگیری و گس��ترش روابط ایران و روسیه، 
گفت: آماده ایم تا بنایی را که جنابعالی و مسوولان سابق شوروی 
گذاشتید، ادامه بدهیم چون همه  مفاد آن قراردادها در جهت منافع 
دو کشور بوده است. سفیر فدراس��یون روسیه در تهران با تشریح 
مواضع کشور متبوع خویش در خصوص مسائل هسته ای، گفت: 
ما از یک طرف جزو ۱+5 هستیم و از طرف دیگر شرکای غربی خود 

را تشویق می کنیم که مواضع واقع بینانه ای بگیرند. 
وی با توجه به شکست سیاست تحریم غرب علیه ایران و روسیه 
گفت: تحریم برای کشورهایی که همه منابع را دارند، تاثیر ندارد 
و عاقلانه ای��ن بود که غربی ه��ا بجای تحریم، ب��ه گفت وگو روی 
می آوردند. جاگاریان درخصوص آینده  روابط ایران و روس��یه نیز 
گفت: همه چیز، مخصوصا منافع دو ملت به ما یادآوری می کند که 

گسترش روابط ایران و روسیه باید گسترش یابد. 

آیت الله هاشمی رفسنجانی:

ایران و  روسیه با تکیه بر مواضع مشترک در موضوعات جهانی موضع گیری  کنند 

رئیس سازمان بسیج مس��تضعفین با بیان اینکه 
آرمان ما نه سانتریفیوژ بلکه نابودی کاخ سفید و 
محو صهیونیسم است، تصریح کرد: هر کسی به 
این آرمان ها اعتقاد ندارد و به نام خردگرایی روی 
این آرمان ه��ا خط کش��یده و از تعطیلی مبارزه 

حرف می زند
 به گ��زارش اصفهان زیبا ب��ه نقل از خبرگزاری فارس، س��ردار 
محمدرضا نقدی رییس سازمان بسیج مستضعفین صبح دیروز 
در مجمع عالی بسیج پیشکسوتان جهاد و شهادت که در سالن 5 
آذر برگزار شد، گفت: عهد و پیمانی که با خدا بسته شده است با 

گذر عمر و تغییر وضعیت شغلی تغییر نمی کند.

سردار نقدی با بیان اینکه این پیمان از ازل تا ابد ادامه داشته و 
پیامبران الهی و اهل بیت نمونه عینی آن هستند اظهار داشت: 
پیامبر و امیرالمومنین ت��ا آخرین روزهای عم��ر خود در حال 
آماده س��ازی س��پاه جهت نبرد با دش��منان بودند و امام راحل 
 نیز در اواخر عمر خود، ش��ور انقلابی بیش��تری نس��بت به قبل 

داشت.
وی توشه و تجربه پیشکس��وتان را س��بب افزایش انگیزه های 
الهی و خصلت های جهادی دانس��ته و تاکید کرد: پیشکسوتان 
همنشین شهدای بزرگوار بوده اند و معجزات الهی را در انقلاب 
اسلامی و دفاع مقدس دیده اند ولی جوانان امروز ندیده اند؛ پس 
پیشکسوتان باید بیشتر و جلوتر از دیگران حرکت کنند چراکه 

حجت بر آنها تمام شده است.
رییس سازمان بس��یج مس��تضعفین در ادامه 
سخنان خود خاطرنش��ان کرد: انسانی که برای 
رضای خدا تلاش کرده، هر قدر مس��ن ش��ود 
انقلابی تر می شود و انقلابی های قلابی که برای 
خدا کار نکرده اند و امروز با از دست دادن شور 
جوانی و به نام عقلانی��ت و خردگرایی حرف از 
تعطیلی مبارزه می زنند، بی خرد هستند چراکه 

جوانی خود را از بین برده اند.

    انقلابی ه�ای قلابی به ن�ام عقلانیت 
حرف از تعطیلی مبارزه می زنند

وی درب��اره انقلاب��ی های قلاب��ی تصریح کرد: 
اینها انتظار دارند زمام امور به دستش��ان داده 
شود در حالیکه در روز عاش��ورا به اسکی روی 
 آب پرداخته و یا در 28 صفر به ش��کار تفریحی

 می روند.
جانش��ین فرمانده کل س��پاه در امر بس��یج، پیشکس��وتان را 
بهترین افراد ب��رای حفظ ارزش ها دانس��ته و بی��ان کرد: امام 
راحل تاکید داش��تند که تا کفر و ش��رک هس��ت و بانگ اسلام 
 در جهان طنین انداز نشده، مبارزه هس��ت و تا مبارزه هست ما 

هستیم.
وی با بیان اینک��ه آرمان ما نه س��انتریفیوژ بلک��ه نابودی کاخ 
س��فید و محو صهیونیسم اس��ت، تصریح کرد: هر کسی به این 
آرمان ها اعتقاد ندارد و به نام خردگرایی روی این آرمان ها خط 
کش��یده و از تعطیلی مبارزه حرف می زند باید صادقانه بگوید 
که انقلابی نیس��ت چراکه ما برای این آرمان ها تا س��فید شدن 
 موهای خود و حتی بعد از واگذاری مسئولیت به جوانان تلاش

 می کنیم.
سردار نقدی عزت، عظمت و پیشرفت امروز را پاداش خداوند به 

ایستادگی و مقاومت ملت ایران دانس��ته و افزود: قبل از انقلاب 
شش میلیون بشکه نفت از کش��ور خارج می شد 
و در تمام اطراف تهران حلبی آباد وجود داش��ت 
ولی امروز با کمتر از یک میلیون بش��که نفت، سه 
برابر جمعیت آن روز به صورت پیش��رفته زندگی 

می کنند.
وی مش��کلات امروز را بس��یار کمتر از مشکلات 
دوران دفاع مقدس و انقلاب دانسته و ابراز داشت: 
امروز هی��چ حجتی برای تعطیلی مب��ارزه نداریم 
چراکه عظمت ایران در منطقه و شکست های پی 
در پی صهیونیس��م و آمریکا نشان دهنده درستی 

مبارزه تا امروز است.
رییس سازمان بسیج مس��تضعفین به سخن امام 
خمینی)ره( که فرمودند جنگ ما فتح فلس��طین 
را به دنبال خواهد داش��ت، اشاره و تصریح کرد: تا 
امروز تمام وعده های امام بزرگوار محقق شده و بر 
توطئه های دشمنان غلبه کرده ایم و از آن نیروی جدیدی برای 
کشور بوجود آمده است و ان شاء الله همراه با امام خود در بیت 

المقدس نماز می گذاریم.
وی فرماندهی داعش را از داخل سفارت آمریکا در بغداد دانسته 
و اظهار داش��ت: آمریکا در عراق مستقیما از داعش حمایت می 
کند و هواپیماهای آمریکایی، تجهیزات و تس��لیحات مورد نیاز 
را برای داعش در عراق رها می کنند که برخی از آنها به دس��ت 

خودی ها رسیده است.
جانشین فرمانده کل سپاه در امر بسیج در پایان سخنان خود به 
دو رسالت اصلی بسیج پیشکسوتان اشاره نموده و تصریح کرد: 
حفظ ذخایر و تجربیات بسیج پیشکسوتان در هیئت های قرآنی 
و حلقات صاحین این قش��ر انجام شده و همچنین این ذخایر از 
طریق مسئولیت پذیری پیشکسوتان در حلقات صالحین جوانان 

به نسل امروز منتقل می شود.

پیام تسلیت رهبر معظم انقلاب اسلامی در 
پی درگذشت آیت الله انصاری شیرازی

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی در پیامی درگذشت 
عالم ربانی آیت الله انصاری شیرازی را تسلیت گفتند.

متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

رحلت عالم ربانی مرحوم آیة الله آقای حاج ش��یخ یحیی انصاری شیرازی 
رحمة الله علیه را به بازماندگان محترم و شاگردان و ارادتمندان این حکیم 
و عارف الهی تس��لیت عرض می کنم.عمر با برکت آن مرحوم یکس��ره با 
پارسائی و پرهیزگاری سپری شد و در خدمت علم و ترویج معارف الهی به 
کار رفت. طهارت قلب و سلامت نفس او مشهود همه ی کسانی بود که وی 
را از نزدیک می شناختند. از خداوند متعال رحمت و مغفرتش را برای روح 

آن مرحوم مسألت میکنم.
سیّد علی خامنه ای

دستگیری اعضای یک تیم تروریستی
 در جنوب شرق کشور 

روابط عمومی قرارگاه قدس نیروی زمینی س��پاه از دس��تگیری اعضای 
یک تیم تروریس��تی در منطقه "سرباز" در جنوب ش��رق کشور خبر داد. 
با تلاش رزمندگان قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه و نیروهای نظامی و 
انتظامی تحت امر این قرارگاه و انجام کار مستمر و دقیق اطلاعاتی، یک تیم 
تروریستی شناسایی و در عملیاتی موفق، دستگیر شدند. بنا به این گزارش، 
این تیم در گذشته در چندین اقدام کور تروریستی تعدادی معلم و نیروهای 

بسیجی را در منطقه جنوب شرق کشور به شهادت رسانده بودند. 

ظریف امروز به مجلس می رود 
حسن قشقاوی، معاون کنس��ولی و امور مجلس وزارت امور خارجه گفت: 
محمد جواد ظریف، وزیرامور خارجه کش��ورمان روزسه شنبه)امروز( در 
صحن علنی مجلس به س��ئوالات نمایندگان پاس��خ می دهد.وی درباره 
س��ئوالات از وزیر امور خارجه افزود: مجموعه س��ئوالاتی که از اسفند ماه 
سال ۱۳۹2 تا کنون مطرح بوده است، تجمیع شده و در قالب ۴ یا 5 سئوال 
عنوان شده است که فردا آقای ظریف قرار است به سئوالات آقای کریمی 
قدوسی پاسخ دهد.قشقاوی گفت: این سئوالات در کمیسیون نیز پیش از 
این مطرح و پاسخ داده شده بود که برخی از نمایندگان قانع نشدند.معاون 
وزیر امور خارجه در این باره که گفته شده س��ئوال از وزیر امور خارجه به 
امضای  ۱۰۰ نماینده رسیده اس��ت، گفت: ۱۰۰ نفر نبودند و حدود ۴۰ یا 
5۰ نماینده این طرح سئوال را امضا کردند و با توجه به اینکه چند بار حضور 

آقای ظریف به تعویق افتاد ایشان امروز به سئوالات پاسخ می دهند.

فرمانده نیروی انتظامی با اعلام حمایت مشروط پلیس از آمران به 
معروف گفت: نیروی انتظامی از آمران حمایت می کند به شرط آنکه 
وارد برخورد عملی نشود اما اگر حادثه ای رخ داد یا کسانی که مورد 
امر به معروف برخورد تندی با آمران داش��ته باشد، پلیس برخورد 
تندی با آنها خواهد کرد. سردار اسماعیل احمدی مقدم در حاشیه 
مراس��م افتتاحیه اولین دوره دکترای دانشگاه علوم انتظامی و در 
جمع خبرنگاران، در واکنش به رد طرح آمران به معروف در شورای 
نگهبان، خاطرنشان کرد: شورای نگهبان طرح آمران را به طور کلی 
رد نکرده بلکه اشکالاتی به آن گرفته است. به گفته احمدی مقدم ، 
نیروی انتظامی از آمران حمایت می کند به شرط آنکه وارد برخورد 
عملی نش��ود اما اگر حادثه ای رخ داد یا کس��انی که با مورد امر به 
معروف برخورد تندی با آمران داشته باشد، پلیس برخورد تندی با 
آنها خواهد کرد. وی در رابطه با حادثه ای که گفته می شود در آن 
یکی از آمران به معروف مورد ضرب و شتم قرار گرفته، گفت: در این 

مورد به فرمانده انتظامی تهران بزرگ دستور داده ایم که موضوع 
را بررسی کنند. 

    در پلیس آگاهی بنا شده بخش�ی برای رصد جرایم 
خشن در نظر گرفته شود

فرمانده نیروی انتظامی با اش��اره به حادثه گلپایگان، خاطرنشان 
کرد: این گروه از س��ال ها قبل اقدامات خش��ونت آمیز و منجر به 
قتل را انجام داده بودند که اگر در گذش��ته برخورد قاطعی مانند 
امروز انجام می ش��د، این اتفاقات رخ نمی داد. احمدی مقدم نبود 
جلیقه ضدگلوله برای ماموران را یکی از مواردی برشمرد که منجر 
به ش��هادت ماموران ش��د و افزود: کار پلیس آگاه��ی خوب بود و 
گزارش های تشخیص هویت نیز به ما کمک زیادی کرد. وی اضافه 
کرد: در پلیس آگاهی نیز بنا شده بخشی برای رصد جرایم خشن 
در نظر گرفته و پرونده به صورت مجزا تا رس��یدن به نتیجه نهایی 

فرمانده نیروی انتظامی اعلام کرد:

حمایت مشروط پلیس از آمران به معروف 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

ابوترابی فرد در جمع خبرنگاران:  

قدرت دفاعی جمهوری اسلامی ایران، قدرت نظامی آمریکا را در خاورمیانه مهار کرد
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه آسمان ایران اسلامی 
امروز امن ترین آس��مان در منطقه اس��ت، گفت: چندی قبل یک 
مقام ارشد اطلاعات ارتش آمریکا اعلام کرده بود که قدرت دفاعی 
جمهوری اسلامی ایران، قدرت نظامی آمریکا را در خاورمیانه مهار 
کرده اس��ت.  به گزارش خبرنگار اصفهان زیبا به نقل ازخبرگزاری 
خانه ملت، محمدحس��ن ابوترابی فرد دیروز )دوشنبه ۱5 دی ماه( 
در حاشیه مراسم بیستمین سالگرد شهادت شهید ستاری با حضور 
در جمع خبرنگاران گفت: یک��ی از کلیدواژه هایی که رهبر معظم 

انقلاب بر آن تاکید دارند، استحکام ساخت درونی نظام جمهوری 
است. این اس��تحکام مولفه هایی دارد و بدون تردید آرمان گرایی، 
نگاه به افق های بلند، توس��عه علمی و اقتصاد پویای دانش بنیان از 
مولفه های مهم و کلیدی این موضوع استنماینده مردم تهران، ری، 
شمیرانات و اسلامشهر در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در 
کنار این احکام، افزایش قدرت دفاعی کشور و تبدیل شدن نیروهای 
دفاعی به یک قدرت بازدارنده در برای شیاطینی که همیشه منافع 
ملت ها را مورد تهدید و تجاوز قرار داده اند، یکی از مهمترین پایه های 

اس��تحکام قدرت درونی نظام اس��ت.وی افزود: خوشبختانه امروز 
ارتش و سپاه پاسدارن جمهوری اسلامی ایران در این جایگاه رفیع 
قرار دارند و رمز اقتدار ملی به شمار می روند.ابوترابی فرد بیان کرد: 
امروز پدافند جمهوری اس��لامی ایران، کش��ورمان را از یک گنبد 
آهنین به معنی واقعی کلمه برخوردار کرده اس��ت و آسمان ایران 
اسلامی امروز امن ترین آسمان در منطقه است.نایب رئیس مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه اغلب کشورها مسیر عبور هواپیماهای 
خود را از آسمان ایران قرار داده اند، گفت: این موضوع به دلیل امنیت 

بالای ایران است و یکی از عوامل کلیدی آن اقتدار نیروهای مسلح 
و قدرت بازدارندگی آنها است.وی افزود: چندی قبل یک مقام ارشد 
اطلاعات ارتش آمریکا اعلام ک��رده بود که قدرت دفاعی جمهوری 
اسلامی ایران، قدرت نظامی آمریکا را در خاورمیانه مهار کرده است.

ابوترابی فرد تصریح ک��رد: قدرت نظامی جمهوری اس��لامی ایران 
موجب شکست صهیونیست ها در جنگ ۳۳ روزه مقاومت اسلامی 
لبنان ش��د.نماینده مردم تهران در مجلس نهم با بیان اینکه امروز 
ایران در جایگاه فاخری قرار دارد، گف��ت: قطعاً باید در کنار نگاه به 

سردار نقدی در مجمع عالی بسیج پیشکسوتان جهاد و شهادت:

آرمان ما نابودی کاخ سفید و صهیونیسم است

گروه 
ایران

؟؟؟؟؟؟؟

رئیس جمهور با بیان اینکه عملکرد شایس��ته استاندارد می تواند 
موجب ارتقای حیثیت جمهوری اسلامی ایران شود ،گفت: حفظ 
وتقویت اعتماد عمومی به اس��تاندارد در جامعه ضروری است. به 
گزارش اصفهان زیبا به نقل ازخبرگزاری مهر، جلسه هیئت دولت 
به ریاست حجت الاسلام حس��ن روحانی رئیس جمهوری برگزار 
شد و مهمترین مسائل و رویدادهای کشور مورد بحث وتبادل نظر 
قرار گرفت.در این جلسه سازمان ملی استاندارد ایران گزارشی در 
خصوص وضعیت استاندارد در کش��ور به اعضای دولت ارایه داد. 
رئیس سازمان ملی استاندارد در این گزارش به تشریح دستاوردها، 
چالش ها،تنگناها وانتظارات سازمان از دولت تدبیر وامید پرداخت.
رئیس جمهوری ضمن تشکر از سازمان ملی استاندارد ، عملکرد این 
سازمان را برای کشور حیاتی توصیف کرد وحفظ وتقویت اعتماد 

عمومی به استاندارد در جامعه را ضروری دانست.
روحانی ضمن تاکید بر حفظ اعتبار مهر اس��تاندارد در جامعه این 

سازمان را به توسعه وگس��ترش این اعتماد به سطح بین المللی و 
بویژه کشورهای همسایه س��فارش کرد.وی با بیان اینکه عملکرد 
شایس��ته اس��تاندارد می تواند موجب ارتقای حیثیت جمهوری 
اسلامی ایران شود ، توجه ویژه به مواردی که با زندگی، جان وایمنی 
مردم از جمله مواد غذایی،آرایش��ی وخودرو مرتبط است را مورد 
تاکید قرار داد.رئیس جمهوری با توجه به اهمیت ویژه استاندارد 
در سلامت مردم حمایت کامل دولت از استاندارد را اعلام و سازمان 
مدیریت وبرنامه ریزی کش��ور را موظف ب��ه افزایش اعتبارات این 
سازمان نمود. وی همچنین از مسئولین سازمان استاندارد خواست 
که آزمایش��گاهها وتجهیزات بررسی وپایش اس��تاندارد را به روز 

وهماهنگ با تحولات تکنولوژی ارتقا دهند.
روحانی با یادآوری اینک��ه در کنار تدوین اس��تاندارد، اجرای آن 
اهمیت ف��راوان دارد بر همکاری هم��ه ارکان حاکمیت در اجرای 

کامل استاندارد تاکید کرد.

روحانی در جلسه هیئت دولت:

عملکرد شایسته استاندارد موجب ارتقای حیثیت ایران می شود

معاون ستاد کل نیروهای مس��لح، با بیان اینکه نیازی به استقرار 
ما در مرزهای فلسطین اشغالی نیست، گفت: با توجه به امکاناتی 
که ما و مجموعه مقاوم��ت داریم، هر خطایی از صهیونیس��ت ها 
سر بزند، اقدام می کنیم. س��ردار سید مسعود جزایری معاون امور 
بسیج و فرهنگ دفاعی ستاد کل نیروهای مسلح در حاشیه مراسم 
بزرگداشت سردار شهید تقوی و در جمع خبرنگاران، در واکنش 
به برخی ادعاها درباره اس��تقرار نیروهای مسلح ایران در مرزهای 
فلسطین اشغالی اظهار داشت: برای برخورد با رژیم صهیونیستی 
نیازی نیس��ت که کار فیزیکی انجام گرفت��ه و از نیروهای نظامی 
در مرزهای فلس��طین استفاده ش��ود؛ زیرا با توجه به امکاناتی که 
جمهوری اسلامی و مجموعه مقاومت اس��لامی در اختیار دارند، 
چنانچه هر اقدام خطایی توسط صهیونیس��ت ها انجام شود، قادر 

هستیم اقدامات مؤثری را علیه آنان سازماندهی کنیم.

وی همچنین درباره آخرین وضعیت آزادسازی مناطق تحت تصرف 
داعش در عراق گفت: بدون تردید همه مناطق اشغالی این کشور 
آزاد خواهد ش��د که این امر، ابتدا مبتنی بر تفضلات الهی است و 
سپس بستگی به حضور مردم، دولت عراق و بسیجیان این کشور 
دارد که همگی تصمیم گرفته اند کشورش��ان را از دست غاصبان 

نجات دهند و حتما این اتفاق محقق می شود.
س��ردار جزایری در ادامه با اش��اره به برگ��زاری رزمایش محمد 
رسول الله )ص( ارتش در هفته گذش��ته در جنوب کشور تصریح 
کرد: خوشبختانه سناریوهایی که در رزمایش در نظر گرفته شده 
بود، با قوت به انجام رسید و این رزمایش نتایج بسیار خوبی را در پی 
داشت. معاون امور بسیج و فرهنگ دفاعی ستاد کل نیروهای مسلح 
تأکید کرد: امیدواریم اینگونه رزمایش ها هرچه بیشتر بر اقتدار و 

دوام نظام ما بیافزاید.

سردار جزایری در جمع خبرنگاران:

تمام مناطق عراق آزاد می شود 
ناوگروه سی و دوم نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران با 
موفقیت یک فروند نفتکش ایرانی را در ۱2۰ مایلی سواحل موکلای 
یمن از چنگ دزدان دریایی نجات داد. ناوگروه س��ی و دوم نداجا 
متشکل از ناوشکن جمهوری السلامی ایران جماران و ناو پشتیبانی 
رزمی بوش��هر که پس از اتمام رزمایش مش��ترک محمد رس��ول 
الله)ص( به منظور تامین آبراههای بین المللی در محدوده شمال 
اقیانوس هند و خلیج عدن به ادامه ماموریت خود پرداخت، توانست 
یک فروند نفتکش ایرانی را از چنگ دزدان دریایی نجات دهد.یک 
گروه از قایق های تندرو دزدان دریایی در ۱2۰ مایلی جنوب شرق 
موکلا )یمن( قصد نزدیک شدن و تعرض به کشتی نفتکش ایرانی 
را داشته که با هوشیاری تیم اسکورت نیروی دریایی ارتش، منجر 
به درگیری می شود و پس از آن با حضور به موقع ناوگروه سی و دوم 
ارتش و انجام  تیراندازی و آتش پرحجم ناوشکن جماران، قایق های 

دزدان دریایی متواری می شوند و نفتکش ایرانی بدون آسیب نجات 
یافت.ناوگروه سی دوم نیروی دریایی ارتش در طول ماموریت خود 
توانسته است در چهار مرحله نفتکش های ایرانی را از حمله دزدان 
دریایی نجات دهد.ناوگروه سی و دوم نیروی دریایی ارتش متشکل 
از ناوشکن جمهوری اسلامی ایران جماران و ناو پشتیبانی رزمی 
بوشهر است که ماموریت خود را از منطقه یکم نیروی دریایی ارتش 
در )بندرعباس( همزمان با عاشورای حسینی  آغاز کرده بود و در 
مسیر ماموریت به منظور تامین امنیت خطوط مواصلاتی کشورمان 
پس از عب��ور از تنگه هرمز، راس الکوه، دری��ای عمان، راس الحد، 
دریای عربی، جزیره مصیره، راس المدرکه، مجمع الجزایر کوریا و 
موریا، راس المربط، المکلا، راس الفرتاک، راس الکلب، خلیج عدن، 
کشور جیبوتی، جاروب، بندر لاسک، شارخط، الشیر، راس الزولوما، 
الخَور، راس الاراه از کشور جیبوتی و بندر صلاله عمان بازدید داشته 

پس از رزمایش مشترک صورت گرفت

نجات نفتکش ایران در ۱۲۰ مایلی جنوب شرق موکلا توسط ناوگروه 

رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام تصریح کرد که اگر تدبیر 
و عقل بر تصمیم گیری ه��ای جهانی حاکم بود، ش��اهد افزایش 
تروریس��م جهانی نبودیم. آیت الله هاشمی رفس��نجانی در دیدار 
سفیر روسیه در جمهوری اسلامی ایران، با اشاره به اهمیت تعامل، 
تفاهم و گفت وگو بین کشورهای جهان برای حل مسایل سیاسی 
منطقه ای و بین المللی، گفت: هر مقدار که مشکلات سیاسی دامن 
جامعه جهانی را می گیرد، باید دیدارها مذاکرات و گفت وگوها برای 

حل این مسایل بویژه بین کشورهای دوست بیشتر شود. 
رئی��س مجمع تش��خیص مصلح��ت نظام با اش��اره به س��وابق 

همکاری های تهران و مس��کو ب��رای حل بس��یاری از معضلات 
منطقه ای و بین المللی، اف��زود: هنوز هم زمینه برای گس��ترش 
این همکاری ها و تعمیم آن به همه مس��ایل سیاسی، اقتصادی، 
فرهنگ��ی و اجتماعی وجود دارد. هاش��می رفس��نجانی با اظهار 
تأسف از ش��رایطی که در اوکراین، سوریه، افغانس��تان و عراق به 
وجود آمده، گفت: اگر عقل و تدبیر بر تصمیم گیری ها حاکم بود و 
سیاسی کاری ها بر کارها سایه نمی انداخت، امروز شاهد افزایش 
چشمگیر گروه های تروریستی نبودیم که این خود پدیده ی شوم 
برای آینده ی جهان خواهد بود. وی با تشریح تاریخ همکاری های 

ایران و روسیه از زمان پیروزی انقلاب اسلامی و تداوم آن در فراز 
و نشیب های اتفاقات ۳6 سال گذشته گفت: ایران و روسیه باید با 
تکیه بر مواضع مشترک و توجه به جایگاه خود در جامعه ی جهانی 
در موضوعات موضع گیری  کنند. هاش��می رفسنجانی، ظرفیت 
همکاری های تهران مس��کو را زیاد دانس��ت و گفت: همسایگی، 
مرز مشترک در دریای خزر و همچنین منابع غنی دو کشور باید 
برای مس��ؤولان بهترین دلیل در جهت تقوی��ت روابط و مقابله با 
تحریم های غرب باشد. جاگاریان نیز در این دیدار با ابراز خرسندی 
از حضورش در ایران و با تقدیر از نقش تاریخی آیت الله هاش��می 

رفسنجانی در از سرگیری و گسترش روابط ایران و روسیه، گفت: 
آماده ایم تا بنایی را که جناب عالی و مس��ؤولان س��ابق ش��وروی 
گذاشتید، ادامه بدهیم چون همه ی مفاد آن قراردادها در جهت 
منافع دو کشور بوده است. سفیر فدراس��یون روسیه در تهران با 
تشریح مواضع کشور متبوع خویش در خصوص مسائل هسته ای، 
گفت: ما از یک طرف جزء ۱+5 هس��تیم و از طرف دیگر شرکای 
غربی خود را تشویق می کنیم که مواضع واقع بینانه ای بگیرند. وی 
با توجه به شکست سیاست تحریم غرب علیه ایران و روسیه گفت: 
تحریم برای کشورهایی که همه منابع را دارند، تأثیر ندارد و عاقلانه 
این بود ک��ه غربی ها بجای تحریم، به گفت وگ��و روی می آوردند. 
جاگاریان درخصوص آینده ی روابط ایران و روسیه نیز گفت: همه 
چیز، مخصوصاً منافع دو ملت به ما یادآوری می کند که گسترش 

روابط ایران و روسیه باید گسترش یابد. 

هاشمی رفسنجانی:

ایران و  روسیه با تکیه بر مواضع مشترک در موضوعات جهانی موضع گیری  کنند 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن کارکنان 
احیاء و تکادو راس س��اعت ۱۰ صبح روز پنج ش��نبه مورخ ۹۳/۱۱/۰۹ در محل سالن 
اجتماعات شرکت تکادو به آدرس اصفهان خیابان هزار جریب، مقابل درب شرقی دانشگاه 
اصفهان ساختمان تکادو تشکیل می گردد. لذا از کلیه اعضاء دعوت می شود با در دست 
داشتن کارت و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانید 
و یا وکیل / نماینده خود را کتباً معرفی نمایید. ضمناً به اطلاع می رس��اند که به موجب 
ماده ۱۹ آیین نامه نحوه ی تشکیل مجامع عمومی، تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر ۳ 
رای و هر شخص غیرعضو تنها یک رای خواهد بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، 
می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ ۱۳۹۳/۱۱/۱6در محل دفتر شرکت 

تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت برگه ورود به مجمع را دریافت دارند.
دستور جلسه:  

انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره 
داوطلبان تصدی س��مت های هیات مدیره و بازرس��ی به موجب ماده 2 دستورالعمل 
موظفند حداکثر ظرف یک هفته از انتشار آگهی دعوت فرم داوطلبی را تکمیل و تحویل 

دفتر تعاونی نمایند. 
هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن کارکنان احیاء و تکادو

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول 
مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول ش��رکت تعاونی مس��کن کارکنان احیاء و تکادو راس 
ساعت ۹ صبح روز شنبه مورخ ۹۳/۱۰/27 در محل سالن اجتماعات شرکت تکادو به آدرس 
 اصفهان خیابان هزار جریب، مقابل درب شرقی دانش��گاه اصفهان ساختمان تکادو برگزار 
می گردد. لذا از کلیه اعضاء دعوت می ش��ود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه عضویت 
راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانید و یا وکیل / نماینده خود را کتباً معرفی 
نمایید. ضمناً به اطلاع می رس��اند که به موجب ماده ۱۹ آیین نامه نحوه ی تشکیل مجامع 
عمومی، تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر ۳ رای و هر شخص غیرعضو تنها یک رای خواهد 
بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 
۱۳۹۳/۱۰/25در محل دفتر شرکت تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت برگه 

ورود به مجمع را دریافت دارند.
دستور جلسه: 

-طرح و تصویب اساسنامه جدید تعاونی منطبق با اصلاحات به عمل آمده در قانون بخش 
تعاون 

هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن کارکنان احیاء و تکادو



رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی:

ارتقای خود آگاهی شهروندان از جمله 
پارامترهای مهم در توسعه فرهنگی است

رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر 
اصفهان با اش��اره به نقش مشارکت ش��هروندان در توسعه فرهنگی 
گفت: مشارکت و س��همگیري فعال و تأثیرگذار مردم در عرصه هاي 

مختلف به عنوان حرکتي حیاتي و سازنده در هر جامعه ای است. 
با توجه به اینکه فرهنگ به عنوان زیر بنای توس��عه تلقی شده است 
و فرهنگ هر ملتی نشانه هویت و اس��تقلال اوست و نشاط و پویایی 
فرهنگ نشان حیات و تکامل آن جامعه اس��ت؛ لذا موضوع هویت و 

توجه به موضوع توسعه فرهنگی بسیار مهم و اساسی است.  
اصغ��ر آذربایجانی افزود: ارتق��ای خود آگاهی ش��هروندان از جمله 
پارامترهای مهم در توسعه فرهنگی است. میزان خود آگاهی، خود 
باوری، آش��نایی به حقوق ش��هروندی و همراه با آگاهی از تکالیف 
اجتماعی، یکی از عوامل تعیین کننده در توسعه فرهنگی محسوب 
می ش��ود. وی با تاکید بر اینکه مشارکت شهروندان در فعالیت های 
فرهنگی باعث ایجاد زمینه هایی از جمل��ه  تقویت هویت محله اي، 
افزایش احساس تعلق به محله، افزایش وفاق و همبستگي اجتماعي 
در سطح محله و در نهایت افزایش سرمایه اجتماعي در سطوح خرد، 
میاني و کلان، پاسخگویي شفاف مسوولان و گسترش فرآیند نظارت 
مردمي خواهد شد، خاطر نشان کرد: لذا مهم ترین مسیر برای حصول 
توس��عه و افزایش هویت فرهنگی موضوع لزوم مش��ارکت مردمي 
در برنامه های فرهنگي می باش��د. وی ادامه داد: ح��ال براي جلب 
اعتماد مردم و فراهم ساختن بس��تر هاي لازم براي مشارکت مردم 
در توسعه فرهنگي، حضور ش��هروندان در همه مراحل فعالیت هاي 
فرهنگي، تصمیم سازي، برنامه ریز ي و اجرا مهم و اساسی است؛ چرا 
که طلب مشارکت در حین اجراي برنامه، ظرفیت مشارکت و تعامل 
را ایجاد نمی کند. آذربایجانی اظهار داشت: یکي از ابزارهاي اساسي 
براي گسترش مش��ارکت و افزایش توانمندي مردم، ایجاد و توسعه  
تشکل هاي مردمي و اجتماعات در محلات  است که در این مشارکت 
ابعاد مختلفی از جمله بحث، تصمیم گیری و پذیرش نقش،  تعامل و 
ارتباط متقابل با سایر افراد، سهیم شدن افراد یا  گروه های سازمان 
یافته جمعیت فعال در اجرای برنامه ها، تقبل آگاهانه انجام امور در 
ش��کل همکاری با میل ورغبت و نیاز را می توان مشاهده کرد که در 

عرصه فرهنگی بسیار نقش آفرین و تاثیرگذار خواهد بود. 
رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی گفت: در حقیقت با 
مشارکت گروه های مردمی و ش��هروندان در امور فرهنگی می توان  
به موضوعاتی از قبیل اصلاح، تغییر نگرش و بهتر شدن نگاه و رفتار 
شهروندان و سبک زندگی،  تقویت حس مشارکت عمومی از طریق 
حساس سازی و برانگیختن حس مسوولیت ش��هروندان نسبت به 
هویت محله، جریان س��ازی مثبت فرهنگی در موضوعات مدیریت 
ش��هری در محله در قالب گروه های علمی هنری و ادبی، خلاقیت، 
ابتکار عمل و توجه به ذائقه و سلایق مختلف  و ایجاد تنوع در تکنیک، 
اجرا و ن��وآوری در بروز ویژگی ها ظرفیت ها و داش��ته های محلات 

را دست یافت.
وی خاطر نشان کرد: قطعا اس��تفاده از ظرفیت مشارکت شهروندان 
درتمامی زمینه ها خصوصا حوزه فرهنگی اجتماعی باعث ایجاد یک 
محیط تعاملی و پر از نشاط اجتماعی در توسعه و ارتقا هویت فرهنگی 

در محلات خواهد شد.

رییس کمیته ورزش کمیسیون فرهنگي، 
اجتماعي و ورزشي شورا:

قهرمانان واقعی شهدا هستند

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان به همراه جمعی از مدیران و کارکنان 
سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری اصفهان با حضور در منزل مادر شهید 

خرازی میثاق نامه بیعت با امام راحل و آرمان های شهدا را امضا کردند.
رییس کمیته ورزش کمیس��یون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي 
اسلامي شهر اصفهان در این نشست صمیمانه گفت: خانواده های شهدا 
صاحبان اصلی انقلاب و کشور هستند و بر گردن همه حق دارند. رسول 
جزینی تاکید کرد: لازم است ورزش��کاران این شهر از منویات شهیدان 

بزرگوار همچون سردار شهید خرازي استفاده کنند و الگو قرار دهند. 
وی با بیان اینکه قهرمانان واقعی شهدا هستند گفت: با نگاه به زندگی آنها 
می فهمیم که چنین اشخاصی که به درجات بالای اعتقادی و اجتماعی 
رس��یدند بی گمان مسائل و موارد ورزش��ی را جزو لاینفک زندگی خود 
می دانسته اند. وی با اشاره به اینکه شهدا غنای فرهنگی و زندگی ملی و 
مذهبی خود را با شهادت به اوج رساندند، اذعان داشت: درست است که 
شهدا حضور فیزیکی ندارند اما یاد و خاطر آنها همچنان زنده است و ناظر 
بر اعمال ما هستد. رییس کمیته ورزش کمیسیون فرهنگي، اجتماعي و 
ورزشي شوراي اسلامي شهر اصفهان ادامه داد: قطعا از دامان شیرزنانی 
 چون مادر ش��هید خرازی چنین ش��یرمردانی مثل حاج حسین تربیت 
می شوند و بر ماست در قالب وظیفه هر کاری از دستمان بر می آید برای 

آنها انجام دهیم.

3

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان در خصوص آخرین وضعیت 
طرح مدیریت واحد ش��هری گفت: این طرح چند س��ال است که 
مطرح می شو،د اما به دلیل آنکه دولت های مختلف دلارهای نفتی 
داشتند حاضر نبودند مسوولیت های خود را واگذار کنند و زیر بار 
مدیریت واحد ش��هری نمی رفتند. هر چند در جلس��ات مختلف 
اعلام آمادگی م��ی کردند، اما در عمل اینگون��ه نبود. عباس حاج 
رسولیها افزود: کسانی که این طرح را دنبال می کردند به خصوص 
در دوره اول ش��وراها، با گذش��ت زمان این نیروها تغییر کردند و 

نیروهای جدید نیز کمتر در این فضا قرار دارند اما اخیرا با توجه به 
ش��رایطی که پیش آمده و بحث اقتصاد مقاومتی و مردمی کردن 
اقتصاد، واگذاری امور به مردم مطرح شده است و در این فضا که با 
مشکلات روبه رو هستیم و وزارتخانه ها بودجه لازم را ندارند، بستر 
تحقق مدیریت واحد شهری در حال فراهم شدن است. وی ضمن 
تاکید بر این مهم که تا حدی فضا برای تحقق مدیریت واحد شهری 
فراهم شده، تصریح کرد: این طرح در دولت جدید نیز مطرح است 
و در دستور کار قرار دارد و با توجه به محدودیت بودجه ای دولت، 

بالاجبار زمینه برای تحقق مدیریت واحد شهری فراهم شده است 
 اما تا زمانی که دولت ها پول نفت را داش��تند این طرح را تحویل

 نمی گرفتن��د و نمایندگان مجل��س نیز به این ط��رح علاقه ای 
نداش��تند اما در حال حاضر فکر می کنم فضا مناسب شده است و 

امیدوارم در دولت جدید محقق شود.
این عضو شورا خاطر نشان کرد: انسجام ش��وراها در برخی موارد 
به هم ریخته اس��ت که این موضوع عاملی منفی بر سر راه تحقق 
مدیریت واحد ش��هری است. اگر شوراها انس��جام خود را قوی تر 

کنند و اختلافاتشان را کنار بگذارند مدیریت واحد شهری محقق 
می ش��ود اما اگر اختلافات ادامه پیدا کند، عامل بازدارنده اس��ت 
حتی اگر دولت هم خواهان اجرای این طرح باشد، این اختلافات 
باعث می شود به شوراها اطمینان نکند. لذا می طلبد هم شوراها 
انسجام بیشتری داشته باشند و هم دولت این مهم را محقق کند. 
حاج رسولیها در پاسخ به این سوال که تا چه میزان امکان طرح این 
موضوع در سفر اخیر رییس جمهور به اصفهان وجود دارد، اظهار 
داشت: بحث مدیریت واحد شهری باید در فضایی آرام و کارشناسی 
پیگیری شود، اما چون فضای اصفهان به گونه ای است که مباحث 
مختلفی مطرح است، فرصت طرح مدیریت واحد شهری با رییس 
جمهور پیش نمی آید هر چند این طرح مختص اصفهان نبوده و 

برای همه کلانشهرهای کشور است.

ش��اید این جمله که »تا در تنگنا قرار نگیریم 
 ض��رورت حرکت به این س��مت را احس��اس 
نمی کنیم« پاسخی بر این سوال باشد که »چرا 
علیرغم تمام شعارهایی که در ضرورت توسعه 
گردشگری اصفهان داده می شود، هنوز آنگونه 
که شایسته شهر تاریخی و فرهنگی و توریستی 
نصف جهان است تحرک و پویایی و اقدام های عملی در این راستا 

دیده نمی شود«. 
این موضوع ما را بر آن داشت تا در گفت و گو با چند تن از اعضای 
شورای اسلامی شهر اصفهان به بررسی موانع و مشکلات بر سر 
راه توسعه گردش��گری اصفهان بپردازیم. آنچه در زیر می آید 

ماحصل این گفت و گو است.

   همه خوب ش�عار م�ی دهیم اما این ض�رورت باید 
عملیاتی شود

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان با اش��اره به اینکه همگان به ضرورت موضوع توس��عه 
گردش��گری پی برده اند، معتقد اس��ت به عنوان اینکه میزبان 
هستیم و باید ش��هر را برای میهمان )توریس��ت( آماده کنیم، 
میزبان خوبی نبوده ایم و به طور مثال در زمینه هایی همچون 
اس��کان، حمل و نقل، برنامه های تفریحی،.... زیرساخت های 
لازم تعریف نش��ده اس��ت و می ت��وان گفت زیرس��اخت های 

گردشگری شهر اصفهان نزدیک به صفر است.
کریم داوودی ادامه می دهد: در اصفهان هتل های پنج ستاره 
به بالا وجود ندارد، حمل و نقل توریستی تعریف نشده است، در 
زمینه آموزش شهروندی برای چگونگی رفتار با گردشگران به 
خصوص برای افراد درگیر در گردشگری فعال نبوده ایم، حتی 
رس��توران هایی که منوهای غذایی بین المللی داش��ته باشند 
نداری��م. از طرفی ف��وق برنامه ب��رای تفریح های س��الم، تئاتر 
ش��هری، بازدید از ورزش های باستانی، ارتباطات مردمی برای 

ارائه فرهنگ مردم تعریف نکرده و نداریم.

وی ضمن بیان این مه��م که کمبودهای گفته ش��ده در حالی 
 اس��ت که توانایی و ظرفیت این موضوعات را در اصفهان داریم، 
می افزاید: آثار فرهنگی، تاریخی و تمدنی که در اصفهان وجود 
دارد در کمتر شهری در سطح دنیا دیده می شود و اصفهان جزو 
چند کش��ور اول و منحصر بفرد دنیا به لحاظ گردشگری است 
و این جنبه مثبت موضوع اس��ت، اما این ها از گذش��ته به ارث 
رسیده و میراث گذشتگان اس��ت نه چیزهایی که امروز ایجاد 

کرده باشیم. 
این عضو ش��ورا با تاکید بر اینکه عملیاتی کردن شعارهایی که 
در حوزه گردشگری داده می ش��ود، نیاز به تشکیلات اجرایی 
دارد، تصریح می کند: میراث فرهنگی سیاستگذار و برنامه ریز 
این حوزه است اما سازمان های حمایتی و بخش خصوصی که 
می توانند زیرساخت های مورد نیاز را ایحاد کنند، نقش موثری 
دارند. توسعه گردشگری با حمایت بخش خصوصی این حوزه 
همچون اتحادیه هتل داران، اتحادیه صنایع دستی، آژانس های 

مسافرتی، تورلیدرها، ... می تواند محقق شود.
داوودی ضمن اشاره به این نکته که بخش اعظمی از پیش نیاز 
توسعه گردشگری در بخش اجرایی است که قدم های درستی 
در این راس��تا برداشته نشده است خاطر نش��ان می کند: برای 
توسعه گردشگری نیاز به مشاوره های تخصصی است و در این 
 زمینه ش��رکت های تحت عنوان PR وجود دارند که مش��اوره 
می دهند و برای هر بخش از گردشگری راهکار ارائه می دهند و 
ما نیز باید از ظرفیت این شرکت ها استفاده کنیم؛ به طور مثال 
کشور مالزی توانست با بهره گیری از مش��اوره های تخصصی 
این شرکت ها رتبه گردشگری خود را از 58 به 19 برساند. وی 
ادامه می دهد: از طرفی ه��ر ارگان و نهادی که به نوعی با حوزه 
گردشگری مرتبط اس��ت باید وظایف خود را به درستی انجام 
دهد. همین که طی این  دو سال اخیر موضوع توسعه گردشگری 
بر سر زبان ها افتاده است و همه مدیران به ضرورت آن پی برده 
و افق و چشم انداز توسعه را در گردش��گری می بینند، به نظر 
خوب اس��ت. همه خوب ش��عار می دهیم اما این ضرورت باید 

عملیاتی شود.
داوودی با اش��اره به اینکه اصفهان می تواند در 
رابطه با گردشگری حلال و کشورهای اسلامی، 
گردشگری سلامت و گردشگری طبیعت برنامه 
ریزی خوبی داشته باشد و برای جذب توریست 
سرمایه گذاری کند، می گوید: نکته مهم دیگری 
که باید برای آن برنامه ریزی کرد، توسعه خطوط 
هوایی اصفهان اس��ت. باید طوری برنامه ریزی 
شود که خط پرواز مس��تقیم از استانبول و دبی 
به اصفهان وجود داشته باشد تا تورهای مختلف 
بتوانند از نقاط مختلف دنیا مستقیم به اصفهان 
پرواز داشته باشند و در همین راستا باید فرودگاه 
اصفهان تجهیز ش��ود، در حالی که اولین نقطه 
ضعف گردش��گری ما فرودگاه اس��ت و م��ا هنوز 
نتوانسته ایم مس��ائل اولیه را حل کنیم و چه بسا 
توریست های خارجی یک ساعت برای تحویل 

چمدان های خود معطل می شوند. 
وی تاکید می کن��د: اگر بتوانیم همین مس��ائل کوچک و اولیه 
را حل کنیم بعد می توانیم ب��ه دنبال طرح های بزرگ در حوزه 

گردشگری باشیم.

   مشکلات سر راه توس�عه صنعت بی دود توریسم 
کاملا مشهود است 

رییس مرکز پژوهش های کاربردی شورای اسلامی شهر اصفهان 
از زاویه ای دیگر به موضوع موانع توسعه توریسم نگاه می کند. 
سید احمد عاملی می گوید: بسیاری از کشورهای دنیا فاقد منابع 
زیرزمینی چون نفت و معادن و ... هستند و حتی مزیت نسبی 
در بخش های صنعتی هم ندارند اما از طریق جذب توریسم جزو 
کش��ورهای پردرآمد قرار گرفته اند و به گونه ای شاخص های 
جذب توریسم را ارتقا داده اند که در فصول مختلف سال، انبوهی 
از توریست از نقاط مختلف جهان به این کشورها سفر می کنند 
و این کشورها از فرصت های موجود در کشورشان به نحو شایسته 
بهره برداری کرده و در جهت جذب توریست برنامه ریزی کرده اند 

و در این زمینه موفق شده اند.
وی با اش��اره به مثالی از تلاش این کش��ورها ادام��ه می دهد: 
کشورهایی که دارای روزهای زیاد آفتابی هستند یا کشورهایی 
که سردسیر بوده و میزان نزولات آسمانی و به خصوص به شکل 
بارش برف زیادی دارند برای جذب توریسم اسکی خود را تجهیز 
کرده اند یا کشورهایی که دارای سواحل مناسب هستند از این 
مزیت برای جذب توریسم اس��تفاده کرده اند یا کشورهایی که 
امکانات درمانی برای توریس��ت ها ایجاد کرده اند و آن را برای 

گردشگران به نحو مطلوب عرضه کرده اند. 
عاملی با طرح این س��وال که چرا ما نتوانس��ته ایم بس��ترهای 
مناسبی برای جذب توریست در زمینه های فوق و حتی فراتر 
از آن را که داری��م فراهم کنیم!؟ تصریح می کند: در کش��ور ما 
علاوه بر جاذبه های گردشگری تاریخی، آثار باستانی و میراث 
فرهنگی و تمدنی کهن، امکانات بسیاری وجود دارد که شامل 
اکثر جاذبه های لازم برای جذب توریسم است. مثل اینکه چهار 

فصل کامل که در کش��ور داریم، آن هم به شکلی که در بعضی 
از فصول، امکان برگ��زاری همزمان ورزش های 
زمستانی و تابستانی را درکشور داریم؛ یعنی هم 
امکان ورزش اس��کی روی برف در پیس��ت های 
اسکی و اسکی روی آب در خلیج فارس را به طور 

همزمان داریم.
 این عض��و کمیس��یون اقتص��اد و گردش��گری 
ش��ورا اضافه می کند: ب��ه برکت اس��تعدادهای 
سرش��ار جوان��ان و قش��ر تحصیلکرده کش��ور، 
خوش��بختانه در بخش های مختل��ف و از جمله 
در بخش درمانی پزش��کی تمام امکانات درمان 
و اعم��ال جراح��ی ه��ای مختل��ف ک��ه در کل 
 جهان وج��ود دارد را ب��ه راحتی در کش��ورمان 

داریم.
مناظر چش��م نواز و بدیعی در بسیاری از شهرها 
و اس��تان های خ��ود داریم که ش��اید ب��ا مناظر 
کشورهای اروپایی و آس��یایی و آفریقایی رقابت 
می کن��د و گاها برت��ر و زیباتر هم هس��تند. عاملی با تش��ریح 
این س��وال که چ��را نتوانس��ه ایم!؟ خاطر نش��ان می س��ازد: 
 پاسخ چندان س��خت نیست. مشکلات س��ر راه توسعه صنعت 

بی دود توریسم کاملا مشهود است. 
وی به ارائه راهکارهایی برای توسعه گردشگری اشاره کرده و با 
برشمردن این موارد می گوید: ایجاد نمایشگاه های دائمی آثار 
مختلف، توسعه صنایع دستی، ایجاد ش��بکه خلاق توریستی، 
در دس��ترس بودن فضاهای گردش��گری در فض��ای مجازی، 
ایجاد موزه های آث��ار تاریخی، فرهنگی اقوام مختلف کش��ور، 
ایجاد نمایش��گاه های لباس های محل��ی و قابلیت عرضه برای 
فروش، تعریف صحیح مهمان ن��وازی و اصلاح فرهنگ متداول 
در کش��ور و ش��هر اصفهان در رابط��ه با گردش��گران داخلی و 
خارجی، اصلاح کس��ب درآمد و سود از گردش��گران داخلی و 
خارجی و تغییر اصطلاح س��یلی نقد به از حلوای نسیه، ترجیح 
درآمد دراز مدت ملی از توریس��م و گردشگران به جای کسب 
درآم��د غیرعادلانه و گزاف از توریس��م به ص��ورت موردی در 
فروش��گاه ها و ش��بکه های حمل و نقل ش��هری و به اصطلاح 
سرکیسه کردن گردش��گران، اس��تفاده از تهدید ملی کاهش 
ارزش پول ملی )گران ش��دن ارز خارجی پس از ش��وک ارزی 
س��ال های قبل( و تبدیل آن به فرصت توسعه توریسم، توسعه 
ص��ادرات به خص��وص در زمینه صنایع دس��تی، برند س��ازی 
استانی به تفکیک مزیت های توریس��تی هر استان، استفاده از 
 فرصت توسعه توریسم از جمله راهکارهای توسعه گردشگری

 است.
رییس مرکز پژوهش های کاربردی ش��ورای اس��لامی ش��هر 
اصفهان تصریح می کند: در شرایطی که برای ایجاد یک شغل 
در بخش صنعت نیازمند سرمایه گذاری 300 تا 700 میلیون 
تومان است، برای ایجاد شغل در بخش اقتصاد توریسم نیاز به 
سرمایه گذاری کمتر از 50 میلیون تومانی خواهد بود. وی تاکید 
می کند: البته موارد  گفته ش��ده فوق هر کدام مستلزم شرح و 

ارائه راهکاهای عملیاتی است.

در گفت و گو با برخی از اعضای کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری تاکید شد:

گردشگری؛  تنها محوری که برای توسعه اصفهان باقی مانده است

سه شنبه   16 دی 1393 

شماره 2274 | 12 صفحه

ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

گروه
شورا

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

به دلیل محدودیت بودجه ای دولت، بالاجبار زمینه برای تحقق مدیریت واحد شهری فراهم شده است

 هر ارگان و نهادی 
 که به نوعی

 با حوزه 
 گردشگری

  مرتبط است
  باید وظایف 

 خود را به 
 درستی انجام

 دهد

رییس کمیس��یون عمران، ش��هر س��ازی و معماری شورای 
اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه س��امان دهی سیما و 
منظر شهری چند س��الی اس��ت که مورد تاکید مقام معظم 
رهبری قرار گرفته و در معاونت شهرسازی نیز ساختاری برای 
آن تعریف شده و اداره ای تحت عنوان سیما و منظر تاسیس 
شده است، گفت: در مناطق شهرداری این کمیته تشکیل می 
شود و از مردم خواسته می شود در خصوص نمای ساختمان 
الزاما نقشه تهیه کنند و نقش��ه را جهت کنترل به شهرداری 
ارائه دهند تا اگر طرحی کوچک بود در این کمیته ها بررسی 
شود و اگر طرحی بود که از حساسیت بیشتری برخودار باشد 

در کمیته اصلی معاونت شهرسازی بررسی شود.
عبدالرس��ول جان نث��اری افزود: چ��ک لیس��ت نهایی تهیه 
ش��ده اس��ت که به طراح داده می شود و خواس��ته می شود 
ک��ه آن را پر کن��د و برای بررس��ی وضعی��ت نم��ا ارائه دهد 
که ش��امل م��واردی همچ��ون کلی��ات س��اختمان، پروانه، 
تعداد طبق��ات، تصویر س��اختمان های همجوار و ... اس��ت 
و س��عی می ش��ود س��اختمانی باش��د که در عی��ن رعایت 
ضواب��ط شهرس��ازی، همخوان��ی و س��نخیت مناس��بی با 
 س��اختمان های مجاور و هارمون��ی با بافت منطقه داش��ته 

باشد.
وی با اش��اره به اینکه در س��طح ش��هر س��اختمان های��ی وجود 
 دارد که از فرم ها و مصالح خاصی اس��تفاده م��ی کنند که به نظر

 می رسد با بافت شهر ومنطقه نامانوس هستند، تصریح می کند: 
ممکن است پروانه ساخت این س��اختمان ها مربوط به چند سال 
پیش باشد که در حال حاضر کنترل این ها سخت است. از طرفی 
ممکن است اخیرا نقشه نما را گرفته باشند اما در مرحله اجرا تخلف 

می کنند.
جان نثاری ضمن تاکید بر این مهم که در گام اول باید بررسی 

شود نابسامانی هایی که در نما و منظر ساختمان های سطح 
شهر دیده می شود آیا اش��کال از خلأ قانونی بوده یا به قانون 
عمل نشده است، خاطر نشان کرد: به نظر می رسد دلیل دوم 

علت این نابسامانی ها بوده است.
یعنی قانون وجود داش��ته اس��ت اما به آن عمل نش��ده. مثلا 
در این قانون درصد بندی مصالح مورد نیاز مش��خص ش��ده 
اس��ت که در آثار تاریخی و غیر تاریخی چگونه باش��د. از این 
 رو قانون وجود دارد و باید به دنبال این باشیم که چرا رعایت 

نمی شود.
رییس کمیس��یون عمران، ش��هر س��ازی و معماری شورای 
اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: نکته دیگر این است که این 
قانون نیاز به اصلاح دارد و در دستور کار قرار گرفته و بازنگری 
آن را شروع کرده ایم. فصل 15 دفترچه طرح تفصیلی مربوط 

به ضوابط نماسازی است.
 انتقاداتی هم وجود دارد اما با این بازنگری دقیق تر، ش��فاف 
تر و روان تر می ش��ود و این در حالی است که قانون فعلی هم 

خوب اجرا نمی شود.
 جان نثاری با اشاره به دیگر راه های س��اماندهی نما و منظر 
شهری تاکید کرد: طرح هایی هم داریم مثل آموزش مهندسان 
نظام مهندس��ی یا اینکه این موضوع در دروس دانش��گاهی 
گنجانده شود و یا در این راستا از طریق تیزرهای تلویزیونی، 
تراکت و بروش��ورهای، میزگردها،و... فرهنگ س��ازی شود و 
همایش هایی در این زمینه برای صاحبنظران و مسوولان و ... 
گذاشته شود تا با این موضوع آشنا شوند. وی خاطر نشان کرد: 
باید طرح های خوب را تشویق کنیم تا بقیه مردم نیز تشویق 
ش��وند و حتی برخی طرح ها را به عنوان الگ��و معرفی کنیم. 
البته یکس��ری مقاومت هایی نیز در این راستا وجود دارد که 

باید شکسته شود.

رییس کمیسیون عمران، شهر سازی و معماری شورای اسلامی شهر اصفهان:

 مقاومت ها در برابر ساماندهی نما و منظر شهری
 باید شکسته شود

عضو کمیس��یون حمل و نقل و محیط زیست شورای اسلامی 
 شهر اصفهان با اشاره به اینکه در منشور بودجه 94 اولویت هایی

 که مورد تاکید این کمیسیون بوده مشخص شده است گفت: 
یکی از این اولویت ها بحث توجه ویژه به توس��عه حمل و نقل 
عمومی و توس��عه و نوسازی ناوگان اتوبوس��رانی است که در 
بودجه سال آینده باید به این موارد توجه کافی صورت بگیرد. 
وحید فولادگر افزود: همچنین پیشنهاد شده است که در بحث 

مترو از لحاظ اعتبارات مورد نیاز دقت شود.
وی ضمن بیان این مطلب که  توجه به مباحث زیست محیطی 
نیز از سوی این کمیسیون مورد تاکید قرار گرفته است، افزود: 
در بحث های زیست محیطی خواسته شده است که در زمینه 
توسعه فضای س��بز توجه ویژه ای شود و از طرفی تاکید شده 
است که در خصوص حمل و نقل غیر موتوری و توسعه و ایمن 
سازی مسیرهای دوچرخه نیز بودجه کافی در نظر گرفته شود.

وی با ضرورت توسعه IT اش��اره و خاطر نشان کرد: توجه به 

توسعه IT و اختصاص بودجه برای تحقق این مهم نیز از جمله 
اولویت های کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست است که 
موجب کاهش تقاضا برای سفر به خصوص در زمینه هایی که 

از اختیارات شهرداری است می شود.
این عضو شورا با تاکید بر اینکه مباحث فرهنگی در حوزه حمل 
و نقل و محیط زیست نیز باید دیده شود، تصریح کرد: توجه به 
حمل و نقل عمومی و مباحث زیست محیطی باید در فرهنگ 
شهروندی پرداخت شود؛ چرا که تاثیرات بسزایی در کاهش 

آلایندگی ها دارد.
فولادگر ضمن اش��اره به اینکه در جلس��اتی که ب��ا معاونت 
حمل و نقل برگ��زار می کنیم، توصیه کرده ای��م که توجه به 
این موضوعات به متولیان امر انتقال پیدا کند، اظهار داشت: 
همانطور که بارها گفته ام پارک دوبل، بخشی از فضای خیابان 
را اش��غال می کند و باید برای حل این مش��کل کار فرهنگی 
صورت بگیرد و اینکه مردم تش��ویق ش��وند به رعایت قانون؛ 
چرا که تاثیر رعایت این قوانین، همانند این است که یک لاین 

جدید ایجاد شود.
عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان خاطر نش��ان کرد: وقتی قوانین رعایت ش��ود 
مشکلاتی که در س��طح ش��هر و به خصوص مراکز خرید در 
رابطه با پارک دوبل دیده می شود و ناشی از عدم رعایت قانون 
است برطرف می شود. فولادگر اضافه کرد: عدم رعایت قوانین 
ترافیکی و حمل و نقل را می توان با فرهنگ س��ازی برطرف 
کرد و در جلسات مختلف با متولیان فرهنگی توصیه کرده ایم 

که در این زمینه حساس باشند.
وی تاکید کرد: رعایت قوانین ترافیک��ی و حمل و نقلی نقش 
بس��زایی در کاهش ترافیک و همینط��ور کاهش هزینه های 

عمرانی دارد.

عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای اسلامی شهر اصفهان:

 عدم رعایت قوانین ترافیکی و حمل و نقلی را
 می توان با فرهنگ سازی برطرف کرد



مديرمنطقه ۱۲ شهرداری اصفهان:

آسفالت معابر فرعي و اصلي محلات 
منطقه ۱۲ تكميل شده است

 مدير منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان اظهار داشت: روكش آسفالت معابر 
فرعي و اصلي محلات منطقه ۱۲ بر اس��اس برنامه تكميل ش��ده است.

محمدرضا بركت با بيان اين مطلب گف��ت: به دنبال اجراي طرح نهضت 
آسفالت در سال جاري، ساماندهي و زيرس��ازي و روكش آسفالت معابر 
فرعي و اصلي محلات منطقه در دست انجام است. وي با اشاره به اينكه 
آسفالت معابر فرعي و اصلي بر اساس اولويت در حال انجام است، افزود: 
آس��فالت محلات بهاران، بهارستان غربي، ش��هرك نگين، خيابان هاي 
مطهري، رباط سوم، مفتح، ناصر خس��رو، امين و ۱۷ شهريور انجام شده 
است.  مدير منطقه ۱۲ ش��هرداری اصفهان تصريح كرد: آسفالت معابر 
ش��هرك مهديه، خيابان هاي علم الهدي، آيت الله صدر، ش��هيد مظاهر 
بيات، شهيد قاضي و محوطه بيمارستان امام حسين)ع( در خيابان امام 

خميني)ره( تكميل شده است. 

 مديرعامل شركت واحد اتوبوسراني اصفهان 
و حومه خبر داد؛

 نصب سيستم اطلاع رساني تصويري
در ۲5 ايستگاه تا پايان سال جاري

مديرعامل ش��ركت واحد اتوبوس��راني اصفهان و حومه از نصب سيستم 
اطلاع رساني تصويري در ۲5 ايستگاه تا پايان سال جاري خبر داد.

سيد عباس روحاني با بيان اينكه در حال حاضر يك هزار و ۲۰۰ دستگاه 
اتوبوس به سيستم AVL مجهزند، اظهار داشت: عبور و مرور و زمانبندي 
اين اتوبوس ها در مركز مانيتورينگ كنترل مي ش��ود.  وي عنوان كرد: 
 يكي از زيرس��اخت هاي پروژه AVL بحث اطلاع رساني صوتي داخل 
اتوبوس هاس��ت كه اقدامات نرم افزاري آن انجام شده و مباحث سخت 
افزاري آن نيز در حال انجام است و اميد است تا پايان سال جاري تعدادي 
از خطوط فعال شود.  مديرعامل شركت واحد اتوبوسراني اصفهان و حومه 
تصريح كرد: همچنين سيستم اطلاع رساني تصويري در داخل ايستگاه 
ها نيز حدود دو سال است كه دارد پيگيري  مي شود و كارهاي كارشناسي 
آن انجام شده است و اين سيستم نيز تا پايان سال در ۲5 ايستگاه نصب 
خواهد ش��د. روحاني افزود: در حال حاضر اين سيس��تم در دو ايستگاه 

نصب شده است.

مدير منطقه ۳ شهرداری اصفهان:

احداث ادامه خيابان فرشادی سال آينده 
اجرايی می شود

مدير منطقه ۳ شهرداری اصفهان با اش��اره به اينكه تملك ادامه خيابان 
فرشادی ۹5 درصد پيشرفت داشته است، اعلام كرد: عمليات اجرايی ادامه 

خيابان فرشادی)كمكی آمادگاه( در سال آينده آغاز می شود.
منصور نجفی با بيان اين مطلب گفت: تملك و آزادس��ازي ادامه خيابان 
فرشادي حدفاصل خيابان های استانداری و باغ گلدسته به طول بيش از 
۳۰۰ متر در دستور كار شهرداري منطقه ۳ قرار دارد.  وی با اشاره به اينكه 
تملك ادامه خيابان فرش��ادی تاكنون ۹5 درصد پيشرفت داشته است، 
افزود: عمليات اجرايی خيابان فرشادی در سال آينده آغاز می شود.  مدير 
منطقه ۳ ش��هرداری اصفهان تصريح كرد: ادامه خيابان فرشادي موازي 
خيابان آمادگاه احداث مي شود، از اين رو تاثير بسزايي در كاهش ترافيك 
اين محدوده دارد. نجفی با بيان اينكه در بودجه امسال ۱5۰ ميليارد ريال 
اعتبار براي تملك اين طرح پيش بيني شده است، خاطرنشان كرد: ۱۲۰ 
ميليارد ريال به صورت غيرنقدي و ۳۰ ميليارد ريال به صورت نقدي در 

بودجه امسال براي اين طرح اختصاص داده شده است.

مديركل اداره بهزيستی استان اصفهان 
خواستار شد؛

لزوم ورود واقفان برای ساخت مراكز 
حمايت از كودكان بی سرپرست

مدير كل اداره بهزيس��تی اس��تان اصفه��ان گفت: بايد ب��ا ورود وقف به 
حوزه های جدي��د از جمله س��اخت خوابگاه ه��ای دانش��جويی، مراكز 
توانبخشی و نگهداری معلولان و مراكز حمايت از كودكان بی سرپرست، 

زمينه را جهت كاهش آسيب های اجتماعی فراهم كنيم.
 سعيد صادقی اظهار كرد: وقف، يك سنت بسيار پسنديده و از برترين و 
پرتداوم ترين مظاهر احس��ان و نيكوكاری به مردم، خدمت به هم نوعان، 
كمك به مصالح جامعه و تنظيم امور فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی است.

وی افزود: برای گس��ترش فرهنگ وقف نياز به ترويج و تشويق بيشتر و 
آشنايی عموم مردم با عملكرد وقف اس��ت كه از طريق ورود به اين حوزه 
می توانند سهم داشته باشند و با س��اختن جامعه ای پويا و زنده مسائل و 
مشكلات خود را به خوبی حل و فصل كنند. صادقی با اشاره به اين موضوع 
كه وقف از جمله سرمايه های اجتماعی هر جامعه است، گفت: بايد با ورود 
وقف به حوزه های جديد از جمله ساخت خوابگاه های دانشجويی، مراكز 
توانبخشی و نگهداری معلولان و مراكز حمايت از كودكان بی سرپرست 
زمينه را جهت كاهش آس��يب های اجتماعی فراهم كنيم. وی با عنوان 
اينكه در حال بررسی و تعامل بيشتر با اداره اوقاف و امور خيريه در راستای 
جذب واقفان هستيم، ادامه داد: تفاهمنامه ای در دست تنظيم قرار دارد تا 
با ورود در اين حوزه و برنامه ريزی از ظرفيت های اين سنت حسنه جهت 
كمك به جامعه اس��تفاده كنيم. صادقی با بيان اين موضوع كه كارگروه 
مشاركت های مردمی در اس��تان وجود دارد، خاطرنش��ان كرد: در اين 
كارگروه سياست گذاری ها و برنامه ريزی در راستای جلب مشاركت های 

مردمی صورت می گيرد كه اداره اوقاف و امور خيريه نيز عضو آن است.

اس��تاندار اصفهان درباره استفاده از پساب های 
فاضلاب برای آبياری صيفی و ميوه جات، گفت: 
در حال حاضر كه فاضلاب های شرق اصفهان را 
ساماندهی كرديم، تمام پساب های اين منطقه 

به داخل زاينده رود هدايت شده است.
فرمان��دار اصفهان گفت: منطقه ورزنه و ش��رق 
اصفهان يك چهره توريستی و گردش��گری دارد و نبايد چهره اين 

منطقه به دليل شايعه بيماری سرطان مخدوش شود.
 فضل الله كفيل همچنين در نشست تخصصی شيوع بيماری سرطان 
كه در محل فرمانداری اصفهان برگزار شد، اظهار كرد: بايد شرايطی 
برای شرق اصفهان فراهم شود كه هرگونه مشكل توسط مسوولان 

مربوطه بررسی و به زندگی مردم آن منطقه آسيب وارد نشود.
فرماندار اصفه��ان گفت: منطقه ورزنه و ش��رق اصفهان يك چهره 

توريستی و گردشگری دارد و نبايد چهره اين منطقه به دليل شايعه 
بيماری سرطان مخدوش شود.

وی افزود: بايد از افرادی كه به شيوع چنين مواردی دامن می زنند، 
 درخواست كرد كه مستندات علمی خود را ارائه دهند.

فرماندار اصفهان با اش��اره به اينكه مسائل  حاش��يه  ای نبايد سبب 
سوءاستفاده برخی افراد شود، تصريح كرد: افراد نبايد سخنان غير 

مرتبط را در هر محفلی بيان كنند.
وی ادامه داد: برای بررسی مساله ش��يوع بيماری سرطان در شرق 
ورزنه بايد كميته ای با افراد محلی ايجاد شود كه سطح ارتباط آن با 

منطقه بن رود و ساير نقاط نيز مشخص شود.
كفيل با اشاره به اينكه رس��انه های بيگانه دنبال يك سوژه و نكته 
حساس می گردند، افزود: ورزنه و شرق اصفهان يك چهره توريستی 
و گردشگری دارد و نبايد چهره اين منطقه به دليل شايعه بيماری 

سرطان مخدوش شود.

   ش�يوع افزايش س�رطان در منطقه ش�رق اصفهان 
صحت ندارد

معاون درمان دانشگاه علوم پزشكی اس��تان اصفهان گفت:  شيوع 
بيماری سرطان در منطقه شرق اصفهان صحت ندارد و اظهار نظر 
افراد غير كارشناس سبب انتشار آمار غلط شيوع افزايش شده است.

 چندی پيش اخبار  غير رسمی از سوی برخی از شبكه های اجتماعی 
و رسانه ها و نيز برخی از مسوولان در خصوص ميزان شيوع بيماری 
سرطان در منطقه شرق اصفهان منتشر شد كه نگرانی های زيادی 
برای مردم به خصوص مردم منطقه ورزنه و بن رود  به همراه داشت.

گزينه های مختلفی برای عل��ل و عوامل بيماری س��رطان در اين 
منطقه مطرح شد كه بر همين اس��اس نشست تخصصی در محل 
فرمانداری اصفهان با حضور فرماندار اصفهان، معاون رييس دانشگاه 
علوم پزشكی، رييس مركز بهداشت اصفهان، اعضای شورای اسلامی 
شهر ورزنه، امام جمعه ش��هر ورزنه، بخش��داران منطقه مربوطه، 
نماينده س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت، نماينده پايگاه انرژی 
هسته ای و ساير مسوولان برگزار شد كه هر كدام از حضار نسبت به 

اين قضيه اظهار نظر و ديدگاه های خود را بيان كردند.
معاون درمان دانش��گاه علوم پزش��كی اس��تان اصفهان با اشاره به 
شايعه بيماری س��رطان در ورزنه اظهار كرد: يك س��ری از اعداد و 
ارقامی در خصوص تعداد مبتلايان به بيماری س��رطان در منطقه 
ورزنه در رس��انه ها منتشر ش��ده كه بس��ياری از اين اعداد و ارقام 
هيچ صحت علمی ندارد. حميدرضا طلوعی اف��زود: برخی از افراد 
و يا دس��تگاه های غيرمرتبط در خصوص بيماری سرطان در ورزنه 
اظهارنظرهای غيركارشناسی ارائه داده اند كه بايد در خصوص اين 
نظرات غيركارشناسانه ادعای جرم كرد. وی با اشاره به اينكه بررسی 
دانشگاه علوم پزش��كی از طريق معاون پژوهشی وزير بهداشت در 
مورد ميزان شيوع سرطان در اين منطقه پيگيری شد، تصريح كرد: 
متوسط سرطان در كشور ما از جهان كمتر است و پراكندگی اقليم ها 

و روش زندگی نيز به تفاوت در اين نوع بيماری موثر است.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشكی استان اصفهان ادامه داد: البته 
رشد سرطان در كش��ور ما بيش از س��اير كشورهاست و در همين 
خصوص نيز متناسب با امكانات پزشكی و درمان پيش می رود كه 
در اين خصوص به مساله شيمی درمانی و راديوتراپی اهميت داده و 

آن را جزو تعهدات خود قبول كرده ايم.
وی با اشاره به مباحث كلی پيرامون وضعيت سرطان در كشور گفت: 
طبق آمارهای رسمی سالانه ۱۰۰ هزار نفر سرطانی جديد در كشور 

شناسايی و به آمار سرطانی ها افزوده می شود.
طلوعی با بيان اينكه در كشور چهار مورد سبب مرگ و مير می شود، 
افزود: بيماری قلبی عروقی، تصادف، س��رطان و اختلالات خلقی 

بيشترين عامل مرگ و مير بوده است.
وی با اشاره به وضعيت سرطان براس��اس تحقيقات صورت گرفته 
توسط دو تيم ويژه كارشناس��ی به صورت منزل به منزل ادامه داد: 
پس از بررسی های صورت گرفته مشخص شد ميزان شيوع سرطان 
در شرق اصفهان نه تنها افزايش نيافته كه حتی از متوسط كشوری 
و استانی نيز كمتر است. معاون درمان دانشگاه علوم پزشكی استان 
اصفهان با اشاره به آمار جمعيتی شهر ورزنه و حوالی آن با جمعيت 
۱۱ هزار و ۷۲۱ نفر و روستاهای آن با جمعيت ۱4 هزار و ۷۲6 نفر 
تصريح كرد: براساس تحقيقات انجام شده از سال 8۹ تا ۹ ماه گذشته 

سال جاری امسال 8۱ نفر مبتلا به انواع سرطان شده اند.
وی تاكيد كرد: ميزان شيوع سرطان در ورزنه دارای نسبت ۹۳ در 
۱۰۰ هزار نفر است، در حالی  كه اين رقم در سطح كشور ۱۳5، در 
استان اصفهان۱6۱ و در شهرس��تان اصفهان ۱۷5 در يكصد هزار 
اس��ت كه البته به صورت كلی در ش��هر ورزنه اين مي��زان كمتر از 
ميانگين كشوری است. طلوعی با تاكيد بر اينكه در اين پنج ساله از 
اين تعداد ۳۷ نفر فوت كرده اند، افزود: 44 نفر از مبتلايان سرطان 
هنوز در قيد حيات هستند. وی اضافه كرد: سال گذشته نيز ۱۱ نفر 
در شهر و هفت نفر در روستا و امس��ال ۱4 نفر در شهر و پنج نفر در 

روستاها فوت كرده  اند. 

استاندار با اشاره به طرح تونل بهش��ت آباد گفت: اين طرح در 
لايحه بودجه با دو مشكل مواجه است: نخست آن كه اعتبارات 
لازم براي آن درنظر گرفته نشده و دوم آن كه اجراي آن از آب 
منطقه اي اصفهان گرفته شده و به ش��ركت » آب نيرو« كه از 
جمله شركت هاي زير مجموعه وزارت نيرو محسوب مي شود، 
واگذار شده است. خواست مردم آن است كه هم رديف بودجه 
مناس��بي براي آن درنظر بگيرند و هم آب منطقه اي اصفهان 
مجددا مجري آن شود. وي در ادامه اظهار داشت: براي توازن 
منطقه اي نيز ۳۰ طرح پيش بيني شده است و انتظار مي رود 
كه نمايندگان استان آنها را كد دار كرده و بودجه مناسبي براي 
آنها درنظر گيرند. اس��تاندار اصفهان افزود: از ديگر مس��ائل و 
مشكلات اس��تان مي توان به موضوع عوارض آلايندگي اشاره 
كرد كه همواره به صورت شهرس��تاني اجرا مي شود و اعتراض 
نمايندگان را نيز به همراه داشته است. تنها راه حل اين مساله، 
اص��لاح قانون مرب��وط به اين عوارض اس��ت كه بايد توس��ط 
نمايندگان صورت گيرد تا بتواند براي استان نتايج خوبي را به 
ارمغان بياورد. زرگرپور در جمع بندي مباحث مربوط به بودجه 
استان گفت: در ش��رايط فعلي و با افزايش4۰ درصدي ميزان 
بودجه استان در س��ال ۹4، مي توان گفت كه استان از بودجه 

مناسبي برخوردار است. 

   كاهش ۳0 درصدي ميزان بارندگي ها در اس�تان 

اصفهان
وي در ادامه و با اشاره به يكي از موضوعات اصلي استان؛ يعني 
زاينده رود و بارش هاي اس��تان ابراز داشت: از ابتداي مهرماه، 
ميانگين بارندگي ها در كل شش حوضه آبريز كشور نسبت به 
دوره بلند مدت،۱۰ درصد كاهش داشته اما در استان اصفهان 

در دوره مشابه ۳۰ درصد كاهش داشته است.
زرگرپور در همين رابطه افزود: در س��ر شاخه هاي زاينده رود 
ميزان بارش ها در بلند مدت كاهش��ي نداشته، اما ميزان برف 
در دوره مشابه زماني با كاهشي ۳5 درصدي مواجه بوده است. 
نبايد فراموش كرد كه در سرش��اخه هاي زاين��ده رود آنچه از 

اهميت بيشتري برخوردار است،  ميزان برف است. 
وي تصري��ح كرد: تا ب��ه امروز ه��ر گونه اقدام��ي در خصوص 
رهاسازي آب بستر زاينده رود صورت گرفته، همگي براساس 
برنامه ابلاغ��ي وزير نيرو بوده و اس��تانداري ب��ه نوعي ناظر بر 
اين كار است. با گذشت حدود يك س��ال از مصوبه ۹ ماده اي 
ش��وراي عالي آب، اكنون ديگر تمامي برداشت هاي غيرمجاز، 
برداش��ت هاي مازاد بر مجاز و طرح هاي توس��عه اي توس��ط 

مشاوران وزارت نيرو متوقف شده است.
 اس��تاندار اصفهان با بيان اينكه اين مس��اله يكي از مهم ترين 
قدم ها در زمينه احياي حوضه آبريز زاينده رود اس��ت،  يادآور 
شد: برخي تصور مي كنند اگر رودخانه زاينده رود خشك باشد 
بهتر است؛ چرا كه در اين ش��رايط موضع خشكسالي در نظر 
مردم و مسوولان نمود بيش��تري مي بايد. اين مساله درستي 
نيست؛ زيرا مسوولان اقدامات لازم در اين زمينه را انجام داده 

و تمام تلاش خود را به كار بسته اند.

   اداره اس�تاندارد فرآين�د تضمي�ن كامل كيفيت 
گندم، آرد و نان را تعريف كند

استاندار اصفهان گفت: اداره كل اس��تاندارد فرايندی تعريف 
كند كه با تضمي��ن صددرص��دی كيفيت گن��دم، آرد و نان، 

اطمينان كافی از تأمين سلامت مردم فراهم شود.
كارگروه طرح جامع اصلاح نظ��ام يارانه گن��دم، آرد و نان به 
رياست رسول زرگرپور استاندار اصفهان تشكيل و در خصوص 
مباح��ث مرتبط با گن��دم، آرد و نان و اس��تاندارد ب��ودن اين 
محصول راهبردی بحث و تبادل نظر و تصميمات لازم اخذ شد.

در اين جلس��ه، آخرين وضعيت حجم گندم ذخيره ش��ده در 
س��يلوها، نحوه توزيع گندم در كارخانه ها و آرد در نانوايی ها 
و همچنين اطمين��ان كافی از كيفيت و اس��تاندارد بودن اين 

محصول مورد بررسی قرار گرفت.
استاندار اصفهان در اين جلسه گفت: اين كارگروه موظف است 
نظارت بر سيستم توزيع غله را به صورت دقيق و منطقی دنبال 
كند. وی خاطرنشان كرد: بايد يك فرآيند كاملا قابل اطمينان 
وجود داشته باش��د كه همه آردها قبل از توزيع چك و كنترل 
شده و گندم هايی كه استاندارد لازم را ندارد، وارد كارخانجات 
نشود. زرگرپور تش��ريح كرد: در اين كارگروه آخرين وضعيت 
حجم گندم در س��يلوها، قيمت نان، كيفيت نان، اطمينان از 
نحوه توزيع عادلانه گندم بين كارخانه ها و توزيع عادلانه آرد 

بين نانوايان مورد بررسی قرار گرفت.
اس��تاندار اصفهان از موظف كردن موسس��ه اس��تاندارد برای 
تعريف فرآيندی جهت وجود اطمينان صددرصدی از كيفيت 

گندم و تضمين سلامت مردم خبر داد.
وی خواستار تشكيل كارگروه آرد و نان در همهی شهرستان ها 
جهت نظارت بر فرآيند توليد نان از توزيع گندم تا تحويل نان به 
مشتريان شد. استاندار اصفهان خاطرنشان كرد: مردم انتظار 
دارند بعد از افزايش قيمت نان، كيفيت نان نسبت به قبل بهتر 
شود و اين مساله با اجرای سيستم تشويق و تنبيه برای انگيزه 

پيدا كردن نانوايان محقق خواهد شد.

فرماندار اصفهان  نسبت به برخی اظهارات غيركارشناسی مسوولان هشدار داد:

افزایش سرطان در منطقه شرق اصفهان صحت ندارد

با وجود خشكسالي شديد در استان؛

طرح تونل بهشت آباد در لايحه بودجه با مشكل مواجه شد

نماينده مردم اصفهان در مجلس:

لايحه بودجه 94 واقع بينانه تر است 

نماينده مردم اصفهان در مجلس گفت: دولت س��عی كرده اس��ت 
لايحه بودجه ۹4 را به نسبت سال های گذشته به صورت واقع بينانه تر 
ارائه كند. حميدرضا فولادگر اظهار كرد: محل تامين درآمد عمومی 
و درآمدهای كلی كه در لايحه ديده ش��ده، از طريق ماليات، قيمت 
نفت، ميعان��ات گازی و واگذاری های دارايی های مالی اس��ت. وی 
افزود: مطابق اين لايحه، كل درآمده��ای دولت ۲۲4 هزار ميليارد 
تومان است كه به نسبت سال ۹۳، بيش از 6 درصد رشد داشته است. 
فولادگر تصريح كرد: در لايحه بودجه سال آينده، 4۲هزار ميليارد 
تومان درآمدهای اختصاصی وزارتخانه ها،6۰۰ هزار ميليارد تومان 
بودجه شركت ها و بانك های دولتی در نظر گرفته شده كه مجموع 
اين  درآمد با ساير درآمدها 8۳۷هزار و۹۰۰ميليارد تومان می شود.  
فولادگر ادامه داد: در اين لايحه قيمت تمام ش��ده پروژه ها را سعی 

كرده اند كه عملياتی تر كنند تا يك گام به سمت پروژه های عملياتی 
برداريم و بر همين اساس اولويت ها را به پروژه های نيمه تمام داده اند 
كه تا سال  ۹4و ۹5 به اتمام برسد.  فولادگر با بيان اينكه درآمدهای 
مالياتی دولت در اين لايحه به نس��بت لايحه ۹۳، ۲۲درصد رش��د 
داشته است، گفت: در زمينه ماليات ها بايد به گونه ای عمل شود كه 
نظام جامع مالياتی تحقق پيدا كند؛ يعنی از فرار پرداخت ماليات ها 
جلوگيری كني��م و منابع جديد ماليات��ی پيدا كنيم؛ ن��ه اينكه از 

كسانی كه ماليات پرداخت می كنند، ماليات بيشتری بگيريم. وی 
خاطرنش��ان كرد:  منابع درآمدهای نفتی 8 درصد كاهش داشته و 
دولت سعی كرده وابستگی به درآمدهای نفتی را كاهش دهد، اين 
در حالی اس��ت كه دولت در اين لايحه، قيمت هر بشكه نفت را 6۰  
دلار پيش بينی كرده است. عضو كميسيون صنايع و معادن مجلس 
گفت: در لايحه بودجه ۹4 در خصوص هدفمندی يارانه ها بيش��تر 
سعی شده به همان شكل قبلی عمل شود كه بر همين اساس 4۲هزار 

5۰۰ ميليارد تومان در نظر گرفته ش��ده اس��ت. فولادگر افزود: در 
لايحه بودجه، چهارهزار و 8۰۰ ميليارد تومان برای بخش درمان و 
سلامت  و پنج هزار و ۲۰۰ ميليارد تومان نيز برای بخش توليد در نظر 
گرفته شده است. وی خاطرنشان كرد: در لايحه بودجه برخی احكام 
مربوط به اقتصاد مقاومتی در نظر گرفته  ش��ده، اما بخشی از آن كه 
مبتنی بر واريز درآمدها به صندوق توسعه ملی است، لحاظ نشده 
است. وی در توضيح بيش��تر در اين زمينه، افزود: بر اساس اقتصاد 
مقاومتی بايد كه واريز به صندوق توس��عه ملی افزايش پيدا كند تا 
ميزان وابستگی به نفت در بخش هزينه ما به صفر برسد، بر همين 
اساس بنا بوده كه واريز به صندوق توسعه ۳۲درصد باشد، اما دولت 
با اين استدلال كه كاهش درآمد نفت دارد، پرداخت ۲۰درصد سال 

اول برنامه توسعه را در نظر گرفته است. 

گروه 
خبر

4

سه شنبه   16 دی 1393 

شماره 2274 | 12 صفحه

خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

مدير عامل شركت فرودگاه های كشور، ايجاد ترمينال پروازهای 
خارجی و افزايش پاركينگ هواپيما در فرودگاه ش��هيد بهشتی 
اصفهان را ضروری خواند. محمدعلی ايلخانی در ديدار با استاندار 
اصفهان اظهار كرد: ظرفيت پذيرش هواپيما در فرودگاه اصفهان 
نيز بايد افزايش يابد. وی افزود: فرودگاه اصفهان در ميان ش��ش 
فرودگاه بين المللی دارای گواهينامه استاندارد در كشور قرار دارد.

رييس هيات مديره و مدير عامل شركت فرودگاه های كشور با بيان 
اينكه فرودگاه اصفهان از نظر زيرساخت نيز كم نظير است، افزود: 
در زمينه مش��كل پاركينگ هواپيما، بايد گنجايش جديد ايجاد 
شود. در اين ديدار توافقنامه احداث ترمينال پروازهای خارجی، 
توس��عه پاركينگ هواپيما و افزايش پذيرش هواپيما در فرودگاه 

بين المللی شهيد بهشتی امضا شد.
اس��تاندار اصفهان نيز در اين ديدار گفت: با توج��ه به موقعيت، 
اهميت، قابليت ها و جايگاه اس��تان به عن��وان مركز جغرافيايی 
و قطب صنعت گردش��گری كش��ور از يك س��و و نقش محوری 
صنعت گردشگری در توسعه استان از سوی ديگر اين توافقنامه 

منعقد شد.
رس��ول زرگرپور اظهار كرد: با توجه به انجام مطالعات مربوط به 
احداث ترمينال پروازهای خارجی و توس��عه اي��رون )پاركينگ 
هواپيما( از سوی شركت فرودگاه های كشور طی سال های اخير، 
اين شركت بايد تا پايان سال جاری نس��بت به برگزاری مناقصه 

انتخاب پيمانكار اين پروژه اقدام كند.
وی افزود: عمليات اجرايی پروژه احداث ترمينال به مساحت ۲۰ 
هزار مترمربع با برآورد تقريبی۷5۰ ميليارد ريال هزينه و توسعه 
ايرون به مساحت6۰ هزار مترمربع با برآورد تقريبی ۲۱۰ ميليارد 

ريال از ابتدای سال ۱۳۹4 آغاز خواهد شد.
اس��تاندار اصفه��ان تصري��ح ك��رد: اس��تان اصفهان ب��ه عنوان 
صنعتی ترين استان كشور و با وجود ظرفيت های توليدی عظيم 
استانی و همچنين مراكز متعدد دانش��گاهی وابسته به فرودگاه 

است.
وی ظرفيت بالای گردشگری و پذيرش توريست را عامل ديگری 
برای نياز اين استان به توس��عه حمل و نقل هوايی خواند و افزود: 
اصفهان رتبه نخست گردشگری در كشور را دارد و ظرف ۱۰ ماه 

گذشته ميزان گردشگری در استان ۲.5 برابر شده است.
زرگرپور بر حل مشكلات فرودگاه از جمله مناسب نبودن ترمينال 
خارجی تاكيد كرد و ادامه داد: با توجه به اينكه اس��تان اصفهان 
در آينده به كريدور علم و فناوری تبديل خواهد ش��د، بايد دارای 

فرودگاهی با تجهيزات بالا باشد.
وی با تأكيد بر اينكه مساله vip يك موضوع مهم و اساسی است، 
تصريح كرد: با وجود مشتری برای استفاده از اين سرويس و فشار 
زياد برای اس��تفاده از آن، بايد هر چه س��ريع تر در اين خصوص 

تصميم گيری شود.

رييس ديوان عدالت اداری با تاكيد بر اينكه ارتباط ديوان با دستگاه 
اجرايی يك ارتباط مستمر اس��ت، گفت: مسوولانی كه مديريت 
كلانش��هرها را بر عهده دارند قطعا با يك سری مشكلات روبه رو 
هستند و خواسته هايی دارند كه با تعامل می توان آنها را حل كرد.

حجت الاسلام منتظری با بيان اين مطلب تاكيد كرد: قوه قضائيه 
و ديوان عدالت اداری در همه حال از حقوق ش��هروندان براساس 
موازين شهری دفاع خواهد كرد . وی با اشاره به اينكه ديوان عدالت 
اداری بايد در هم��ه حال رعايت  حقوق م��ردم و ادعاهای آنان را 
بررس��ی كند، تصريح كرد: در همين راستا نيز حمايت های لازم 
را از دستگاه اجرايی خواهيم داش��ت. منتظری خاطرنشان كرد: 
سياست كاری ما اين است كه با دس��تگاه اجرايی تعاملات لازم 
را داشته باش��يم؛ زيرا معتقديم اين اقدام آثار و بركات زيادی به 

همراه خواهد داشت. 
رييس ديوان عدالت اداری با بيان اينكه از كمك به دستگاه های 
اجرايی به هيچ عنوان دريغ نخواهيم كرد، گفت: درهمين راستا 

افرادی را برای آموزش به دستگاه اجرايی اعزام كرده ايم. 
وی افزود: يك سری از مشكلات مش��ابه را دستگاه های اجرايی 
دارند كه اگر حضار در جري��ان آنان قرار بگيرند قطعا در نوع تصميم 
گيری آنان تاثير خواهد داشت. حجت الاسلام منتظری با اشاره به 
اينكه هر چه دستگاه ها بيشتر در خدمت مردم باشند طبعا شكايت 
از آنها بيشتر خواهد بود، تصريح كرد: انتظار می رود شهرداری ها 

در راستای آشنايی ش��هروندان با مسائل حقوقی امكانات خود را 
بسيج كنند.  

وی خاطرنش��ان كرد: اگر اطلاعات حقوقی عمومی ش��هروندان 
افزايش پيدا كن��د و توده های مردم اطلاعات درباره ش��هرداری 
ها و حوزه كاری آنان داشته باشند، بی شك اين مهم می تواند به 
شهرداری ها كمك بسياری كند.  وی در پايان با بيان اينكه بايد 
بخش های حقوقی دستگاه های وابسته به شهرداری ها تقويت 
ش��ود، گفت: در ش��هرداری ها آنقدر قوانين آيين نامه و مقررات 

وجود دارد كه اشراف بر آنان كار هر كسی نيست.

مدير عامل شركت فرودگاه های كشور تاكيد كرد؛

 لزوم ايجاد ترمينال پروازهای خارجی 
در فرودگاه شهيد بهشتی اصفهان

رييس ديوان عدالت اداری:

اگر مردم با وظايف شهرداری ها آشنا باشند، بسياری
 از پرونده های حقوقی تشكيل نمی شود
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توسط متخصصان اصفهانی انجام شد؛

تولید اندرویدی قلم 
هوشمند قرآني 

به منظور یادگیری و آموزش آسان روخوانی و روان خوانی قرآن کریم 
و با هدف دسترسي عموم به امكانات قلم هاي قرآني، »قلم هوشمند 
قرآني )وی�ژه اندروید(« به همت »گ�روه نرم افزاري صب�ا«، تولید و 
منتشر شد. شدت استقبال مردم از این نرم افزار به گونه اي است که با 

گذشت یك هفته از ورود به بازار اپلیكیشن...

شاید کمتر کس�ی باش�د که تا به حال با حافظه های فلش کار نكرده 
باشد؛ وس�ایل جالب، س�بك و کم حجمی که نقل و انتقال فایل ها را 
 به راحتی میسر می سازند. امروز تصمیم داریم چند نمونه از بهترین 
حافظه های فلش را معرفی کنیم که نه تنها کوچك و س�بك هستند 

بلكه هر دو پورت استاندارد و میكرو را با ...

تا چند روز دیگر بزرگ ترین نمایشگاه 
 CES .دنیای فناوری کلید می خورد

۲۰۱5 در راه است، اما بد نیست پیش از 
شروع این گردهمایی بزرگ از برخی 

نكات جالب که شاید کمتر درباره آنها 
شنیده اید، آگاه شوید. این نمایشگاه 

برای تولیدکنندگان محلی مناسب 
برای نمایش محصولات و گجت های 

خلاقانه و متنوع شان است.
 این نمایشگاه برای کمپانی ها و 

صنایع، محلی مناسب برای بازدید 
از تكنولوژی های مختلف و عقد 

قراردادهای تجاری است.
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 CES ۵ نکته ناگفته درباره نمایشگاه
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3۵ زمین فوتبال در خدمت گجت ها

تا چند روز دیگر بزرگ ترین نمایشگاه دنیای فناوری کلید می خورد. CES ۲۰۱5 در راه است، اما بد نیست پیش از شروع این گردهمایی بزرگ از 
برخی نكات جالب که شاید کمتر درباره آنها شنیده اید، آگاه شوید. این نمایش�گاه برای تولیدکنندگان محلی مناسب برای نمایش محصولات و 

گجت های خلاقانه و متنوع شان است.

 این نمایشگاه برای کمپانی ها و صنایع، محلی مناس�ب برای بازدید از تكنولوژی های مختلف و عقد قراردادهای تجاری است و برای خبرنگاران 
هم، فرصتی است تا ببینند چه محصولاتی قرار است وارد بازار شوند. CES چكیده ای اس�ت از آن چه در سال جدید مشاهده خواهیم کرد.همه 

محصولاتی که در CES دیده می شوند خوب نیستند!

   ۳5 زمین فوتبال در خدمت گجت ها 
این نمایشگاه واقعا بزرگ است؛ بسیار بزرگ تر از آن چیزی که فکرش 
را بکنید. CES بزرگ ترین نمایشگاه تکنولوژی در دنیاست که در آن 
۳۵۰۰ شرکت کوچک و بزرگ در فضایی به مساحت دو میلیون فوت 
مربع در لاس وگاس حضور دارند. تصور کنید در فضایی به بزرگی ۳۵ 
زمین فوتبال گجت ها و محصولات الکترونیک مختلف وجود داشته 
باش��ند! انجمن محصولات الکترونیک که CES را برگزار می کند، 
گفته که بر اساس آنچه در سال گذشته شاهد بودیم، انتظار می رود 
بین ۱۵۰هزار تا ۱۶۰هزار  فرد حرفه ای در زمینه صنعت و تجارت از 
این نمایشگاه بازدید کنند. در این نمایشگاه طیف متنوعی از گجت ها 
و محصولات الکترونیک را خواهید دید، اما امسال احتمالا محصولاتی 
مانند پهپادها، گجت های پوش��یدنی، خانه هوش��مند و تکنولوژی 
خودرو حرف اول را در این نمایش��گاه خواهند زد. واقعیت این است 
که در چنین فضای بزرگی، هم��ه محصولاتی که می بینید خوب و 
کاربردی نیستند و CES پر است از محصولات و خدمات بی کیفیت 
و نه چندان کاربردی که هر س��اله آنها را می بینیم، ولی هیچ گاه به 
جایی نمی رسند. کاش یک عینک هوشمند یا یک اپلیکیشن برای 
این وجود داشت تا کاربر فقط بتواند به غرفه هایی سر بزند که ارزش 

بازدید را دارند.

    اتفاق بزرگی در آن رخ نمی دهد
ش��اید زمانی CES پر بود از خبرهای متنوع از رونمایی محصولات 
جدید و برتر که این نمایشگاه را به یک مراسم مهم برای خبرنگاران و 
کاربران تبدیل می کرد تا بتوانند با پرچمداران جدید موبایل، لپ تاپ، 
تبلت، دوربین و... آشنا شوند، اما ش��رایط به مرور زمان تغییر کرده 
است! دوره معرفی پرچمداران کوتاه تر شده و از طرفی کمپانی های 
بزرگ مثل اپل، سامسونگ، گوگل، لنوو، موتورولا، مایکروسافت و 
ال جی برای معرفی محصولات مهم شان مراسمی اختصاصی در طول 
س��ال برگزار می کنند و کمتر در خلال برگزاری نمایشگاه ها شاهد 
رونمایی از محصولات پرچمدار هستیم. همین موضوع باعث شده 
تا اهمیت نمایشگاه هایی چون CES نسبت به گذشته کمتر شود. 

انجمن محصولات الکترونیک می گوید که نمایشگاه سال گذشته 
در زمینه ارائه محصولات خلاقانه رکورد زد، اما مشخص نیست که 
معیار آنها برای چنینی ادعایی دقیقا چیست؟با این حال، CES هنوز 
جایگاه ویژه ای دارد؛ چرا که باعث می شود تا کمپانی های مختلف در 
یک گردهمایی حضور پیدا کنند و همچنان محصولات بسیاری در 
آن رونمایی می شوند. در این میان کمپانی های کوچک نیز فرصتی 

برای نمایش محصولات جدید و خلاقانه شان پیدا می کنند.

     بسیاری درباره اپل صحبت می کنند
 اپ��ل در CES حض��ور 

نداشته و ندارد، با این حال این کمپانی طی سال ها، توانسته کاری 
کند که با وجود عدم حضور در نمایش��گاه، توجه بسیاری را به خود 
جلب کند. مثلا در خ��لال برگ��زاری CES 2۰۰7، کاپرتینویی ها 
 2۰۱۱ CES در مک وورلد آیف��ون را معرفی کردند. یا همزم��ان با
وال استریت ژورنال گزارشی را منتش��ر کرد مبنی بر اینکه بالاخره 
آیفون با شبکه مخابراتی ورایزون عرضه می شود. یک سال بعد، باز 
هم همزمان با CES، وبلاگ های مرتبط با اپل مرتبا گزارش می دادند 
که تلویزی��ون اپل وجود دارد و به زودی ارائه خواهد ش��د! امس��ال 
هم احتمالا اپل واچ بح��ث داغ اپلی در هنگام برگزاری نمایش��گاه 
CES خواهد بود؛ چرا که رقبای این کمپانی محصولات پوشیدنی 

خود را به این نمایشگاه خواهند آورد و در 

بسیاری از رسانه ها، این محصولات با اپل واچ مقایسه خواهند شد. 
از طرفی بسیاری از تولیدکنندگان سخت افزار محصولاتی سازگار 
با پلتفرم های جدید اپ��ل، مث��ل HomeKit، Heathkitm و 

CarPlay ارائه خواهند کرد.

    شاید CES امسال، نوبت موج سازی خودروسازها باشد!
 بس��یاری معتقدند ک��ه علاق��ه آمریکایی ها، به خص��وص جوانان 
به خودرو در حال کاهش اس��ت، اما در س��ال 2۰۱۴ بیش از 2۴۶ 
میلیون خودرو در ایالات متحده ثبت شدند. طی سال های گذشته 
خودروس��از ها علاقه روزافزونی ب��ه CES پیدا کرده ان��د تا بتوانند 
فناوری های جدید مورد استفاده در محصولات خود را، مثل 
»خودروهای متصل« و »خودروهای بدون راننده« به نمایش 
بگذارند. CES 2۰۱۵ هم استثنا نیست. حداقل ۱۰ کمپانی 
بزرگ تولیدکننده اتومبیل در این نمایش��گاه 
حضور خواهن��د یافت که 

نسبت به سال گذشته بیشتر هستند. در بین آنها می توان به آئودی، 
BMW، تویوتا، جنرال موتورز، مرسدس بنز و فورد اشاره کرد. حتی 
دو کمپانی بنز و فورد در روزهای دوش��نبه و سه شنبه هفته آینده، 
مراسمی اختصاصی هم برگزار خواهند کرد و این بدان معناست که 
در CES امسال، ش��اهد خودروهای بدون راننده بسیاری خواهیم 
بود. فراموش نکنید که تویوتا هم با تکنولوژی سلول سوختی خود در 

کانون توجهات قرار خواهد گرفت.

   فروش تلویزیون های جدید
 ،۴K ،OLED ،تلویزیون ه��ای خمیده، تلویزیون های س��ه بعدی 
تکنولوژی کوانتوم-دات! همه اینها جذاب به نظر می رسند. اگر سری 
به غرفه های سامسونگ، ال جی و پاناسونیک بزنید، بازدیدکنندگان 
فراوانی را خواهید دید که به نمایشگرهای بزرگ که تصاویری زیبا 
در آنها پخش می شود، خیره شده اند. اما پیش از آنکه تحت تاثیر این 
تلویزیون های زیبا قرار بگیرید، کمی منطقی فکر کنید! بسیاری از 
تلویزیون هایی که خواهید دید، برای مصرف کننده عادی بیش از حد 
بزرگ و گران قیمت هستند. برخی از آنها در واقع طرح هایی مفهومی 
هستند که شاید هیچ گاه وارد بازار نشوند. مابقی نیز تا سه ماهه دوم 
یا سوم س��ال 2۰۱۵ روانه بازار نخواهند شد! تلویزیون های ۴K هم 
هنوز مثل اسب ش��اخدار هس��تند و نه تنها این محصولات قیمت 
بالایی دارند، بلکه محت��وای ۴K برای آنها هم محدود اس��ت، مگر 
اینکه فیلم یا سریالی را تماشا کنید که با رزولوشن ۴K ضبط شده 
است، در غیر این صورت هر چه می بینید، همان ۱۰8۰p است که 
پیکسل های آن تکثیر ش��ده تا تصویر با مقیاس ۴K سازگار شود. 
اگر هم بخواهید ویدئوی ۴K را استریم کنید، بهتر است قبل از آن 
نگاهی به وضعیت پهنای باند خود بیندازید! واقعیت تلخ این است که 
فروش جهانی تلویزیون در سال های 2۰۱2 و 2۰۱۳ به شکل قابل 
توجهی کاهش یافته است. احتمالا در سال جدید، این وضعیت تغییر 
خواهد کرد؛ چرا که قیمت نمایشگرهای ۴K به شکل قابل توجهی 

کاهش یافته است.
منبع : زومیت 

۲۰۱5 CES 5 نكته ناگفته درباره نمایشگاه

3۵ زمین فوتبال در خدمت گجت ها

 بسیاری 
معتقدند 
که علاقه 

آمریکایی ها، 
به خصوص 
جوانان به 

خودرو در حال 
کاهش است، 

اما در سال 
2۰۱۴ بیش از 

2۴۶ میلیون 
خودرو در 

ایالات متحده 
ثبت شدند

؟؟؟؟؟؟

بهترین فلش مموری ها برای گوشی های 
هوشمند و تبلت ها

این چند فلش مموری 
را بخرید 
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

 کادیلاک ATS کوپه توربو معرفی و عرضه شده است. این خودرو در هر ۱۰۰ کیلومتر ۱۱.۲ لیتر سوخت مصرف می کند.آخرین خبرها |

ماموریت آمازون؛ 
به زانو درآوردن گوگل

  PlayStation Now
در تلویزیون های سامسونگ

انتقال تصویر لپ تاپ روی صفحه بزرگ تلویزیون به س�ادگی و به وس�یله 
HDMI امکان پذیر اس�ت. اما اگر از دوستداران تکنولوژی های بی سیم 

هس�تید و لپ تاپ تان به پردازنده های جدید اینتل مجهز ش�ده، پیشنهاد 
می کنیم از تکنول�وژی WiDi برای انتقال محت�وای لپ تاپ روی صفحه 
بزرگ تلویزیون اس�تفاده کنید و از ش�ر کابل های مزاحم خلاص شوید.

تکنولوژی WiDi یا Wireless Display توسط اینتل توسعه داده شده و 
کاربر را قادر می سازد محتوای موجود در لپ تاپ خود را به صورت بی سیم 

روی تلویزیون  نمایش دهد. همچنین امکان انتقال تصاویر به تلویزیون های 
فاقد این تکنولوژی با اس�تفاده از تطبیق دهنده WiDi وجود دارد. این 
تطبیق دهنده ها به درگاه HDMI متصل می شوند. شما حتی قادر خواهید 
بود آنها را به پروژکتورهای دارای درگاه HDMI متصل کرده و تصاویر 
را به صورت بی س�یم به وس�یله آنها پخش کنید.WiDi از ویدیوهایی تا 
رزولوشن 1080P و صدای 5.1 کاناله پشتیبانی می کند. همچنین با استفاده 
از نرم افزار ارائه شده برای این تکنولوژی به نام Intel WiDi Remote که 

با ویندوزهای هفت به بالا سازگار است، می توانید به طور همزمان خروجی 
متفاوتی از تصویر به نمایش درآمده روی لپ تاپ را روی صفحه تلویزیون 
به نمایش بگذارید. برای شروع به کار با WiDi در ویندوز 8.1 کافی است 
از Charms Bar گزینه Devices را انتخاب کنید. سپس با انتخاب گزینه 
Project روی Add a wireless display کلی�ک کنی�د. در این مرحله 

می توانید دس�تگاه س�ازگار با WiDi را انتخاب کرده و از انتقال بی سیم 
تصاویر لپ تاپ به تلویزیون لذت ببرید.

HDMI انتقال تصویر لپ تاپ به تلویزیون بدون کابل

G ۳ را فعال کنید تا از دسترس خارج شوید به روزرسانی اینستاگرام با فیلترهای جدید فعال کردن اطلاعیه هوشمند در وایبر 

اختلالات شبکه تلفن همراه کشور به حدی افزایش یافته که نارضایتی ها به گوش وزیر ارتباطات نیز رسیده و 
وی بارها اعلام کرده که در مورد این اختلالات مجبور به پاسخگویی به اطرافیان است. با این حال محمود واعظی 
با تایید این اختلالات تاکید کرده که اپراتورها برای به روزرسانی شبکه خود ناگزیر هستند و این موضوع باعث 
اختلالاتی در برخی مناطق شده است. وی با اشاره به بروز اختلالاتی در صورت حساب مشترکان که اپراتور 
همراه اول موظف به بازگرداندن اضافه دریافتی شده است می افزاید: این اختلالات تا بهمن ماه رفع می شود 
و اپراتورها برای رفع این مشکلات بهمن ماه را آخرین مهلت بدانند. مشترکان اپراتور همراه اول معتقدند که 
نسل سوم موبایل این اپراتور اختلال دارد و با وجودی که این اپراتور اعلام کرده این تکنولوژی را در شهرهای 
بزرگ ارائه می دهد هم اکنون این خدمات حتی در تهران نیز به صورت کامل اجرا نمی شود و در بسیاری از 

نقاط شهر مشترکانی که گوشی همراه خود را روی این خدمات تنظیم کرده اند از دسترس خارج می شوند.

فیلترهای جدید اینستاگرام به مناسبت ایام تعطیلات کریسمس عرضه ش��ده و برای کاربران برنامه همراه 
اینستاگرام هم در دسترس اس��ت. پنج فیلتر تازه هم برای تغییر چشم انداز عکس ها قابل استفاده هستند و 
هم برخی امکانات نرم افزارهای ویرایش تصاویر را در خود دارند. کاربران با اس��تفاده از فیلترهای یاد شده از 
استفاده از برنامه های همراه ثالث برای ویرایش عکس ها وتصاویر خود بی نیاز می شوند. اسامی پنج فیلتر تازه 
اضافه شده عبارت است از Slumber، Crema، Ludwig، Perpetua و Aden. با این کار تعداد مجموع 
فیلترهای اینستاگرام به عدد ۲۵ رسیده است.البته پنج فیلتر تازه برخلاف فیلترهای قبلی برای ویرایش های 
بصری جزیی به کار می روند. اینستاگرام که در حال حاضر بیش از ۳۰۰ میلیون کاربر فعال دارد می گوید در 
حال بررسی نحوه استفاده کاربران از فیلترهای خود است تا در زمینه افزودن فیلترهای جدید یا تغییر برخی 

از آنها تصمیم بگیرد. 

آیا برای شما هم پیش آمده که گاهی اوقات دوستتان پشت سر هم برایتان پیام ارسال می کند؟ و وایبر برای 
هر کدام یک آلارم می دهد. وایبر به طور پیش فرض، هر پیامی را که دوستانتان به شما ارسال می کنند روی 
صفحه نگهداری می کند، حتی اگر آن شخص پشت سر هم برایتان پیام ارسال کند. خب طبیعتا ممکن است 

این امر شما را اذیت کند. 
ش��ما می توانید کاری کنید که یک ش��خص هر چی پیام ارس��ال می کند برای ش��ما یک پیام نش��ان داده 
ش��ود . برای این کار مراحل زی��ر را دنبال کنید: به لیس��ت مخاطبین وایبرتان بروید. روی اس��م کس��ی که 
مزاحمتان اس��ت و پیام زیاد می دهد کلیک کنید تا صفحه چتش باز ش��ود. حال صفحه را به چپ بکش��ید 
 )انگش��تتان را روی صفحه بگذارید و به چپ بکش��ید(. حال روی smart notifications کلیک کنید تا 

تیک زده شود و تنظیمات ذخیره شود!

شبکه های اجتماعی 

بخش بازی  های سونی و کمپانی سامس��ونگ تصمیم دارند تا در نیمه اول سال ۲۰1۵، 
طی یک همکاری مشترک،سرویس بازی های PlayStation Now را به تلویزیون های 
هوش��مند سامس��ونگ بیاورند.رویس مذکور که با نرم افزاری به نام Smart Hub به 
تلویزیون های سامسونگ اضافه خواهد شد، این امکان را به کاربران می دهدکه ازطریق 
سرورهای ابری، به بس��یاری از بازی هایPS۳ بدون نیاز به هیچ گونه سخت افزار اضافی 
 4 Dualshockدسترسی داشته باشندتنها وسیله موردنیاز برای این کار،دسته بازی
است.این نس��خه روی تلویزیون عرضه خواهد ش��د؛ این امکان را به کاربران می دهد به 
صورت آنلاین با دیگران بازی کنند. اهمیتی ندارد آیا طرف مقابل از طریق تلویزیون بازی 

می کندیا کنسول، زیرا تمامی اطلاعات در سرور ابری ذخیره می شوند.

اگر آمار رشد جستجو از آمازون را بررسی کنیم، متوجه خواهیم شد که چرا اریک 
اشمیت بزرگ ترین رقیب گوگل را آمازون می داند.در ماه اکتبر اریک اشمیت، مدیر 
پیش��ین گوگل در اظهارنظر تامل برانگیزی گفت: » بیشتر مردم فکر می کنند که 
رقیب ما وبسایت هایی چون بینگ و یاهو هستند، اما بزرگ ترین رقیب ما در واقع 
آمازون اس��ت.« وی در بیان علت این تحلیل گفته بود: » وقتی مردم می خواهند 
خریدی انجام دهند به آمازون می روند.« اما س��وال اینجاس��ت که شرایط گوگل 
در رقابت با آمازون در طی سال گذش��ته چه تغییراتی به خود دیده است. گوگل 
بزرگ ترین کمپانی فعال در حوزه جستجوس��ت که 9۰ درصد درآمدهای سالانه 

خود را از بخش تبلیغات به دست می آورد. 

 تکنولوژی های نو 

خبر یک 

با دکمه های هوشمند فلیک
 آشنا شوید 

کاشف به عمل آمده که در دنیای بی حوصله امروز، در دست گرفتن یک 
تبلت و یا اسمارت فون لمسی نیز با اکراه اتفاق می افتد و اینجاست که 
گجتی به نام Flic موفق شده در وبسایت جذب کمک مالی ایندیگوگو 
تا پنج برابر هدف اولیه اش سرمایه جمع آوری کند! فلیک دکمه هایی 
هوشمند هستند که تقریبا تمام کارهای روتین دیجیتالی را برای شما 

انجام می دهند. 
کارهایی چون ثبت تصاویر، برقراری تماس، پخش موسیقی، خاموش 
و روش��ن کردن آلارم ها و ... همگی با تنها فش��ردن یک کلیک اتفاق 
می افتد.در نگاه اول فلیک چون یک دکمه نرم و زیبا به نظر می رس��د 
که بر روی تمامی وس��ایل می تواند خود را بچس��باند، اما هنگامی که 
تنظیمات مربوط به آن را از طریق اپلیکیشن های مربوطه انجام دهید، 

به قدرت و بهره وری فوق العاده آن پی می برید.
 وظایف در فلیک به سه شکل برنامه ریزی ش��ده است. یک کلیک، دو 
کلیک پشت سر هم و دیگری نگه داش��تن دکمه که می تواند کارهای 
متفاوتی را طبق برنامه از پیش تعریف ش��ده برای صاحب خود انجام 
دهد. کاربردهای بس��یاری برای این گجت می توان تص��ور کرد. برای 
مثال می ت��وان از آن در کنترل انواع وس��ایل خانگی هوش��مند مانند 
چراغ ها، روشن و خاموش کردن دستگاه ها و باز و بسته کردن درهای 

خانه بهره برد. 
همچنین می تواند در پیدا کردن تلفن شما و یا تنظیم یک اسپید دیال 
برای تماس با یکی از افراد خانواده و یا س��فارش غذا نیز مورد استفاده 

قرار گیرد.
فلیک از بلوتوث انرژی پایین برای ارتباط با دستگاه ها استفاده می کند 
و برُدی 4۵ متری دارد. به ادعای مخترعان س��وئدی این گجت، فلیک 
می تواند تا 6۰ هزار کلیک و یا به عبارتی پنج س��ال اس��تفاده را برای 

کاربران خود داشته باشد.
 اگر برنامه ری��زی برای تولید این دکمه های هوش��مند به خوبی پیش 
برود، می توان یکی از آن ها را در ماه مارس با قیمت ۳۵ دلار خرید. در 
کنار آن Flic Clip نیز با قیمت 1۰ دلار به فروش می رسد که می تواند 

فلیک را به یک گجت پوشیدنی تبدیل کند.

این چند فلش مموری را بخرید
بهترین فلش مموری ها برای گوشی های هوشمند و تبلت ها

 PQI Connect ۳۰۲ با بکارگیری یک محفظه پلاستیکی 
ضد آب از جنس IPX7 در برابر مایعات کاملا مقاوم اس��ت و 
 ش��رکت س��ازنده، آن را به همراه گارانتی مادام العمر عرضه 
می کند. طراحی شکیل آن که شبیه یک کپسول است بسیار 
جالب است. این مدل در سه ظرفیت 16، ۳۲ و 64 گیگابایتی 
عرضه شده است اما پیدا کردن آن برای خرید اینترنتی کمی 
 Amazon مشکل اس��ت. مدل ۳۲ گیگابایتی آن در سایت

حدود 4۳ دلار به فروش می رسد.

کیبورد E-ink استارتاپی جدید به نام Jaasta می خواهد صفحه 
کلیدی به شما ارائه کند که برچسب های روی آن به شکل لحظه ای 
و با تنها فشار یک دکمه تغییر می کنند.تنظیم دلخواه دکمه های 
یک کیبورد با استفاده از نرم افزار می تواند برای گیمرها و یا کاربران 
حرفه ای فوتوشاپ بسیار مفید باش��د، اما این تنظیم نیز چندان 
آسان و سریع نیس��ت و دردس��رهای خاص را به همراه دارد. حالا 
اس��تارتاپی به نام Jaasta قصد دارد ب��ا آوردن یک کیبورد جوهر 

الکترونیکی یا e-ink، صفحه کلیدی را عرضه کند که برچسب های 
آن قابلیت تغییر دلخواه به شکل لحظه ای را داشته باشند. در این 
حالت می توان بین حالات مختلف به تغییر Mode پرداخت، زبان 
صفحه کلید را با یک دکمه تعویض کرد، صورتک هایی را به صفحه 
کلید اضافه کرد، میانبرها را با یک نگاه مشاهده کرد و همچنین از 
دست کلیدهایی که هیچ وقت استفاده نمی شود نیز راحت شد.این 
اس��تارتاپ البته فعلا در مراحل اولیه تولید این کیبورد قرار دارد و 

پیشبینی می شود که در آینده ای نزدیک کمپین کیک استارتر یا 
ایندیگوگو خود را راه بیندازد. بنابراین اگر فکر می کنید که قرار است 
نسل بعدی کیبوردهای بازار را دست بگیرید، بهتر است چشم از این 

دو وبسایت بر ندارید.

E-ink ساختمان یک کلید کیبورد  
به گفته Jaasta این کیب��ورد همراه با یک تاچ پ��د ۳.۵ اینچی و 

یک باتری با عمر یک س��اله تولید خواهد شد. این کیبورد قابلیت 
فرمانبری صوتی نیز دارد، بنابراین حتی بدون فشاردادن یک دکمه 
نیز می توان بس��یاری از کارهای معمول با صفحه کلید را به انجام 
رساند.این استارتاپ یک ماوس 8۰ دلاری را نیز در دست تولید دارد 
که کلیک با آن بی صداست و دارای دو س��ال عمر باتری و حافظه 
درونی برای نگهداری فایل های مهم است. در وبسایت این استارتاپ 

می توانید تصاویر متحرک این کیبورد را مشاهده کنید.

شاید کمتر کسی باش��د که تا به حال با حافظه های فلش کار نکرده 
باشد. وس��ایل جالب، س��بک و کم حجمی که نقل و انتقال فایل ها را 
 به راحتی میسر می سازند. امروز تصمیم داریم چند نمونه از بهترین 
حافظه ه��ای فل��ش را معرف��ی کنیم که ن��ه تنها کوچک و س��بک 
 هس��تند بلک��ه ه��ر دو پ��ورت اس��تاندارد و میک��رو را با ه��م ارائه 
می کنند و بر روی کامپیوتر، اس��مارت فون و تبلت ها قابل اس��تفاده 
هس��تند. تقریبا اکثر تلفن های هوش��مند و تبلت ه��ای امروزی به 
ویژگی ب��ه ن��ام USB On-The-Go مجهز هس��تند. این ویژگی 
امکان اس��تفاده حافظه ه��ای فلش را ب��دون نیاز به نص��ب برنامه یا 
 س��رویس خاصی ب��رای تلف��ن ه��ای هوش��مند و تبلت ه��ا فراهم 

می کند. 
کافی اس��ت حافظه فلش را به پورت اس��مارت فون و ی��ا تبلت خود 

 متصل کنید و در یک چش��م به هم زدن تم��ام اطلاعات داخل فلش، 
پیش روی ش��ما خواهد بود. فکرش را بکنید با استفاده از یک حافظه 
فلش دوکاره چقدر کارتان راحت تر است زمانی که بخواهید فایل های 
حجیم داخل اسمارت فونتان را در اختیار دوستانتان قرار دهید و یا از 
یک سری اطلاعات خاص بخواهید به طور همزمان هم در تبلت و هم 
در رایانه شخصی تان استفاده کنید. اگر اس��مارت فون یا تبلت شما 
ویژگی USB OTG را پش��تیبانی میکند با اس��تفاده از یکی از این 
فلش درایو ها دیگر نگرانی بابت نقل و انتق��ال فایل هایتان نخواهید 
داش��ت مخصوصا اینکه این فلش های کوچک و سبک، قیمت بسیار 
مناسبی هم دارند. شما می توانید یک فلش 64 گیگابایتی را به قیمت 
 کمتر از 4۰ دلار خری��داری کنید و حتی مدل ه��ای 1۵ دلاری هم 

می توانید پیدا کنید. انواع فلش  دیسک ها را بشناسید. 

1

2

3

5

4

SanDisk Ultra Dual USB از ش��رکت 
SanDisk اس��ت که در ظرفیت ه��ای 16، ۳۲ 
و 64 گیگابای��ت در بازار موجود اس��ت. مدل 16 
گیگابایتی آن حدود 1۵ دلار قیمت دارد و مدل 64 
گیگابایتی هم با قیمت 4۰ دلار به فروش می رسد. 

 ۳.۰ Kingston DataTraveler microDuo / دو
 USB نمونه دیگری از این نوع حافظه هاست که با استاندارد
۳.۰ سازگار است و در سه ظرفیت 16، ۳۲ و 64 گیگابایتی به 
بازار عرضه شده است. قیمت آنها نیز از 14 دلار برای مدل 16 

گیگابایتی تا ۳6 دلار برای مدل 64 گیگابایتی متغیر است.

Sony MicroVault از شرکت محبوب سونی اگرچه فقط 
از استاندارد USB ۲.۰ پشتیبانی می کند اما در ظرفیت های 
8 تا ۳۲ گیگابایتی ارائه می شود که طیف وسیعی از خریداران 
را راضی خواهد کرد. قیمت این فلش ها نیز بس��یار ارزان تر 
است. ظرفیت هش��ت گیگابایتی با قیمت کمتر از 1۰ دلار و 

مدل ۳۲ گیگابایتی پایین تر از ۳۰ دلار قیمت دارد.
مدل LG MU1 از شرکت بزرگ LG نیز یک حافظه فلش 
دو کاره است که از استاندارد USB ۲.۰ پشتیبانی می کند و 
در دو رنگ مشکی و سیاه تولید شده است. این حافظه ها در 
س��ه ظرفیت ۳۲ گیگابایتی )4۲ دلار( و 16 گیگابایتی )۳۰ 

دلار( و 16 گیگابایتی )۲۰ دلار( به فروش می رسد.

DashDrive Durable از ش��رکت ADATA که 
یک حافظه USB ۲.۰ اس��ت تنها در دو ظرفیت 16 و 
۳۲ گیگابایتی عرضه شده است و هر دو پورت استاندارد 
و میکرو را ب��ر روی خود دارد. م��دل ۳۲ گیگابایتی آن 
در س��ایت آمازون به قیمتی کمتر از ۳۰ دلار به فروش 

می رسد.
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تازه های فناوری در دنیا 

Jaasta Keyboard نسل بعدی کیبوردهاست؟



تازه های دنیای موبایل  
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روزنام��ه خ��ری، فرهنگ��ی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 سه شنبه  16 دی1393 

شماره   2274 | 12صفحه  

دان�����ش

سامسونگ از اپل جلو زد گوشی همراهی با سه سیستم عامل سازگار گوشی G Flex۲ ال جی رونمایی می شود

بر اساس یک بررس��ی جدید که توسط دانشگاه میش��یگان صورت گرفته، سامسونگ در زمینه جلب 
رضایت مشتریان توانسته اپل را پشت سر بگذارد. این شرکت کره ای از این نظر نمره 81  از 100 را به 
دست آورده است. در مقابل نمره اپل 79 از 100 بوده است. اپل سال ها بود که در زمینه جلب رضایت 
مشتریان برتر از دیگر شرکت های فناوری عمل می کرد. این اولین بار است که سامسونگ چنین رتبه ای 
به دست آورده است. نمره این شرکت در مقایسه با سال قبل پنج عدد بیشتر شده و در مقابل نمره اپل دو 
عدد نزول کرده است. بعد از این دو شرکت نوکیا و موتورولا با کسب نمره 77 به طور مشترک رتبه سوم 
را به خود اختصاص  داده اند. اچ تی سی هم با نمره 75 رتبه چهارم را از آن خود کرده است. نکته جالب 
این است که بلاک بری با نمره 74 بالاتر از ال جی با نمره 73 قرار گرفته است. صاحب نظران معتقدند 

برخی حاشیه ها در زمان عرضه آیفون 6  عامل این نزول بوده است. 

شرکت آلکاتل درصدد ساخت گوش��ی همراه تازه ای است که توانایی اجرای س��ه سیستم عامل اندروید، 
فایرفاکس و ویندوز فون را دارد. گوش��ی مذکور که Pixi 3 نام دارد دارای نمایش��گر 3.5 اینچی اس��ت و 
با استاندارد نسل سوم تلفن همراه س��ازگاری دارد. همچنین قرار اس��ت مدل های دیگری از این گوشی 
 با نمایش��گرهای 4، 4/5 و 5 اینچی عرضه ش��ود که با استاندارد نسل چهارم LTE س��ازگار است.آلکاتل 
می گوید، گوشی یاد شده را به دور از پیچیدگی طراحی خواهد کرد تا عموم کاربران بتوانند به سادگی از آن 
استفاده کنند. قرار است نمونه اولیه گوشی یاد شده در نمایشگاه سی ای اس در معرض دید علاقه مندان 
قرار بگیرد. قرار است هر سه سیس��تم عامل آندروید، ویندوز فون و فایرفاکس به طور پیش فرض بر روی 
گوشی پیکسی 3 نصب شده باشد تا کاربران بتوانند به دلخواه از هر کدام از آنها استفاده کنند. جزییات فنی 

بیشتر در مورد این گوشی هنوز اعلام نشده است.

 ش��رکت کره ای ال جی قصد دارد در بزرگ ترین نمایش��گاه الکترنیک امس��ال از گوش��ی جدید خود با نام
 G Flex ۲ رونمایی کند. به گزارش ایمنا، با نزدیک ش��دن به نمایش��گاه CES ۲015، برترین شرکت های 
تکنولوژی جهان آمادگی خود را برای عرضه محصولات جدید اعلام کرده اند، این در حالی اس��ت که شرکت 
 ۲ G Flex  کره ای ال جی نیز قصد دارد در بزرگ ترین نمایشگاه الکترنیک امسال از گوشی جدید خود با نام
رونمایی کند. گمانه زنی ها حاکی از آن است که این محصول مانند گوشی خمیده »G Flex«، منحنی است 
و از پردازشگر کوالکام اسنپ دراگون بهره می برد. علاوه براین، گوشی G Flex ۲ نیز مانند نسخه اولیه خود از 
بدنه ترمیم گر ساخته شده و به احتمال زیاد با نرم افزارهای اندروید 5 سازگاری خواهد داشت. همچنین انتظار 
می رود که G Flex ۲ مجهز به نمایشگر 5.5 اینچی با رزلوشن 1080پیکسل باشد که نسبت به نسخه قبلی 

خود با نمایشگر 6 اینچی و رزلوشن 7۲0 پیکسل بزرگ تر و با کیفیت تر شده است.

کارگاه آموزشی

چه چیزی حافظه اندروید شما را 
اشغال کرده است؟

بعد از خرید گوش��ی هوش��مند اندروید خود و پ��س از مدتی کار با 
 آن و عکاسی و نصب برنامه و دانلود موس��یقی و ... به یکباره متوجه 
می شوید که به شدت با کمبود حافظه بر روی گوشی هوشمند خود 
مواجه هستید. حال زمان آن است که کمی گوشی هوشمند خود را 
خلوت کنید. اما قبل از هر چی��ز باید بدانید که چه چیزهایی حافظه 

گوشی شما را بیش از حد لازم اشغال کرده است. 
در واق��ع App ب��ا ن��ام Memory Map ب��رای اندروی��د ن��رم 
افزاری رایگان اس��ت که به س��ادگی به ش��ما این امکان را می دهد 
که در فضای بص��ری جالب ببینید ک��ه فایل های ش��ما در کجای 
حافظه ذخیره ش��ده اند و چه میزان فضا اش��غال کرده ان��د. در این 
فضای بص��ری ه��ر فایلی که ب��زرگ ت��ر باش��د، ب��ر روی حافظه 
 گوش��ی ش��ما نیز فضای بیش��تری را ب��ه خ��ود اختص��اص داده 
است. بعد از نصب برنامه آن را اجرا کنید تا حافظه گوشی شما را تجزیه 
و تحلیل کند، بعد از اتمام بررسی و تجزیه و تحلیل اگر برای اولین بار 
است که از برنامه استفاده می کنید، صفحه کوچکی نمایش داده می 
شود که به شما آموزش می دهد تا چگونه از انگشت های خود برای 

بزرگنمایی و دیدن جزئیات فایل ها استفاده کنید.
همانگونه که گفته ش��د، هر چقدر اندازه فای��ل در فضای بصری این 
برنامه بزرگ تر باشد، به معنی این است که فضای بیشتری را بر روی 

حافظه گوشی اشغال کرده است. 
همچنین ان��دازه همه فایل ها برای ش��ما فهرس��ت می ش��ود و در 
 عین حال در س��مت چ��پ فضای آزاد حافظه گوش��ی را مش��اهده 
می کنید.  به این ترتیب با شناسایی فایل های حجیم و مکان آنها بر 
 روی حافظه خود می توانید به خوبی تصمیم به پاک س��ازی آنها یا 
جابه جایی آنها بر روی حافظه داخلی و خارجی گوشی هوشمند خود 
بگیرید. البته این کار توس��ط خود نرم افزار صورت نمی گیرد – که 
شاید بتوان آن را یک کاس��تی بزرگ برای آن تلقی کرد – همچنین 
 این نرم افزار تنها حافظه داخلی گوش��ی ش��ما را تجزی��ه و تحلیل

می کند و نه حافظه خارجی را. اما در نهایت ابزاری بس��یار کارآمد و 
خوب برای خلوت کردن حافظه داخلی گوش��ی شماست که به درد 

بسیاری از کاربران اندروید می خورد.

در آستانه میلاد پیامبر اکرم)ص( اعلام شد؛

تولید اندرویدی
 قلم هوشمندقرآنی

در ۱۷ دی ماه، لاوجوی به نزدیک ترین فاصله اش از زمین می رسد.آخرین خبرها |

 استیم و 8.5 میلیون 
کاربر آنلاین

وزارت ارتباطات و اختلال 
اینستاگرام

وزارت ارتباطات در حالی اقدام به اجرای فیلترینگ هوش��مند در اینستاگرام کرده که از 
به کار بردن نام آن پرهیز دارد و بارها برای آن عنوان »یکی از ش��بکه های اجتماعی« را به 
کار برده است. در این اطلاعیه آمده: به دنبال انتشار برخی اخبار در خصوص اختلال چند 
ساعته یکی از شبکه های اجتماعی و ارتباط آن با پالایش هوشمند، به اطلاع هموطنان عزیز 
می رساند، سامانه پالایش هوشمند که از مدتی پیش به منظور صیانت فرهنگی و اجتماعی 
راه اندازی شده، تاکنون مطابق انتظار عمل کرده و هیچ گونه اختلالی نداشته است. آنچه 
در باره یکی از شبکه های اجتماعی اتفاق افتاد، اختلال موقت شبکه ای بین شبکه ارتباطی 
ایران و CDNهای این شبکه اجتماعی بوده که در هر یک از شبکه های اجتماعی دیگر نیز 

امکان وقوع دارد و هیچ ارتباطی به سامانه پالایش هوشمند نداشته است.

در ۲8 دسامبر ۲014 ، 8 میلیون و 357 هزار و 541کاربر در سرویس استیم آنلاین شدند تا 
از خدمات ویژه این شرکت برای تعطیلات زمستانی استفاده کنند. با توجه به ادامه تعطیلات 
سال جدید، انتظار می رود این روند رو به رشد همچنان ادامه داشته باشد. اما در تاریخ 11 
دی ماه همه چیز تغییر کرد و نرم افزار استیم به رکورد 8 میلیون و 466هزار و190کاربر 
آنلاین به طور همزمان رسید که این امر مسوولان این سرویس را بسیار شگفت زده کرد. از 
 Counter Strike: ،DOTA۲ : بیشترین بازی های انجام شده در این پلتفرم می توان به
Football Manager ،۲ GO، Team Fortress 15 و Skyrim اشاره کرد. با توجه 
به رشد بسیار سریع پلتفرم استیم در بازی های رایانه ای، انتظار می رود که در آینده ای نه 

چندان دور شاهد این سرویس پرطرفدار برای کنسول های بازی نیز باشیم.

ماموران شهرداری تهران برای تخریب حدود 200 مغازه مجتمع تجاری 
علاءالدین تهران در طبقات منفی س�ه و هفتم که ب�ه صورت غیرقانونی 
احداث شده اند، به این مجتمع تجاری رفتند. ماموران شهرداری که از 
ساعت ها قبل در مقابل پاساژ حضور داشتند، بعد از انجام اقدامات لازم، 
گروه گروه با کلنگ و پتک و دس�تگاه های برش آه�ن وارد این مجتمع 

تجاری ش�دند. نیروی انتظامی و پلیس راهنمایی و رانندگی همه ورودی 
 ها به خیابان جمهوری و اطراف آن را مس�دود ک�رده بودند. برخی از 
مغازه داران این مجتمع تجاری که از ساعت ها قبل در محل حضور یافته 
بودند، بعد از مشاهده ورود ماموران شهرداری به داخل پاساژ، از سوی 
ماموران پلیس به سمت دیگر خیابان هدایت شدند. به غیر از خودروهای 

متعلق به شهرداری تهران، ماشین های آتش نشانی و اورژانس تهران نیز 
در محل حضور داش�تند. مجتمع تجاری علاءالدین یکی از بزرگ ترین 
مراکز عرضه گوش�ی تلفن همراه و لوازم جانبی در تقاطع خیابان های 
جمهوری اسلامی و حافظ در مرکز تهران واقع است و در مجموع حدود 

یک هزار و 100 باب مغازه دارد.

جزییات تخریب شبانه پاساژ علاءالدین  خبر
هفته

به منظور یادگیری و آموزش آس�ان روخوان�ی و روان خوانی قرآن 
کریم و با هدف دسترس�ي عموم به امكانات قلم ه�اي قرآني، »قلم 
هوش�مند قرآني )ویژه اندروید(« به همت »گروه نرم افزاري صبا«، 
تولید و منتشر شد. شدت استقبال مردم از این نرم افزار به گونه اي 
اس�ت که با گذش�ت یک هفته از ورود به بازار اپلیكیش�ن، بیش از 

۱50هزار دانلود رایگان داشته است.

    این نرم افزار چیست ؟ 

با اس��تفاده از این نرم افزار، عملا همه دس��تگاه هاي داراي 
سیس��تم عامل اندروید به یک قلم هوش��مند قرآني تبدیل 
مي شود که انگشت هر فرد، جایگزین قلم خواهد شد و با لمس 
کردن هر آیه، ص��وت آن آیه با قرائت ق��اري مورد نظر کاربر 
پخش می گردد و متن ترجمه آیه نیز نمایش داده مي شود. 
همچنین، امکان پخش صوتي ترجمه ب��ه صورت آیه به آیه 
و پخش صوت قرآن و ترجمه به صورت پیوس��ته نیز در این 
مجموعه ارائه شده است.  این مجموعه قابلیت پخش بیش از 
40 دوره قرائت ترتیل و تحقیق از قاریان مطرح بین المللي 
از جمله آقایان: پرهیزکار، منشاوی، عبدالباسط، منصوری، 
حصری، مشاری العفاسی، شاطری، قحطانی، سدیس، دکتر 
 احمد نعینع و  ... ب��ه همراه دو دوره ترجمه گویای فارس��ی 
آیت الله مکارم و استاد فولادوند و همچنین یک دوره ترجمه 
گویاي انگلیسی را فراهم کرده اس��ت. از امکانات دیگر این 
نرم افزار کارب��ردي مي توان به: نمایش مت��ن کامل قرآن به 
صورت صفح��ه ای منطبق با ق��رآن های مت��داول، انتخاب 
رسم الخط های مختلف قرآنی، تغییر اندازه قلم و ترجمه قرآن، 
پخش نمونه  صوت قاریان مختلف قبل از انتخاب بدون نیاز به 

اینترنت، نشانه گذاری، به روز رساني و ... اشاره کرد.

    مدیر ساخت نرم افزار چه می گوید ؟

 حس��ین صیادزاده، مدیرگروه نرم افزاري صبا در مورد این
نرم افزار گفت: به منظور یادگیری و آموزش آسان روخوانی 
و روان خوانی قرآن کریم، روش ه��اي مختلفي وجود دارد. 
یکی از بهتری��ن روش های موج��ود، اس��تفاده از قلم های 
 هوشمند اس��ت که هر فرد مي تواند با قرار دادن قلم بر روی 
آیه های مختلف قرآن کریم، ت��لاوت صحیح آنها را از طریق 
آن بشنود. وي افزود: در کنار امکانات مناسب قلم هاي قرآني، 
به دلایلي استفاده از آنها فراگیر نشده است که از این دلایل 
مي توان به: قیمت بالا، لزوم همراه داشتن قلم و کتاب قرآن 
مخصوص و ... اشاره کرد. مدیر »گروه نرم افزاري صبا« گفت: 
با هدف توسعه آموزش آسان روان خواني قرآن و همچنین 

دسترس��ي عموم به امکانات قلم هاي قرآني، »قلم هوشمند 
قرآني )ویژه اندروید(« با قابلیت نصب بر روی دس��تگاه هاي 
مجهز به سیس��تم عامل اندروید، در آس��تانه میلاد پیام آور 
قرآن، تولید و منتشر شد و به یاري خدا شدت استقبال مردم 
از این نرم افزار به گونه اي است که با گذشت یک هفته از ورود 
به بازار اپلیکیش��ن، بیش از 150هزار دانلود رایگان داشته 
است. صیادزاده در خصوص نحوه  کارکرد این نرم افزار اظهار 
کرد: با استفاده از این نرم افزار، عملا همه دستگاه هاي داراي 
سیس��تم عامل اندروید به یک قلم هوش��مند قرآني تبدیل 

مي ش��ود که انگش��ت هر فرد، جایگزین قلم خواهد شد و با 
لمس کردن هر آیه، صوت آن آیه با قرائ��ت قاري مورد نظر 
کاربر پخش و متن ترجم��ه آیه نیز نمایش داده مي ش��ود. 
همچنین، امکان پخش صوتي ترجم��ه به صورت آیه به آیه 
و پخش صوت قرآن و ترجمه به صورت پیوس��ته نیز در این 
مجموعه ارائه شده است. مدیر گروه نرم افزاري صبا در پایان 
اعلام کرد: به مناسبت میلاد پیامبر اکرم )ص( و حضرت امام 
صادق)ع(، مقرر شده است نسخه آندرویدي »قلم هوشمند 
قرآنی صبا« با تخفیف 50درصد در اختیار ادارات، سازمان ها و 
سایر علاقه مندان قرار گیرد. یاد آوري مي شود این اپلیکیشن 
با تمامي نس��خه هاي آندروید س��ازگار بوده و علاقه مندان 
می توانند نسخه  رایگان آن را از سایت »بازار« و همچنین وب 

سایت www.sabapp.ir دانلود کنند.
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روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

حذف صفحه ورود کاربر در ویندوز 8  اطلاعات پاک شده از Recycle Bin کجا هستند؟ OTG چیست و کجا به کارتان می آید؟

یکی از تغییرات مهم در ویندوز 8، صفحه ورود به ویندوز است. حتی اگر شما بر روی دستگاه رمز عبوری تنظیم 
نکرده باشید، این صفحه را مشاهده خواهید کرد و باید از این صفحه با زدن کلید Enter و یا با کلیک روی آیکون 
آن عبور کنید. اما راهی برای حذف این صفحه وجود دارد. با زدن کلیدهای Windows و S، قسمت جست 
وجو در سمت راست صفحه نمایان می شود. حالا عبارت netplwiz را تایپ کرده و اولین گزینه نتایج را انتخاب 
کنید. یک صفحه با عنوان User Accounts روی صفحه دسکتاپ ظاهر می شود. در بخش Users، عبارتی با 
عنوان Users must enter username and password to use this computer وجود دارد که در 
کنار آن یک چک باکس قرار گرفته است. تیک داخل آن را برداشته و کلید OK را فشار دهید. اگر شما قبلا روی این 
حساب کاربری رمز عبور قرار داده اید، در این مرحله باید آن را وارد کنید. این بار، دیگر خبری از صفحه ورود نیست. 

شما وقتی فایلی را به سطل بازیافت می فرستید، آن را پاک نکرده اید، بلکه فقط از جایی به جای دیگری منتقل 
کرده اید. اما وقتی آن را Shift+Delete می کنید و یا از داخل سطل بازیافت پاک می کنید، تنها نام آن فایل 
یا پوشه را از فضای داخلی درایو حذف کرده اید. اما تمامی اطلاعات آن فایل یا پوشه به صورت کامل در جایی 
از فضای درایو شما باقی مانده است.  فضای اشغال شده توسط فایل حذف شده، نه از بین می رود و نه اطلاعات 
جدید بر روی آن قرار می گیرد، بلکه همچنان دارای اطلاعات فایل حذف شده است، اما رابط آن با نام فایل پاک 
شده از بین رفته است. به همین خاطر شما بعد از پاک کردن اطلاعات از داخل سطل بازیافت، فضای اشغال شده 
توسط فایل را دیگر نمی بینید. تا زمانی که فضای خالی باقی مانده بر روی هارددیسک کاملا پر نشود، اطلاعات 

جدید بر روی اطلاعات فایل حذف شده بازنویسی نمی شود.

شما هم احتمالا عباراتی مانند این را زیاد شنیده اید که » این گوشی از OTG ساپورت می کند« یا » این تبلت 
USB OTG دارد«.وقتی گفته می شود که یک تلفن یا تبلت از OTG پشتیبانی می کند، این بدان معناست 
که آن تلفن یا تبلت می تواند در جایگاه میزبان USB عمل کند. در این صورت شما قادر خواهید بود به راحتی 
فلش USB، ماوس یا حتی صفحه کلید خود را به دستگاه وصل کرده و از امکانات آنها استفاده کنید. برای اتصال 
فلش مموری به گوشی یا تبلتی که از OTG پشتیبانی می کند، دو راه وجود دارد. راه اول این است که نسبت به 
خرید کابل مبدل مناسب اقدام کنید. این مبدل ها معمولا به نام »کابل OTG« شناخته می شوند. البته برخی 
شرکت ها این کابل کوچک را به عنوان اقلام همراه، در جعبه موبایل یا تبلت قرار می دهند. راه دوم این است که با 

خرید یک فلش مموری مجهز به درگاه Micro-USB خود را از کابل OTG بی نیاز کنید.

فناوری 2015

با سه تکنولوژی انقلابی آشنا شوید!
دنیا هر روز در حال پیش�رفت اس�ت و س�رعت ب�اور نکردنی 
تکنولوژی، هر لحظه موجب شگفتی ما می شود. شاید حتی 10 
سال پیش هیچ کس ایده ای از تکنولوژی های امروزی و قدرتی 
که به انسان ها می بخشند نداشت، اما امروزه با به دست آمدن 
آنها می توانیم لذت های جدیدی را تجربه کنیم. سه نمونه از این 

تکنولوژی های انقلابی را با هم مرور می کنیم.

    گوگل فایبر
به شبکه اینترنت فوق العاده سریع که توسط کمپانی گوگل ابداع شده 

است، گوگل فایبر می گویند.
 این شبکه هنوز فراگیر نشده و فقط بخش هایی از کشور آمریکا از این 
تکنولوژی بهره مند هستند. میانگین س��رعت اینترنت در آمریکا 7.4 
مگابیت بر ثانیه است، اما این سرعت در شبکه گوگل فایبر چیزی بیش 
از 1000 مگابیت بر ثانیه محاس��به شده اس��ت. این یعنی 135درصد 
سریع تر از دیگر نقاط ایالات متحده! با این سرعت شما می توانید بازی 
Crysis 3 را که چیزی بالغ بر هش��ت گیگابایت است، در یک دقیقه 

دانلود کنید!

     آکیولس ریفت
آکیولس ریفت یک گجت برای دیدن تصاویر سه بعدی است که شاید 
نمونه فرضی آن را در فیلم هایی نظیر Iron Man دیده باش��ید. این 
وسیله در حقیقت یک نوع عینک نمایشگر با تعدادی حسگر حرکتی و 

جهت یاب است که دارای میکروفون و بلندگو نیز هست. 
با وجود چنین وسیله ای، دنیای بازی های کامپیوتری یک مرحله به جلو 
پیش برده شده است. فقط کافیست تا این وسیله را بر روی سر خود قرار 
داده و وارد بازی شوید. به هر جهتی که سر خود را بچرخانید، می توانید 
مناظر آن قسمت از بازی را مش��اهده کنید. حتی می توانید با حرکت 

دادن سر خود، بازی را کنترل کنید. 
این تکنولوژی که اخیرا تمامی شرکت های بزرگ دنیا مانند سونی روی 
آن تمرکز کرده اند، واقعیت مجازی نامیده می ش��ود؛ تجربه ای بسیار 

لذت بخش که تا مدتی دیگر ممکن است همه ما آن را داشته باشیم.

     چاپگرهای سه بعدی
انسان همیشه به دنبال راحتی و دسترسی س��ریع به تمامی نیازهای 
خود است. تصور کنید که ش��ما خانه ای خریده و برای آن دکوراسیون 
طراحی کرده اید. حالا باید به دنبال وسایلی که می خواهید با آن خانه 
را تزیین کنید، بگردید. اگر بتوانید تصویر آن را در کامپیوتر کشیده و با 
فشردن یک کلید تصویر ذهنی خود را به واقعیت تبدیل کنید چه حسی 
خواهید داشت؟ آینده چاپگرهای سه بعدی نیز به همین منوال است. 
در حال حاضر این چاپگرها توانایی چاپ طرح های سه بعدی را با مواد 
پلاستیکی دارند و مدل های بسیار گرانقیمت تر آنها نیز می توانند با فلز 
مدل سازی کنند. ماشین AUDI RSQ در فیلم I. Robot یک چاپ 

سه بعدی فلزی بسیار دقیق بود.
Digikalaمنبع 

آیا دیفرگ کردن هارد دیسک یک امر ضروری است؟

چند ترفند ساده برای هارد دیسک ویندوز

دانستنی های کامپیوتر   

فیلم علمی تخیلی » بازگشت به آینده ۲«  به کارگردانی رابرت زمکیس ، موارد بسیاری برای جهان آینده پیش بینی کرده است.آخرین خبرها |

جایزه 50,000 دلاری 
گوگل به هکرها

۲01۴؛ سال بد بازی های 
ویدیویی 

سال ۲014 میلادی با همه خوبی ها و بدی هایی که داشت به پایان رسید. اتفاقات مختلفی 
در حوزه  بازی های ویدیویی روی داد که بسیاری از آنها خوشایند بود. اوایل سال ۲014 
اثرات باقی مانده از یک بازی ناموفق هنوز روی میلیون ها گیمر مش��اهده می شد. بازی 
پرُخرجی مثل Battlefield4 تا دو ماه بعد از عرضه  روی کنسول ها و رایانه های شخصی 
با مشکلات مربوط به اتصال به سرورها روبه رو بود. اینکه  این بازی در روز اول یا هفته های 
نخست عرضه مشکل داشته باشد، غیرمنتظره  و عجیب نیست. اما تداوم این مشکلات 
برای هفته های متوالی، ناامیدکننده می ش��ود، بنابراین برند Battlefield دستخوش 
چنین مش��کلاتی ش��د و باعث ثبت نقطه ضعف بزرگی در کارنامه اش شد. استودیوی 
»دایس«، سازنده  بازی قول داد مشکل بازی را از طریق بروزرسانی های مداوم، رفع کند. 

در همین هفته ای که گذشت تیمی از پژوهشگران امنیتی در لهستان موفق شدند تا با 
کش��ف حفره های امنیتی، جایزه 50.000 دلاری از گوگل دریافت کنند. این بیشترین 
پاداشی اس��ت که گوگل تا به حال در جریان برنامه »پاداش آس��یب پذیری«  خود داده 
اس��ت. در واقع حالا وقتی هکرها با یک حفره امنیتی در نرم افزارها مواجه می شوند، این 
نکته را با سازندگان آن نرم افزار در میان می گذارند و پاداش دریافت می کنند به جای این 
که از این حفره های امنیتی در بازار سیاه و اقدامات خرابکارانه استفاده کنند. پیش از این 
گوگل جایزه 150.000 دلاری را برای کسی که بتواند از طریق یک صفحه وب، کنترل 
یک PC را که از سیستم عامل کروم استفاده می کند را حتی پس از ریبوت شدن آن در 

اختیار بگیرد، تعیین کرده بود.

پرینترها بر اس�اس تکنولوژی به دو دس�ته لیزری و جوهرافش�ان تقسیم 
می شوند. در این مطلب کوتاه در نظر داریم به شما کمک کنیم که چگونه بسته 
به نیاز خودتان یک پرینتر لیزری بخرید. پرینترهای لیزری از لحاظ کاربری 
به دو نوع تک کاره و چندکاره تقسیم می ش�وند. پرینترهای تک کاره فقط 
وظیفه اصلی خود یعنی پرینت را انجام می دهند. اما پرینترهای چند کاره از 
عهده وظایفی چون اسکن، فکس و کپی هم بر می آیند. در مرحله اول شما 
باید بدانید که چه توقعی از یک دس�تگاه پرینتر دارید. به زبان ساده تر چه 

کارهایی را می خواهید با دستگاه انجام بدهید. آیا در کنار پرینت به اسکن 
یا ارسال فکس هم نیاز دارید؟ یا این که مشکی یا رنگی بودن محتوای چاپ 
شده برایتان مهم است؟ در مرحله دوم باید با توجه به کارایی مد نظرتان، 
در مورد برند یا کارخانه تولیدکننده محصول تصمیم بگیرید. در این زمینه 
شرکت های معتبر زیادی وجود دارند. از آن جمله می توانیم به اچ پی، کانن 
و اپسون اشاره کنیم. در مرحله سوم باید به تکنولوژی چاپ بسیار دقت کنید، 
چون دس�تگاه های لیزری قابلیت پرینت رنگی و سیاه سفید را دارا هستند. 

این مساله بر روی قیمت دستگاه بسیار تاثیر می گذارد. در پرینترهای لیزری 
تک رنگ فقط یک عدد کارتریج وجود دارد. اما در پرینترهای لیزری رنگی 

چند عدد کارتریج در دستگاه قرار می گیرد. 
از مزیت های کارتریج های پرینترهای لیزری این است که می توان آنها را 
به آسانی شارژ کرد. دو مورد اساس�ی دیگر وجود دارند که هنگام خرید 
پرینترهای لیزری حتما باید آنها را مد نظر قرار داد. این دو مورد عبارتند از 

رزولوشن دستگاه و سرعت چاپ.

یک پرینتر لیزری را چگونه بخریم ؟ مشاوره 
خرید

یکی از توصیه هایی که می ت�وان در بین انواع راهکارها 
برای س�ریع تر ش�دن عملکرد کامپیوتر یافت، دیفرگ 
کردن هارد پی سی است. اما آیا به واقع استفاده از ابزاری 
به نام دیفرگ یکی از نیازهای ضروری اس�ت؟ امروزه با 
استفاده از انواع سیستم عامل های مدرن، دیگر نیازی به 
استفاده از گزینه  دیفرگ نیست. امروزه صنعت کامپیوتر 
در جهت بالا بردن سرعت و تسهیل استفاده از گجت ها 
حرکت می کند، از ای�ن رو نیاز به مراقبت و اس�تفاده از 
انواع ابزار ه�ای نرم اف�زاری و س�خت افزاری جانبی به 
منظور بهب�ود عملکرد گجت ه�ا در ح�ال از بین رفتن 
 اس�ت. در ادامه به بررس�ی دلایل این موضوع خواهیم 

پرداخت.

SSD استفاده از انواع حافظه های    

 SSD در صورتی که در پی سی خود از انواع حافظه های
استفاده می کنید، پس دیگر نیازی به ابزار های دیفرگ 
خود سیس��تم عامل ی��ا نرم افزار های جانب��ی که بدین 
منظور توس��عه  یافته اند، ندارید. ویندوز 7 و 8 به قدری 
هوشمند هس��تند که در صورت تش��خیص استفاده از 
حافظه ی SSD، گزینه  دیف��رگ را غیرفعال می کنند. 
در صورتی ک��ه از ویندوز ویس��تا اس��تفاده می کنید، 
بای��د از غیرفع��ال بودن دیف��رگ خودکار در قس��مت 
تنظیمات اطمینان حاصل کنید. اما اگر هنوز از ویندوز 
ایکس پی اس��تفاده می کنید، باید از خود بپرس��ید که 
چرا سخت افزاری گران قیمت را با یکی از قدیمی ترین 
سیستم عامل ها مورد اس��تفاده قرار می دهید؟ حداقل 
در این ش��رایط می توانید به یکی از نس��خه های جدید 
لینوکس مراجعه کرده و از آن استفاده کنید تا هماهنگی 

بیشتری با سخت افزارتان داشته باشد.

      استفاده از ویندوز 7 یا 8

در صورتی که از ویندوز 7، 8 یا حتی ویستا استفاده می کنید، پس در 
این صورت ابزار دیفرگ در سیستم عامل شما به صورت پیش فرض، 
برای اجرا به صورت برنامه ریزی شده تنظیم شده است. معمولا زمان 
تنظیم ش��ده برای انجام دیفرگ س��اعت یک بامداد روز چهارشنبه 
اس��ت که می توانید با مراجعه به قس��مت تنظیمات اب��زار دیفرگ 
ویندوز، آن را ببینید. با اجرای ابزار مربوط به دیفرگ، وضعیت هارد 
خود را در آخرین دیفرگ مشاهده خواهید کرد. برای مثال همانطور 
که در تصویر زیر می بینی��د، آخرین دیفرگ چن��د روز پیش انجام 
شده و براساس شواهد موجود می توان به این نتیجه رسید که عمل 
دیفرگ، طبق برنامه ریزی انجام ش��ده بدون کوچک ترین مش��کلی 
صورت می پذیرد. در صورتی که پس از هر بار استفاده از پی سی خود 
آن را خاموش می کنید، پس احتمال دیفرگ ش��دن هارد براساس 
برنامه ریزی انجام شده تقریبا نزدیک به صفر است. البته در این حالت 
نیز مشکل چندان جدی هارد ش��ما و به صورت کلی کامپیوترتان را 
تهدید نمی کند و می توانید به صورت دستی این ابزار را اجرا کرده و 

از آن استفاده کنید.

XP ویندوز    

با توجه به اینکه ویندوز ایکس پی سیستم عاملی متعلق به  10سال پیش است، از این رو این نسخه فاقد گزینه ای 
برای تنظیم اجرای دیفرگ به صورت برنامه ریزی شده و خودکار است، پس باید هر از گاهی ابزار دیفرگ 
را اجرا کنید. البته فاصله  زمانی اجرای این ابزار بستگی به نحوه  استفاده  شما از کامپیوترتان دارد. در 
صورتی که جزو افرادی هستید که همیشه در حال استفاده از پی سی خود هستید و کارهایی 
چون دانلود، ویرایش، ایجاد و حذف فایل ها را انجام می دهید، پس حداقل باید یکبار 

در هفته، هارددیسک کامپیوتر خود را دیفرگ کنید.

در صورتی که 
سری به وب س��ایت های 
دانل��ود نرم اف��زار بزنی��د، ب��ا انواع 
نرم افزار ه��ای مدیری��ت هارددیس��ک روبه رو 
خواهید شد که یکی از قابلیت های آن امکان دیفرگ کردن هارد 
است. معیار خاصی برای سنجش کاربردی بودن این نرم افزار ها 
وجود ندارد و نمی توان به روشنی این نرم افزار ها را رتبه بندی کرد. 

اما وجود قابلیت هایی چون دیفرگ در زمان بوت شدن و کاهش 
زمان بوت شدن سیستم نش��ان از این دارد که این نرم افزارها در 
مقایسه با ابزار پیش فرض موجود در ویندوز، بهتر عمل می کنند. 
این برتری را باید وابس��ته  ب��ه امکانات بیش��تری خواند که این 
نرم افزار ها در اختیار کاربران قرار می دهند. در کنار امکان دیفرگ 
کردن هارد، این نرم افزار ها ابزار هایی را نیز برای دیفرگ کردن و 

رفع مشکلات رجیستری در اختیار کاربران قرار می دهند.
 در سال های گذش��ته تولیدکنندگان هارددیسک های خود را از 
نظر سرعت خواندن و نوش��تن تصادفی بهبود داده اند و از این رو 
لزوم اس��تفاده از ابزار هایی چون دیفرگ نیز کاهش یافته است. 

شاید عدم دیفرگ کردن هارد دیس��کی که10سال پیش تولید 
شده منجر به ریستارت شدن متناوب پی سی شود، اما این موضوع 

درباره  هاردهای امروزی صادق نیست. 
یکی دیگر از عواملی که استفاده از چنین ابزار هایی را غیرضروری 
جلوه می دهد، ظرفی��ت بالای هاردهای امروزی اس��ت که با در 
اختیار گذاش��تن فضای ذخیره س��ازی بیش از میزان مورد نیاز، 

لزوم دیفرگ کردن هارد را کاهش می دهد.
 از ای��ن رو در صورتی که از آخرین س��خت افزار موج��ود در بازار 
اس��تفاده می کنید، پس نیاز چندان��ی به اس��تفاده از ابزار های 

مدیریت هارد ندارید.

      آیا نرم افزارهای مدیریت 
هارد دیسک جانبی عملکرد 

بهتری دارند؟
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بازنگری در نرخ سود بانکی نیاز به مصوبه ندارد دولت برداشتی از صندوق توسعه ملی در سال جاری نداشته است
رییس کل بانک مرکزی با تاکید ب��ر اینکه بانک مرکزی برای 
بازنگری در نرخ س��ود، سیاس��ت نرخ سود دس��توری ندارد، 
گفت: نیاز به مصوبه   نیس��ت؛ بانک مرکزی هدایت می کند تا 

واقعیت های تورم، اثر خود را در نرخ سود بگذارد.
ولی الله س��یف در پاس��خ به این س��وال که آیا تا پایان س��ال 
امکان بازنگری در نرخ س��ود بانکی در ش��ورای پول و اعتبار 
 وجود دارد، اظهارداشت: ما اصلا سیاست نرخ سود دستوری 

نداریم.
وی افزود: نیاز به مصوبه   نیست و بانک مرکزی هدایت می کند 

تا واقعیت های تورم، اثر خود را در نرخ سود بگذارد.
رییس کل بانک مرکزی در واکنش به این س��وال که بنابراین 
شورای پول و اعتبار در بحث نرخ گذاری برای سود بانکی وارد 
نمی شود، گفت: قرار نیست برای نرخ س��ود دستوری تعیین 
شود بلکه بانک مرکزی نظام بانکی را هدایت می کند و اقدامی 

که اخیرا انجام شد در همین جهت است.
س��یف این نکته که »آیا همانند چند ماه قبل تا پایان س��ال 
مجددا برای نرخ سود، بانک مرکزی با بانک ها توافق می کند؟« 

را رد کرد.

رییس کل بانک مرکزی در پاسخ به این موضوع که شنیده شد 
علاوه بر ۴.۱ میلیارد دلار، دولت امسال نیز برداشت خلافی را 
از صندوق توسعه ملی داشته، گفت: نه، امسال چنین چیزی 

نداشته ایم. 
 به گزارش اصفهان زیبا به نقل از تسنیم، ولی الله سیف اظهار 
داش��ت: هیچ گونه برداش��تی از صندوق توس��عه ملی اتفاق 

نیفتاده و این موضوع مطلق و روشن است.
رییس کل بانک مرکزی ادامه داد: چیزی که مس��لم اس��ت 
این است که بانک مرکزی ارزی را از دولت در شرکت امارات 

خریداری و طبق ضوابط تقسیم کرد. در این هیچ کسی، هیچ 
تردیدی ندارد.

سیف افزود: در حس��ابداری این پرونده سندی صادر شد که 
بعد از یک ماه هم اصلاح ش��د. اما متأسفم که این قضیه هنوز 
باز نش��ده و هنوز برخی از دوستان و مس��وولان به این اشاره 
می کنند. وی با بیان » اشتباه حس��ابداری را با واقعیت قاطی 
کرده ایم« تأکید کرد: همه جا همین طور اس��ت و بنگاه های 
اقتصادی چهار ماه بعد از  پایان سال حساب های شان باز است 

تا سندهای تعدیلی و اصلاحی صادر شود.

اقتصاد و 
صن�عت

دهه ه��ای اخیر زیرس��اخت های آبی��اری در منطقه آس��یا 
رکود داشته و سرمایه گذاری مناس��بی صورت نگرفته است 
میلیون ها کش��اورز آب مورد نیاز زراعت های پرمصرف را از 
مناب��ع زیرزمینی با پمپ��اژ آب تأمین می کنند و خودش��ان 

انتخاب می کنند که کی و کجا آب پمپاژ کنند.
مؤسس��ه بین المللی مدیری��ت آب به تازگی طی گزارش��ی 
به وضعی��ت آب در منطقه آس��یا و آفریقا پرداخت��ه و لزوم 
سرمایه گذاری در بخش زیرساخت های آب و تولید در بخش 

کشاورزی تأکید کرده است.
در گزارش مؤسس��ه بین الملل��ی مدیریت آب آمده اس��ت 
که تا پایان س��ال 2050 بیش از 9 میلیارد نف��ر در این کره 
خاکی زندگی خواهند کرد،  در این میان قاره آس��یا و آفریقا 
پرجمعیت ترین قاره این س��یاره خواهد ب��ود که 60 درصد 
جمعیت دنیا در آس��یا، ۱2 درصد در آفریقا و  بقیه در س��ایر 
قاره ها زندگی خواهند کرد، اما سوال اینجاست که این میزان 

جمعیت چگونه باید تغذیه شوند؟

وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی گفت: وزارت رفاه مسوولیت 
مستقیم در شناس��ایی خانوارها دارد و دو بس��ته غذایی در 
دی ماه و اس��فند ارائه می ش��ود. علی ربیعی اظهار داش��ت: 
بانک اطلاع��ات شناس��ایی وضعیت خانواده ها ب��ا همکاری 

دستگاه های مختلف در حال تکمیل است.
 بودجه لازم برای توزیع بسته امنیت غذایی تأمین شده است 
و در حال حاضر در حال شناس��ایی طبقات پایین درآمدی 
برای توزیع این بسته ها هستیم. وی در پاسخ به این سوال که 
طبق اعلام رییس جمهور50 درصد یارانه بگیران برای حذف 

از فهرست پرداخت های نقدی قابل شناسایی هستند، گفت: 
 بانک ه��ای اطلاعاتی برای شناس��ایی در ح��ال جمع آوری

 است.
وی ادامه داد: در حال حاضر بحث حذف پردرآمدها به طور دقیق 
مطرح نیست. اکنون بانک های اطلاعاتی در حال جمع آوری و 
تکمیل است و وزارت کار مسوولیت مستقیم در جمع آوری 

بانک های اطلاعاتی خانوار دارد.
 ربیعی بیان کرد: دولت برای جلب اعتماد مردم باید در حوزه 

یارانه و سیاست های انقباضی تصمیمات درستی بگیرد.

هیأت وزیران در شرایطی پیش��نهاد کاهش ۳0 درصدی تعرفه 
واردات برخی کالاها از ترکیه را به تصویب رسانده است که مشابه 
بسیاری از این کالاها در داخل کشور تولید می شود و با اجرای این 
مصوبه هزاران فرصت شغلی در معرض تهدید قرار خواهد گرفت.

رکود اقتصادی ناش��ی از عوامل متعددی بوده اس��ت، متاسفانه 
 چندی است گریبانگیر فضای کسب و کار شده و در صورت ادامه دار

 ش��دن تبدیل به چالشی جدی برای ش��رکت های تولید کننده 
داخلی می شود. هر چند نباید تلاش های دولت برای بازگرداندن 

رونق اقتصادی را نادیده گرفت، اما در برخی موارد هم تلاش های 
معکوسی به چش��م می خورد که به جای حمایت از تولید داخل 
متاس��فانه حمایت از محصولات خارجی را هدف گرفته اس��ت. 
مصوبه شماره 286۴۱/ت 50290  ه  هیات محترم وزیران که به 
پیشنهاد وزارت صنعت، معدن و تجارت تنظیم شده اعطای امتیاز 
ویژه به تولیدکنندگان و بازرگانان ترکیه با کاهش ۳0 درصدی 
تعرفه واردات برخی کالاها از ترکیه، بدون در نظر گرفتن وجود یا 

عدم وجود ظرفیت تولید داخل و شرایط رقابتی است. 

امتیاز ویژه برای واردات برخی کالاها  از ترکیه

ارائه2 بسته غذایی در دی و اسفند

مدیریت آب، کلید تامین غذای جمعیت 9 میلیارد نفری سال 2050

خبــر ویژه

بازار فروش موبای��ل یکی از بازاره��ای تقریبا 
همیشه پر رونق کشور ما محسوب می شود؛ اما 
وجود برخی بی نظمی ها و تصمیم گیری های 
غلط باعث بروز نارضایتی بین فروشندگان این 

محصول است.

   وارادات گوشی همراه به شهرستان ها از مبادی قاچاق 
 رییس اتحادی��ه تعمیرکنندگان و فروش��ندگان موبایل اصفهان

 درخصوص ش��ایعاتی مبنی بر افزایش قیمت گوشی های همراه 
تاکید کرد: این قضیه شایعه ای بیش نیست و در حال حاضر شاهد 

هیچ گونه افزایش قیمتی در بازار گوشی های همراه نیستیم.
مجید ساطعی خاطر نشان کرد: اکنون در کش��ور وارات موبایل 
 تنها در تهران به صورت قانونی انجام می گیرد و در شهرستان ها

 مثل اصفهان اغلب واردات گوش��ی های همراه از مبادی قاچاق 
 صورت م��ی گیرد،که این امر وج��ود نظم و یکدس��تی در بازار را 
 به هم می زند و متاسفانه مسوولان هم برای این مشکل راهکاری 
 نمی اندیش��ند. وی اظهار داش��ت: ی��ک وارد کنن��ده در تهران

 می تواند به طور یکجا هراندازه که مایل است موبایل وارد کند، اما 
در شهرستان ها مانند اصفهان وارد کننده باید برای واردات ابتدا به 
سازمان صنعت معدن تجارت برود و سپس از آنجا به وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و در نتیجه به اندازه نیاز متقاضیان آن شهرستان 
به طور محدود گوشی همراه وارد کند،که این امر باعث می شود 
نمایندگی یک برند خارجی تنها مایل به فروش محصولات خود به 

واردکنندگان پایتخت باشد.
ساطعی افزود: مهم ترین مش��کل کنونی بازار گوشی های همراه 
واردات قاچاق است که اگر مس��وولان دلسوزی و همکاری کنند 

و این معضل را از میان بردارند ش��رایط بسیار مطلوبی هم به نفع 
خریدار و هم به نفع فروشنده در بازارموبایل به وجود خواهد آمد.

   ش�یب افزایش قیمت گوش�ی های همراه در کشور 
ملایم است

 رییس انجمن فروش��ندگان گوشی تلفن همراه کش��ور در این 
خصوص گفت: اکنون  در کشورما یک انجمن و دو اتحادیه  در حوزه 
فروش موبایل و خدمات آن با عنوان تجهیزات مخابرات، صوتی و 
تصویری و سیم کارت فعالیت می کنند، اما متاسفانه هیچ یک از این 
سه حوزه به صورت تخصصی درزمینه تلفن همراه فعال نیستند و 

هر کدام در حیطه وظایف دیگری دخالت می کنند.
افش��ار فروتن اظهار داش��ت: در حال حاضر ما در کشور اتحادیه 
کش��وری برای فروش  گوشی تلفن همراه  و س��یم کارت و لوازم 
جانبی نداریم که این موضوع س��بب هرج و مرج در این عرصه و 

افزایش قاچاق شده است.
وی ادامه داد: به جرات می توان گفت بیش��تر گوشی های همراه 
که در شهرس��تان ها به فروش می رس��ند، از مبادی قاچاق وارد 
می شوند. رییس انجمن فروش��ندگان گوشی تلفن همراه کشور 
 در زمینه افزایش قیمت گوش��ی های همراه عن��وان کرد: به نظر

 نمی رسد افزایش قیمتی وجود داشته باشد. 
فروتن افزود: شاید به صورت مقطعی به دلیل افزایش نرخ ارز، شاهد 
کمی افزایش قیمت بوده ایم، اما اکنون بازارآرام است و مشتریان 
خود را هم حفظ کرده است. وی بیان داشت: قیمت گوشی های 
همراه در کش��ور به صورت ملایم افزایش یا کاهش می یابد و این 
امر به خاطر ورود گوشی های همراه از مبادی غیرقانونی به داخل 

کشور است.
رییس اتحادیه تعمیرکنندگان و فروشندگان موبایل اصفهان نیز 
گفت: علیرغم مشکلاتی که در بازار فروش گوشی های همراه وجود 

دارد، این بازارهیچ وقت بدون مشتری نیست.
مجیدساطعی اذعان داشت: در برخی از مواقع با نوسانات شدید نرخ 
ارز در دنیا مواجه هستیم که معمولا در این زمان متقاضیان خرید 
گوشی کمی صبر می کنند تا آرامش به بازار برگردد و سپس خرید 
خود را انجام می دهند. وی ادامه داد: در شرایط کنونی بازارفروش 
مویایل اصفهان خالی از متقاضی نیس��ت و خرید و فروش به نحو 

مطلوب صورت می گیرد.

رییس اتحادیه موبایل اصفهان  در گفت وگو با اصفهان زیبا خبر داد:

واردات غیرقانونی؛ مهم ترین مشکل بازارگوشی همراه

مهناز
احمدی

معاون سازمان صنعت در حاشیه افتتاح 
نمایشگاه کاشی، سرامیک، اصفهان خبر داد؛

 افتتاح دفتر ارتباط با رایزنان بازرگانی 
سفارت ها در استان اصفهان 

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت س��ازمان صنعت، معدن و تجارت 
اس��تان اصفهان از افتتاح دفتر ارتباط با رایزنان بازرگانی س��فارت ها در 

سازمان صنعت و معدن استان خبر داد. 
محمد مجیری در حاشیه افتتاح دوازدهمین نمایشگاه بین المللی کاشی، 
سرامیک، شیرآلات و سرویس های بهداشتی اصفهان در جمع خبرنگاران 
با اشاره به این که هدف از تأسیس این دفتر، ارتباط بیشتر و بهتر با رایزنان 
بازرگانی و آشنایی بیشتر تولیدکنندگان با نیاز کشورهای مختلف است، 
اظهار داش��ت: به عنوان مثال صنعت کاشی و س��رامیک ایران در کشور 
پاکس��تان مخاطبان زیادی پیدا کرده اس��ت در حالی ک��ه پیش تر این 
ظرفیت شناخته نشده بود. وی تأکید کرد: در حوزه سرمایه گذاری در این 
کشورها نیز باید ترتیبی اتخاذ کرد که جذب سرمایه گذار خارجی افزایش 
یافته و تولیدکنندگان ایرانی نیز در زمینه بازاریابی محصولات خود در این 
کشورها فعال تر باشند. معاون سازمان صنعت، معدن و تجارت استان با 
 اعلام این که شرکت نمایشگاه های بین المللی اصفهان، شرکت شهرک ها،

 س��ازمان صنعت و معدن و ات��اق بازرگانی از جمله نهادهایی هس��تند 
که در این زمینه بس��یار تأثیرگذار خواهند بود، اف��زود: در بخش حضور 
تولیدکنندگان ایرانی در نمایشگاه های خارج از کشور نیز فعالیت های 
خوبی از سوی نهادهای مذکور صورت می گیرد. مجیری اذعان داشت: با 
توجه به مشکلات و فشارهای اقتصادی کشور، واحدهای تولیدی کمتر 
در این نمایشگاه ها ش��رکت می کنند و این در حالی است که علی رغم 

شرایط موجود شاهد افزایش تنوع در طرح و تولید محصولات هستیم. 
وی تصریح کرد: متأس��فانه ضعف بزرگ تولیدکنندگان کشور نداشتن 
دانش مدیریت و صادرات است. در حال حاضر تولیدکننده دغدغه های 
زیادی دارد و این مسأله باعث می شود کیفیت تولید کاهش یابد. تلاش 
داریم از طریق ارتباط ب��ا ۳0 رایزن بازرگانی کش��ورهای هدف، دغدغه 
صادرات را تاحدی کاهش داده و این مس��یر را تسهیل کنیم تا صادرات 
این بخش رونق گیرد. دوازدهمین نمایشگاه بین المللی کاشی، سرامیک، 
شیرآلات و سرویس های بهداشتی از ۱۴ تا ۱7 دی ماه در محل برگزاری 
نمایش��گاه های بین المللی اصفهان در جوار پل تاریخی شهرس��تان در 

ساعات بازدید ۱۴ الی 2۱ برگزار است. 
برگزاری سمینار تخصصی» بهینه سازی مصرف سوخت در صنعت کاشی 
و سرامیک« در تاریخ ۱5 دی ماه از ساعت ۱7 تا 2۱ در سالن همایش های 
محل برگزاری نمایشگاه و با همکاری سازمان نظام مهندسی ساختمان از 

برنامه های جانبی این نمایشگاه است. 

حضور هیات بلند پایه اقتصادی 
سنگاپور در اصفهان

در راس��تای توس��عه روابط اقتص��ادی، هیات بلن��د پایه 
سنگاپوری اوایل بهمن ماه به اصفهان سفر می کند.

»کادی ل��ی«Cody Lee مدی��ر بخ��ش آس��یا و آفریقا 
فدراسیون تجارت سنگاپور در دیدار با رییس اتاق اصفهان  
تصریح کرد: اصفهان یکی از ش��هرهای مهم صنعتی ایران 
است که فدراسیون تجارت سنگاپور علاقه مند است با این 
شهر  در بخش های مختلف صنعتی،کشاورزی و خدماتی 
همکاری نزدیکی داشته باشد. وی اظهار داشت: فدراسیون 
تجارت سنگاپور ش��امل 2۱ هزار عضو اس��ت که هر عضو 
حداقل  باید نیم میلیون دلار س��رمایه اولیه داش��ته باشد. 
وی اضافه کرد:60 درصد اعضای این فدراس��یون در عرصه 
تجارت بین الملل فعالیت می کنند. وی هدف از سفر خود به 
اصفهان را ارزیابی فرصت های تجاری برای توسعه همکاری 
بین سنگاپور و اصفهان عنوان کرد.»خسرو کسائیان« رییس 
اتاق اصفهان در این دیدار با اشاره به سفر هیات تجاری اتاق 
اصفهان  به سنگاپور گفت: در این سفر فرصت های تجاری 
و سرمایه گذاری اس��تان اصفهان برای فدراسیون تجارت 
 سنگاپور معرفی و از آنان دعوت شد برای توسعه همکاری های

 اقتصادی سفری به ایران داشته باشند. وی همکاری اصفهان 
و س��نگاپور در توسعه صنعت توریس��م مهم ارزیابی کرد و 
گفت: حضور سرمایه گذاران سنگاپوری در توسعه صنعت 
گردشگری استان اصفهان به ویژه در بخش هتل سازی می 
تواند موثر باشد. وی تصریح کرد: س��نگاپور با پنج میلیون 
جمعیت سالانه پذیرای ۱۱ میلیون گردشگر خارجی است 
و استان اصفهان می تواند از تجارب این کشور برای توسعه 
صنعت گردشگری و جذب گردشگران خارجی بهره گیرد.

وی خواس��تار همکاری آژانس های مس��افرتی اصفهان با 
همتایان سنگاپوری جهت جذب گردشگران این کشور شد.

خبــر اول

معاون تنظیم مقررات مرکز ملی فضای مجازی گفت: با همکاری 
۱6 نهاد از جمله بانک مرکزی، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز و 
نیروی انتظامی  پنج سناریو برای پول مجازی بیت کوئین آماده 

شده است.
سعید مهدیون از تدوین پنج س��ناریو برای مقررات گذاری پول 

مجازی )بیت کوئین( خبر داد.
وی اظهار داشت: پس از کارهای کارشناسی  پنج  سناریو برای این 
منظور تدوین شده که یکی از آنها یا ترکیبی از آنها در شورای عالی 
فضای مجازی به تصویب خواهد رسید و سپس مقررات کلان و 

تقسیم کار تنظیم خواهد شد.
مهدیون گفت: در این باره  پنج سناریو تحویل شده در دستور کار 
جلسه عالی کمیسیون تنظیم مقررات مرکز ملی فضای مجازی 
قرار گرفته که پس از تصویب به شورای عالی مجازی ارسال خواهد 
شد. وی اظهار داشت: پس از تصویب نهایی در شورا، قدم بعدی 

مقررات گذاری است.
معاون تنظیم مقررات مرکز ملی فض��ای مجازی ادامه داد: البته 
اکنون نیز بر روی بر مبنای سناریویی که احتمال می دهیم تصویب 

می شود تدوین مقررات کلان در دستور کار است.

5 سناریو برای پول مجازی آماده شد

افزایش مالیات پرداختی اصفهان
 در بودجه 9۴ 

عضو کمیس��یون اقتصادی مجلس  گفت: مالی��ات پرداختی اصفهان در 
بودجه 9۴ افزایش پیدا می کند.  محسن صرامی فروشانی اظهار داشت: 
تا عدم تصویب نهایی  لایحه بودجه 9۴ و زمانی که شورای نگهبان نظریه 
نهایی ندهد هر اظهار نظری درست نیس��ت. وی افزود: ما در مجلس در 
حال حاضر منتظر اظهارنظر ش��ورای نگهبان برای لایحه مقررات مالی 
دولت که مجلس تصویب کرده، هس��تیم، چرا که این لایحه در بودجه و 
تصمیم گیری های آن بسیار موثر است. صرامی فروشانی گفت: تا اظهار 
نظر ش��ورای نگهبان لایحه بعض��ی از مقررات مالی دول��ت که مجلس 
تصویب کرده، منتظ��ر می مانیم و پس از آن پیرام��ون لایحه بودجه 9۴ 
نظر می دهیم اما در نهایت تفاوتی نس��بت به بودجه های قبل که سنتی 
نوشته می شد و وابستگی قابل تأملی به نفت در آن وجود داشته، با بودجه 

امسال وجود ندارد.

خبــر
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بازار فروش موبای��ل یکی از بازاره��ای تقریبا 
همیشه پر رونق کشور ما محسوب می شود؛ اما 
وجود برخی بی نظمی ها و تصمیم گیری های 
غلط باعث بروز نارضایتی بین فروشندگان این 

محصول است.
 رئیس انجمن فروشندگان گوشی تلفن همراه 
کشور در این خصوص گفت: اکنون  در کشورما 
یک انجمن و دو اتحادیه  در ح��وزه فروش موبایل و خدمات آن با 
عنوان تجهیزات مخابرات، صوتی و تصویری و سیمکارت فعالیت 
می کنند،اما متاسفانه هیچ یک از این سه حوزه به صورت تخصصی 
درزمینه تلفن همراه فعال نیس��تند و هر کدام در حیطه وظایف 

دیگری دخالت می کنند.
شیب افزایش قیمت گوشی های همراه در کشور ملایم است

افش��ار فروتن اظهار داش��ت: در حال حاضر ما در کشور اتحادیه 
کش��وری برای فروش  گوشی تلفن همراه  و س��یم کارت و لوازم 
جانبی نداریم که این موضوع س��بب هرج و مرج در این عرصه و 

افزایش قاچاق شده است.
وی ادامه داد: به جرئت می توان گفت بیشتر گوشی های همراه که 
در شهرستانها به فروش می رسند، از مبادی قاچاق وارد می شوند .
رئیس انجمن فروشندگان گوش��ی تلفن همراه کشور در زمینه 
افزایش قیمت گوش��ی های همراه عنوان کرد: به نظر نمی رسد 
افزایش قیمتی وجود داشته باش��د . فروتن افزود:شاید به صورت 
مقطعی به دلیل افزایش نرخ ارز ،شاهد کمی افزایش قیمت بوده 
ایم ،اما اکنون بازارآرام است و مش��تریان خود را هم حفظ کرده 

است.
وی بیان داشت: قیمت گوشی های همراه در کشور به صورت ملایم 

افزایش یا کاهش می یابد و این امر بخاطر ورود گوشی های همراه از 
مبادی غیرقانونی به داخل کشور است.

رییس اتحادیه تعمیرکنندگان و فروشندگان موبایل اصفهان نیز 
گفت: علیرغم مشکلاتی که در بازار فروش گوشی های همراه وجود 

دارد، این بازارهیچ وقت بدون مشتری نیست .
مجیدساطعی اذعان داشت: در برخی از مواقع با نوسانات شدید نرخ 
ارز در دنیا مواجه هستیم که معمولا در این زمان متقاضیان خرید 
گوشی کمی صبر می کنند تا آرامش به بازاربرگردد و سپس خرید 

خود را انجام می دهند.
وی ادامه داد: در شرایط کنونی بازارفروش مویایل اصفهان خالی از 

متقاضی نیست و خرید و فروش به نحو مطلوب صورت می گیرد.

   وارادات گوشی همراه به شهرستانها ؛از مبادی قاچاق 
رییس اتحادیه تعمیرکنندگان و فروش��ندگان موبایل اصفهان د 
رخوصوص ش��ایعاتی مبنی بر افزایش قیمت گوشی های همراه 
تاکید کرد: این قضیه شایعه ای بیش نیست و در حال حاضر شاهد 

هیچ گونه افزایش قیمتی در بازار گوشی های همراه نیستیم.
مجید ساطعی خاطر نشان کرد: اکنون در کش��ور وارات موبایل 
تنها در تهران ب��ه صورت قانونی انجام می گیرد و در شهرس��تان 
ها مثل اصفهان اغلب واردات گوشی های همراه از مبادی قاچاق 
صورت می گیرد ،که این امروجود نظم و یکدس��تی در بازار را به 
 هم می زند و متاسفانه مس��وولان هم برای این مشکل راهکاری 

نمی اندیشند.
وی اظهار داشت: یک وارد کننده در تهران می تواند به طور یکجا 
هراندازه که مایل است موبایل وارد کند ،اما در شهرستانها مانند 
اصفهان وارد کننده باید برای واردات ابتدا به سازمان صنعت معدن 
تجارت برود و س��پس از آنجا به وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
در نتیجه به اندازه نیاز متقاضیان آن شهرس��تان به طور محدود 
گوشی همراه وارد کند،که این امر باعث می شود نمایندگی یک 
برند خارجی تنها مایل به فروش محصولات خود به واردکنندگان 

پایتخت باشد.
ساطعی افزود: مهمترین مش��کل کنونی بازار گوشی های همراه 
واردات قاچاق است که اگر مس��وولان دلسوزی و همکاری کنند 
و این معضل را از میان بردارند ش��رایط بسیار مطلوبی هم به نفع 

خریدار و هم به نفع فروشنده در بازارموبایل بوجود خواهد آمد.

رییس اتحادیه موبایل اصفهان  در گفتگو با اصفهان زیبا خبر داد:

واردات غیرقانونی؛مهمترین مشکل بازارگوشی همراه
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آگهی مناقصه عمومی مرحله اول آگهی مزایده عمومی تعدادی از پلاک های سطح شهر )مرحله اول(

شهرداری شهرضا شهرداری شهرضا 

ش��هرداری شهرضا در نظر دارد به اس��تناد بند 10 یکصد و پنجمین جلسه مورخ 93/09/26 
ش��ورای اس��لامی ش��هر  تعدادی از پلاک های تحت مالکیت خود واقع در مجتمع صنایع 
کارگاهی، محله قش��قایی و سروستان را با قیمت کارشناسی از طریق مزایده عمومی واگذار 

نماید. 
مبالغ سپرده شرکت در مزایده: 5 درصد مبلغ پایه طبق لیست پیوستی که به صورت ضمانتنامه 

بانکی و یا واریز وجه نقد به حساب 3100000052002 این شهرداری می باشد. 
آخرین مهلت دریافت اسناد:  ساعت 13 روز پنجشنبه مورخ 93/10/25

آخرین مهلت تحویل اسناد:  ساعت 14 روز شنبه مورخ 93/10/27
محل تحویل اسناد: دبیرخانه محرمانه شهرداری شهرضا 

تاریخ گشایش اسناد: ساعت 15:30 روز یکشنبه مورخ 93/10/28 در محل شهرداری شهرضا 
سایر شرایط در اسناد موجود می باشد. 

نحوه دریافت اسناد: 
 www.shahreza.ir مراجعه به آدرس اینترنتی

ل��ذا پیمان��کاران دارای صلاحیت فنی و رتبه بن��دی می توانند از تاریخ درج آگهی تا س��اعت 13 روز 
پنجش��نبه مورخ 1393/10/25 همه روزه به جز ایام تعطیل جهت دریافت اس��ناد و مدارک به شهرداری 
مراجعه و حداکثر تا روز ش��نبه مورخ 1393/10/27 جهت تسلیم مدارک به دبیرخانه محرمانه شهرداری 

اقدام نمایند. 
مبالغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانتنامه بانکی و یا واریز وجه نقد به حساب 3100000052002 
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اجرا و تکمیل 1
فرهنگسرای سروستان 

5/000/000/000 ریال فاز یک سروستان 
پنج میلیارد 

250/000/000 ریال دویست و 
پنجاه میلیون ریال 

شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی عملیات اجرا و تکمیل 
فرهنگسرای سروستان را به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید. 
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قاچاق حیوانات وحشی برای پولدارها 
 مد ک��ه تغيير ک��رد ب��ه جای م��رغ و خ��روس پ��اي توله ش��ير، 

ايگوآنا،کروکوديل و مارپيتون به خانه ها باز شد. 
اما سوال اينجاست که اين حيوانات با چه مجوزي و توسط چه کساني 
به دست خريداران مي رسند؟ چون مقام هاي رسمي و مسوول که 
هرگونه خريد و فروش اين حيوانات را مغاير با قانون مي دانند؛ آنها 
معتقدند اين حيوانات توسط قاچاقچيان به شهرها آورده و در اختيار 
خريداران قرار مي گيرند و خريداران هم بعد از مدتي که از نگهداري 
حيوان خسته مي ش��وند يا از عهده هزينه هاي گزاف نگهداري آنها 

برنمي آيند، آنها را در خيابان هاي شهر رها مي کنند. 
 البت��ه از بع��د ديگ��ری نيز می ت��وان ب��ه اين قضي��ه نگريس��ت که در

س��ال هاي اخير برخي رفتاره��اي ناهنجار و مخالف با ع��رف و فرهنگ 
 ايران��ي- اس��امي در جامعه مت��داول ش��ده ک��ه دراثر ب��ي توجهي و 
بي اعتنايي متوليان فرهنگي جامعه قبح آنها هم از بين رفته اس��ت که از 
 جمله اين رفتارها نگهداري و پرورش حيوان��ات غيراهلي و غيرمتعارف 

است. 
اگر کسي از پرنده هاي قش��نگ و زيبا در خانه نگهداري کند خيلي 
دور از شئونات اجتماعي و اسامي نيست، اما متاسفانه سگ بازي در 
اماکن عمومي و خانه ها درحال تبديل ش��دن به يك عرف است که 

بايد جامعه و افراد واکنش بازدارنده از خود نشان دهند.
بعضي از شكارچيان صرفابه قصد شكار و استفاده از گوشت حيوانات 
به حيات وحش صدمه مي زنند و از اينكه شاخ بز يا کل را به در و ديوار 
خانه خود آويزان نمايند افتخار مي کنند و طبيعي است که بين اين 
گروه هاي مختلف س��ودجوياني هم پيدا مي شوند که دنبال دلالي 

مي روند تا پولي به هر قيمتي به جيب بزنند.
عدم س��اماندهي مراکز خريد و فروش حيوان��ات خانگی و پرندگان 
که اين روزها به فضای مجازی و اينس��تاگرام نيز تسری يافته است، 
نبود نظارت کافي و دقيق بر فعاليت آنها، باعث شده تا برخي از افراد 
س��ودجو اقدام به خريد و فروش حيوانات وحش��ي کنند، چون در 
اين مراکز هميشه مش��تريان خاصي وجود دارند که دنبال حيوانات 
کمياب و ن��ادر و بعضا وحش��ي مي گردن��د و اين مس��اله دلالان و 

سودجويان را تشويق به کارهاي غيرقانوني مي کنند.
باتوجه به افزايش جمعيت و مش��غله کاري اف��راد و کمبود امكانات 
دامپزشكي براي رسيدگي و معالجه حيوانات و خطراتي که از ناحيه 
بيماري هاي مشترك انس��ان و دام، افراد را تهديد مي کند، لذا بهتر 
اس��ت حيوانات به حيات وحش خود بازگردن��د و در آنجا به زندگي 

طبيعي ادامه دهند.
در مواردی آمارهايی عجيب از کش��ف  حيوانات��ی همانند مار آبي، 
سمندر لرستاني،  سنجاب وحشي،  لاك پش��ت برکه اي غيربومي، 
بلبل خرما و طرقه،  خارپش��ت، کاغ گردن بور،  هدهد، روباه ، کاغ 
نوك قرمز از قاچاقچيان منتشر می ش��ود که تصور نگهداری از اين 

حيوانات در آپارتمان عجيب به نظر می رسد.
قاچاق حيوانات عموما يا در خارج کش��ور صورت م��ي گيرد که به 
ص��ورت غيرقانوني وارد ايران مي ش��وند يا به ط��ور غيرمجاز و دور 
از چش��م مس��وولان برخي از گونه هاي حيواني تكثير مي ش��وند. 
همچنين برخي از مراکز نگهداري مجاز يا غيرمجاز حيوانات دور از 
چشم دستگاه هاي متولي نسبت به زاد و ولد يك گونه خاص يا ورود 
غيرقانوني آن اقدام مي کنند و در اين بين است که دست دلالان براي 

خريد و فروش باز مي شود.
هرچند چگونگي تكثير و زاد و ولد حيوانات وحشي يا نحوه قاچاق آنها 
توسط دلالان در مراکز مجاز و غيرمجاز خود مساله اي حائز اهميت 
است، اما آنچه که در ش��رايط فعلي بين برخي از خانواده ها مد شده 
است نگهداري اين حيوانات در اماکن مسكوني و شيوع بيماري هاي 
مشترك بين انسان و دام و ابتاي اعضاي خانواده به اين بيماري ها 

است که جاي نگراني دارد.
يكي از مهم ترين بيماري هاي مش��ترك بين انس��ان و گربه سانان 
بيماري تكسوپاسموز است که در گربه سانان عوامل بيماري روي 
مدفوع و موي آنها مشاهده مي ش��ود که درصورت سرايت در انسان 
بيماري ش��ديدي ايجاد مي کند و در زنان باردار حتي باعث س��قط 

جنين مي شود.
 نوعی از مس��موميت ني��زاز طريق موي حي��وان به انس��ان منتقل 
مي شود که چنانچه موي حيوان روي موادغذايي بنشيند، انسان را 
دچار مسموميت مي کند، ضمن اينكه برخي از ميكروب ها از طريق 
زبان حيوان که با اش��ياي خانه در تماس باشد، ايجاد مسموميت در 

انسان مي کند.
دامپزشكان به خانواده هايي که فرزندان زير پنج سال دارند توصيه 
مي کنند هرگز از خزندگان در مح��ل زندگي خود نگهداري نكنند، 
چون وجود خزندگان در پوست و دستگاه گوارش بچه ها اثر سوء دارد 

و سيستم ايمني بدن آنها را دچار ضعف مي کند.
متاسفانه ش��كل س��نتي نگهداري از حيوانات خانگي از بين رفته و 
امروز مراقبت از حيوانات خاص به صورت نوعي مد و نوعي تشخص 
اجتماعي نزد برخي از افراد درآمده است؛ ضمن اينكه عده اي درصدد 
فخرفروشي هس��تند که در واقع با خودباختگي، غربزدگي و از خود 

بيگانگي مي خواهند خود را به رخ ديگران بكشند.
از س��وی ديگرجدا کردن اين موجودات زبان بسته از محيط زندگي 
طبيعي و محصور ک��ردن آنان در فض��اي خان��ه کاري غيرعلمي و 

غيرانساني است.
نگهداري اين گونه جانوران کار يك فرد س��الم ازنظر رواني نيست، 
مبتايان به شخصيت هاي نمايشي )هيتريونيك( و افراد نوکيسه که 
از حقارت دروني در رنج هستند، براي نمايش ثروت و امكانات خود و 
جلب توجه ديگران به نگهداري مار و مارمولك هاي بزرگ و ميمون 

و شير و... مبادرت مي کنند.
 به طور س��نتي در جامعه ايراني مردم نسبت به جانوراني که به طور 
اهلي در کنار آنها زندگي کرده اند، مهربان بوده اند. اما نگهداري سگ 
در خانه ها به عنوان جانور خانگي مرس��وم نب��وده  و به همين دليل 

نوعي غربزدگي محسوب می شود.

پس از مدت ها حرف و حديث بر س��ر چگونگی 
انتخاب همس��ر و جدال س��نت و مدرنيته برای 
مقوله ازدواج، در نهايت پرده برداری از يك سايت 
رس��می با مج��وز وزارت ورزش و جوانان که اين 
روزها زنگ طاق معاونت جوانان از وزارتخانه را 
ساز کرده، قطعی شد. س��ايتی که در عين مدرن 
بودن قرار نيست همسری برای شما انتخاب کند 
و تنها با حضور مشاور و خانواده ها، مثلث ازدواجی موفق را ترسيم 
خواهد کرد. بدين ترتيب مسوولان انتظار دارند تا با رونمايی از اين 
سايت که قرار بود17دی ماه نهايی شود، رشد آمار ازدواج موفق و 
کاهش نرخ طاق رخ دهد. مطابق اعام وزارت ورزش و جوانان در 
حال حاضر300سايت غير مجاز همسريابی در کشور فعال است 
و بايد ديد هووی جديد چق��در می تواند از فعاليت س��ايت های 

غيرمجاز بكاهد.

   از آگهی تا ازدواج آنلاین
مقوله انتخاب همس��ر به ش��يوه های عجيب و غير سنتی، خاص 
دهه اخير نيس��ت که بزرگ ترها خاطرات عجيبی از چاپ آگهی 

انتخ��اب همس��ر در مجله ه��ا در ده��ه 50و40نقل م��ی کنند. 
 پس از انق��اب اين ش��يوه غير معقول متوقف ش��د و ب��ه تدريج 
راوی ها و واسطه ها در بازار ازدواج جا باز کردند. اندکی بعد شغلی 
به نام دلال محبت ايج��اد و دفاتر عجيب و غريب همس��ريابی با 
درآمدهايی قاب��ل توجه به صورت غير رس��می و مخفيانه آغاز به 
کارکردند. شيوه کار آنها به حدی مخفيانه بود که حتی خانواده ها 
نيز موفق به ديدار دلال نشده و تنها پس از به ثمر نشستن ازدواج 
بايد پولی درشت را به حساب او واريز می کردند. چندی بعدتابلوی 
اين دفاتر در خيابان های شهر آفتابی شد و جيب جوانان را خالی 
کرد و با حضور اينترنت، حكمرانی سايت های همسريابی، ازدواج 
موقت و دوستيابی آغاز ش��د.  هرچند که سايت اين موسسه های 
پول چاپ کنی فيلتر و فعاليتشان غير قانونی اعام شده اما هنوز 
هم طرفداران خاص خود را دارد که به دلايل گوناگون در آن عضو 
می شوند.گزارش سايت الكسا که به رده بندي ميزان بازديد و رتبه 
سايت ها به تفكيك کشور هاي جهان مي پردازد، در سال 91، رتبه 
مراجعه و بازديد س��ايت هاي همسريابي از س��وي کاربران ايراني 
زير 500 و عددی س��ه رقمي بوده اس��ت.  در پژوهشی که توسط 
سوسن باس��تانی و همكارش زهره آخونديان در مورد سايت های 

همسريابی صورت گرفته آمده است که سن کاربران اين سايت ها 
بين 18 تا 70 سال بوده است و 65 درصد کاربران سن خود را بين 
23 تا 32 سال گزارش کرده اند.اکثر اعضای اين سايت ها تحصيات 
دانشگاهی داشته و 70 درصد کاربران حداقل از مدرك ليسانس 
برخوردار بودند. همچنين يافته های اين تحقيق حاکی از آن است 
که کاربران به دلايل متفاوتی مانند ازدواج دائم، موقت، دوست يابی، 
کنجكاوی و س��رگرمی، به عضويت اين س��ايت ها درآمده اند. اين 
در حالی اس��ت که بيش از 90 درصد کارب��ران انگيزه عضويت در 
سايت ها را ازدواج دائم بيان کرده اند.از سوی ديگر هدف 23 درصد 
از مردان و يك درصد از زنان ازدواج موقت اعام شده و هدف 20 
درصد از کاربران م��رد و 9 درصد از کاربران زن هم دوس��ت يابی 
معرفی شده و درصد بسيار ناچيزی نيز بر کنجكاوی و سرگرمی به 
عنوان هدف اصلی عضويت خود در اين سايت ها تاکيد داشتند. در 
آبان ماه س��ال 92 مرکز پژوهش هاي مجلس نيز پژوهشی درباره 
س��ايت های همس��ريابي انجام داد. مطابق اين گزارش از مجموع 
کاربران اينترنت کشور، تعداد 6/4 ميليون نفر )58/1 درصد( مرد 
و 4/6 ميليون نفر )41/9 درص��د( زن بوده اند. گردش مالی روزانه 
يك سايت همسريابی نيز 12 ميليون تومان گزارش شده است. در 
بخش ديگری از اين گزارش آمده است که اين شيوه همسريابي، 
اگرچه مي تواند ب��ه امكاني براي تس��هيل ازدواج بدل ش��ود، اما 
آسيب هايي از قبيل عدم آموزش، نظارت ضعيف، ناپايداري ارتباط 
در محيط مجازي و خلأ مشورت لازم، تهديداتي را از طرف اينترنت 
براي ازدواج به وجود آورده است.« همچنين در ادامه اين گزارش 
مي افزايد که عمده سايت هاي همس��ريابي فقط مكان هايي براي 
دوست يابي و در برخي موارد متاس��فانه روابط نامشروع هستند. 
ضمن آنكه تنها از طريق خريد و فروش اطاعات افراد به يكديگر، 

گاه درآمدهاي ميلياردي نصيب صاحبان اين سايت ها می شود.

   چرا ازدواج مدرن
نياز به يافتن همسری مناسب و تشكيل خانواده در جامعه جوان 
ايران و همچنين روند رو به رشد شهرنشينی و نيز مدرنيته در اين 
جامعه، کارکردهای س��نتی خانواده و همس��ايگی را با تغييراتی 
مواجه کرده که اين تغيرات منجر به تغيير سبك های همسرگزينی 
و کارکردهای واسطه گری در ازدواج شده است. معاون ساماندهی 
وزارت ورزش و جوانان در آخرين س��فرش به اصفهان، لزوم ايجاد 
 سايتی قانونی را اين چنين برای اصفهان زيبا به تصوير می کشد:

» خانواده ها هسته ای ش��ده اند، به اين معنا که رشد شهرنشينی 

پيوندهای اجتماعی را کم ک��رده، به همين دلي��ل امكان يافتن 
همسری مناس��ب علی رغم حضور زياد جوانان در جامعه فراهم 
نيست. اين مساله باعث شده تا انتخاب از مسيرهای مختلفی انجام 
شود و در اين ميان دختران که نگاه آرمانی به ازدواج دارند و به قصد 
زندگی مشترك وارد رابطه می شوند، بيشترين آسيب را متحمل 
می ش��وند.« گلزاری اعام م��ی کند که تاکنون هي��چ آيين نامه 
مشخصی برای بستن سايت های همسريابی وجود نداشته و وزارت 
ورزش و جوانان به عنوان يك برنامه ريز فرهنگی، مسووليت لازم و 
سازوکار تعطيلی اين سايت ها را ندارد و به همين دليل پليس فتا 
و قوه قضاييه بايد برای تعطيلی اين سايت ها اقدام کنند.او البته در 
جايگاه يك مقام مسوول نظريه جالبی  می دهد:» ما نبايد فقط عيب 
سايت ها و موسسه های غير مجاز را تذکر بدهيم بلكه بايد راهكاری 
درست و عملی ارائه دهيم که مشكل را جمع کند.«  گويا به همين 
دليل بوده که اين معاونت پس از سال ها شانه خالی کردن از ايجاد 
 يك سايت قانونی، حالا با موسسه تبيان دست به کار شده تا سايت 
همسان گزينی راه بيندازد. موسسه تبيان  روش سنتی ازدواج را به 
روز رسانی کرده است، به اين ترتيب که از خانواده ها و افراد شناخته 
شده به عنوان واسطه های ازدواج استفاده کرده و متقاضيان ازدواج 
از طريق آنها وارد سايت می شوند. در اين ميان جايگاه مشاور و روان 
شناس به عنوان ضلع سوم مثلث ازدواج خالی بوده که وزارت ورزش 
و جوانان آن را به عهده گرفته و بدين ترتيب سايت همسان گزينی 
با مجوز وزارتخانه آماده رونمايی شده است. اين سايت به زوجين 
 کمك می کند که انتخاب مناس��بی داش��ته باش��ند ولی در روند 

پيدا کردن همسر دخالتی ندارد.

   دلایل کاهش نرخ ازدواج
 گلزاری دلايل کاهش ن��رخ ازدواج را اين گونه تش��ريح می کند:

»امروز 11ميليون جوان 18سال به بالا در کشور در آستانه ازدواج 
قراردارند ولی ميزان ازدواج همچنان اندك است.« به گفته او بخش 

بزرگی از جوانان مشكل اقتصادی دارند.
 بخشی ديگر با وجود امكانات اقتصادی، انگيزه ازدواج ندارند چراکه 
آمادگی پذيرفتن مسووليت و چشم پوش��ی از آزادی های خود را 
ندارند.  عده ديگری نيز هستند که از آمار طاق ترسيده اند و اقدام 
به ازدواج نمی کنند.  اما گروه آخری نيز وجود دارد که از امكانات 
لازم، درآمد کافی، انگيزه ازدواج و ... بهره مند هس��تند اما امكان 
يافتن همس��ر خوب و يا توان انتخاب ندارند که س��ايت همسان 

گزينی قرار است مشكل آنها را بر طرف کند.
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

دبیر شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان:

اعتیاد، دومین عامل مرگ در کشور است
دبير ش��وراي هماهنگي مبازره با مواد مخدر اس��تان به مقوله 
جوان گزيني مافياي اعتياد و کاهش سن گرايش به مواد اشاره 
کرد و با بيان اينكه دومين علت مرگ و مير در کش��ور پس از 
تصادفات،  سوء مصرف مواد مخدر است، گفت: نرخ بالاي رشد 

اعتياد در زنان زيبنده استان نيست. 
 ه��ادی زاده ادام��ه داد: علي رغم کش��ف بي��ش از 22 ت��ن انواع 
مواد مخ��در، تعدد مراک��ز هش��تگانه درمان و کاهش آس��يب در 
اس��تان و اقدامات گس��ترده اي که در حوزه فرهنگي و پيشگيري 
 با جديت توس��ط دستگاه ها پيگيري مي ش��ود، نتايج حاصله هنوز 

اقناع کننده نيست.
هادی زاده با اشاره به اينكه نرخ ش��يوع اعتياد شامل مواد مخدر و 
روانگردان ها بوده و بيشترين حادثه در حوزه روانگردان هاست گفت: 

بر اساس اعام سازمان بهداشت جهاني، ايران به نسبت جمعيت يكي 
از کشورهايي است که بيشترين تعداد مصرف کنندگان را در دنيا دارد 
که بيشترين معتادان در کشور شاغان و کمترين معتادان مربوط 
به بي سوادان بوده و اولين مكان ش��روع مصرف اعتياد با 29درصد 
در منازل دوستان، 22درصد در منازل خود، خوابگاه ها، کوچه ها و 

بقيه مولفه هاست.
وی افزود: در کشور ايران 90/3 درصد معتادان مردان و 9/7 درصد 
معتادان را زنان تشكيل مي دهند که در حال حاضر نرخ شيوع اعتياد 

در بين زنان و دختران دو برابر مردان است. 
دبير شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان اعام 
کرد که اجتماعي کردن امر مبارزه با مواد مخدر و روان گردان ها 

نيازمند تدوين نقشه خلقي استاني است.
هادی زاده به نقش بانوان در مسير اجتماعي کردن تاکيد نموده و 
اظهار داشت که اگر نهضت هاي پيشگيرانه توسط بانوان اجرا و راه 
اندازي شود نيل به اجتماعي کردن بسيار سريع ميسر می شود. 

وی همچنين اذعان داشت که مدل هاي مبارزه با اعتياد در ساير 

کشورها لزوما در کشور ما قابليت اجرايي چنداني ندارد و بايد 
به طراحي مدل هاي بومي و مبتني بر نيازهاي هر شهرس��تان 

اقدام نمود. 
هادی زاده همچنين بر نقش دولت هاي اس��تعماري همچون 
انگلي��س در ترويج فرهنگ مصرف مواد مخ��در تاکيد و اظهار 
اميدواري کرد که در آينده با تاش روس��ا و دبيران شوراهاي 
شهرستان ها شاهد افزايش نگرش منفي مردم نسبت به مصرف 

مواد مخدر و روان گردان خواهيم بود.
دبير ش��وراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اس��تان اصفهان 
گفت: مواد مخدر بزرگ ترين تهديد عليه س��امت جسماني،  
رواني،  اجتماعي و معنوي نوجوانان و جوانان محسوب مي شود 

و آنان را در معرض خطر شروع مصرف مواد قرار  داده است.  

تولد هووی قانونی برای سایت های همسریابی 

سایت رسمی همسان گزینی رونمایی می شود
پاتــوق

گروه
جامعه

لیلی
زواره ای

امنيت حاصل ي��ك توليد اجتماعی اس��ت که 
به ميزان بلوغ ،احساس مس��ووليت و مشارکت 
جامعه حاصل شده و ارتقا می يابد. بنابراين بهره 
گيری از توان مردم و استفاده از ظرفيت های آنان 
در ايجاد و توسعه امنيت ميتواند بهترين شيوه 

کنترل و پيشگيری از جرم باشد.
بدون شك تخطي از اصول رفتاري و ناديده گرفتن هنجارهاي 
اجتماع��ي از جمله معضات معمول جوامع اس��ت که هر يك 
از جوامع ب��ه مي��زان ارزيابي و قضاوتش��ان از اي��ن انحراف با 
 تدابير فرهنگ��ي، اخاقي و قضاي��ي در مق��ام مقابله و اصاح 
برآمده ان��د.  امروز جرم شناس��ان به اين نتيجه رس��يده اند که 
مش��ارکت مردمی نقش ويژه ای در تامين امنيت و پيش��گيری 
اجتماعی از جرم در جامعه دارد و پليس که با چهره اعمال قانون 
ش��ناخته می ش��د، مدت هاس��ت که در قالب طرح های جامعه 
محوری با عناوين فرهنگيار ترافيك، پليس يار جوان، بازرس��ان 
نامحس��وس مردمی و ... جامعه  به خوبی به نقش مردم در تامين 

امنيت پی برده و درصدد استفاده بهينه از اين ظرفيت است.
 از ابتدای سال جاری، نيروی انتظامی برای استفاده از مشارکت های 
مردمی در توس��عه نظم و امنيت اجتماعی، ترکيب جديدی را 
به بدنه پليس تزريق کرد تا واژه کاربردی پليس مردمی را وارد 

جامعه کند.

   پلیس افتخاری متولد شد
فرمانده نيروی انتظامی ابتدای س��ال ج��اری از حضور پليس 
افتخاری در بدنه اي��ن نيرو خبر می دهد. اين خبر نش��ان داد 

که نيروي انتظام��ي نمی تواند ب��ه تنهايي نظ��م و امنيت در 
س��طح ملي را به انجام برس��اند و به همين دليل سعی داشته 
تا کس��ری نيروهای خ��ود را از بدن��ه جامعه که به مش��كات 
 زيرپوستی مناطق و بافت شهرها آگاهی بيشتری دارند، انتخاب

 کند.  جامعه پذيري و اجتماعي ش��دن پليس می تواند مسير 
 دس��تيابی به آرمان ش��هری را فراهم کند که در آن واژه جرم 
بی معنا باشد.آمارها نش��ان می دهد که از ابتدای سال جاری 
تا کنون، 15تا17  هزار پليس افتخاری در 15 اس��تان ش��امل 
مازندران، اصفهان، استان سيستان و بلوچستان، تهران بزرگ، 
فارس، آذربايجان شرقي، آذربايجان غربي،فرماندهي انتظامي 
ويژه شرق و غرب تهران، لرستان، کرمانش��اه، خوزستان، البرز، 
خراس��ان رضوي، گيان و کرمان و نيز سه يگان استرتژيك ناجا 
نظير فرماندهي يگان هاي ويژه، فرماندهي مرزباني و پليس فتا و 
ساير پليس های تخصصی، جذب شده اند و گويا قرار است که اين 

رقم تا مرز100هزارنفر افزايش يابد.
 اعضاي پليس افتخاري زماني که در اختيار ناجا هستند داراي 
بيمه لحظه اي هس��تند و در صورتي که در مأموريت هاي اين 
نيرو شهيد و يا مجروح شوند از مزايا و ضوابط سازماني که براي 
کارکنان لحاظ مي شود برخوردار مي  شوند اما قرار نيست پليس 

افتخاری تمامی وظايف ناجا را برعهده بگيرد.
بلكه ظرفيتی اجتماعی است که در بعُد آموزش، اطاع رسانی، 

فرهنگی و ... با پليس همكاری خواهد داشت.

   اصفهان1200
استقبال مردم اصفهان از پليس افتخاری آنقدر چشمگير بوده 

که نه تنها ظرفيت1200نفری استان پرشده که تعدادی نيز به 
عنوان رزرو انتخاب شده اند.

به گفته معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان، اين افراد 
که پس از گزينش های لازم انتخاب شده اند، در حال گذراندن 
دوره های آموزشی هستند تا مطابق قوانين در ماموريت ها در 

کنار پليس حرفه ای حاضر شوند.
 سرهنگ کريمی در پاس��خ به اين اظهارنظر که جذب پليس 
افتخ��اری به علت کمب��ود ني��رو در ناجا بوده اس��ت، توضيح 
می دهد که کمب��ود نيرو همه ه��دف اين طرح نيس��ت بلكه 
ماموريت های پليس نياز به مش��ارکت م��ردم دارد. به گفته او 
اين نيروی مردمی قادر است فارغ از قيد و بندهای اداری با نرخ 
 تصاعدی موثر در اجرای ماموريت ها در کنار نيروهای انتظامی 
باش��د. کريمی تاکيد می کند که پليس افتخاری از بدنه مردم 
است و بنابراين بهتر از نيروهای رس��می پليس از مشكات و 

آسيب های جامعه آگاهی دارد.
بنابراين می توان گفت که هدف از به کارگيری پليس افتخاری 
در تامين امنيت، افزايش همگرايی مردم و پليس و هم افزايی 

در انجام ماموريت های ناجا می توان تعريف کرد.
از اه��داف ديگر به کارگي��ری پليس افتخاری، ارتقای س��طح 
امنيت، افزايش تعامل دو سويه مردم و پليس و کمك به پليس 

در پيشگيری از ناهنجاری اجتماعی است.
تمامی اين مولفه ها که در کنار يكديگر قرار گيرد،پليس جامعه 
محور را تشكيل ميدهد که فارغ از حوزه سخت افراری اعمال 
قانون به حوزه نرم افزاری پيش��گيری از جرم نيز هوشمندانه 

وارد شده است.

    حلقه مفقوده
در اقتصاد خصوصی س��ازی را س��توده اند و اين شيوه در امور 
امنيتی نيز کم و بي��ش می تواند ص��دق کند. ب��ه بيان ديگر 

حضور مردم در ايج��اد امنيت حلق��ه مفقوده ای ب��وده که با 
 در نظر گرفتن��ش می توان از مي��زان ناهنجاری ه��ا به نوعی 

کاست. 
در بحران های اجتماعی هرجا که مردم حضور داشته اند حضور 
مردم ضمن مس��ووليت پذيری و خرد جمعی منجر به کاهش 

آسيب و پيامد مثبت اجتماعی شده است.
در بحث پيشگيری اجتماعی چناچه آحاد مردم ارتقای سطح 
دانش اجتماعی را داشته باش��ند اين عامل باعث زندگی امنی 
برای مردم می ش��ود. چرا که با آموخت��ن هنجارها می توانند 
 از ناهنجاری ه��ا دوری ک��رده و اطرافيان خ��ود را نير توجيه 
کنند. آخرين آماری ک��ه از فعاليت پليس ه��ای افتخاری در 
استان های ديگر به دست آمده نشان می دهد که فعاليت اين 
افراد باعث کاهش جرم و افزايش کشف سرقت در جامعه بوده  
به طوری که که در برخی از استان ها 34 درصد افزايش کشف 
 س��رقت خرد و 24 درصد ارتقای س��طح امنيت اتف��اق افتاده 

است.
حضور م��ردم در بدن��ه پليس فارغ از س��ن و جن��س و ميزان 
تحصيات، س��اليان زيادی اس��ت که اتفاق افتاده اما با ايجاد 

پليس افتخاری، اين حضور رسمی شده است.
به گفته معاون اجتماع��ی نيروی انتظام��ی، پليس افتخاری 
سرمايه ارزشمندی اس��ت که بايد از او حمايت شود. سرهنگ 
کريمی توضيح می دهد که در سال های گذشته امكان حمايت 
از پليس های مردمی وجود نداشت اما با ايجاد پليس افتخاری 
به او خدمات اجتماعی و بيمه حي��ن ماموريت تعلق می گيرد 
 و مس��ووليت های پليس به صورت رقيق ش��ده از او خواسته 

می شود.
ناجا از ظرفيت و مشارکت های مردمی برای برقراری امنيت در 
جامعه استفاده می کند و می خواهد فاصله بين پليس و مردم 

را کاهش بدهد.

پیشگیری از جرم به سبک نیروی انتظامی

پلیس مردمی در  راه  است

قاچاق حیوانات وحشی برای پولدارها 
 مد ک��ه تغيير ک��رد ب��ه جای م��رغ و خ��روس پ��اي توله ش��ير، 

ايگوآنا،کروکوديل و مارپيتون به خانه ها باز شد. 
اما سوال اينجاست که اين حيوانات با چه مجوزي و توسط چه کساني 
به دست خريداران مي رسند؟ چون مقام هاي رسمي و مسوول که 
هرگونه خريد و فروش اين حيوانات را مغاير با قانون مي دانند؛ آنها 
معتقدند اين حيوانات توسط قاچاقچيان به شهرها آورده و در اختيار 
خريداران قرار مي گيرند و خريداران هم بعد از مدتي که از نگهداري 
حيوان خسته مي ش��وند يا از عهده هزينه هاي گزاف نگهداري آنها 

برنمي آيند، آنها را در خيابان هاي شهر رها مي کنند. 
 البت��ه از بع��د ديگ��ری نيز می ت��وان ب��ه اين قضي��ه نگريس��ت که در
س��ال هاي اخير برخي رفتاره��اي ناهنجار و مخالف با ع��رف و فرهنگ 
 ايران��ي- اس��امي در جامعه مت��داول ش��ده ک��ه دراثر ب��ي توجهي و 
بي اعتنايي متوليان فرهنگي جامعه قبح آنها هم از بين رفته اس��ت که از 
 جمله اين رفتارها نگهداري و پرورش حيوان��ات غيراهلي و غيرمتعارف 

است. 
اگر کسي از پرنده هاي قش��نگ و زيبا در خانه نگهداري کند خيلي 
دور از شئونات اجتماعي و اسامي نيست، اما متاسفانه سگ بازي در 
اماکن عمومي و خانه ها درحال تبديل ش��دن به يك عرف است که 

بايد جامعه و افراد واکنش بازدارنده از خود نشان دهند.
بعضي از شكارچيان صرفابه قصد شكار و استفاده از گوشت حيوانات 
به حيات وحش صدمه مي زنند و از اينكه شاخ بز يا کل را به در و ديوار 
خانه خود آويزان نمايند افتخار مي کنند و طبيعي است که بين اين 
گروه هاي مختلف س��ودجوياني هم پيدا مي شوند که دنبال دلالي 

مي روند تا پولي به هر قيمتي به جيب بزنند.
عدم س��اماندهي مراکز خريد و فروش حيوان��ات خانگی و پرندگان 
که اين روزها به فضای مجازی و اينس��تاگرام نيز تسری يافته است، 
نبود نظارت کافي و دقيق بر فعاليت آنها، باعث شده تا برخي از افراد 
س��ودجو اقدام به خريد و فروش حيوانات وحش��ي کنند، چون در 
اين مراکز هميشه مش��تريان خاصي وجود دارند که دنبال حيوانات 
کمياب و ن��ادر و بعضا وحش��ي مي گردن��د و اين مس��اله دلالان و 

سودجويان را تشويق به کارهاي غيرقانوني مي کنند.
باتوجه به افزايش جمعيت و مش��غله کاري اف��راد و کمبود امكانات 
دامپزشكي براي رسيدگي و معالجه حيوانات و خطراتي که از ناحيه 
بيماري هاي مشترك انس��ان و دام، افراد را تهديد مي کند، لذا بهتر 
اس��ت حيوانات به حيات وحش خود بازگردن��د و در آنجا به زندگي 

طبيعي ادامه دهند.
در مواردی آمارهايی عجيب از کش��ف  حيوانات��ی همانند مار آبي، 
سمندر لرستاني،  سنجاب وحشي،  لاك پش��ت برکه اي غيربومي، 
بلبل خرما و طرقه،  خارپش��ت، کاغ گردن بور،  هدهد، روباه ، کاغ 
نوك قرمز از قاچاقچيان منتشر می ش��ود که تصور نگهداری از اين 

حيوانات در آپارتمان عجيب به نظر می رسد.
قاچاق حيوانات عموما يا در خارج کش��ور صورت م��ي گيرد که به 
ص��ورت غيرقانوني وارد ايران مي ش��وند يا به ط��ور غيرمجاز و دور 
از چش��م مس��وولان برخي از گونه هاي حيواني تكثير مي ش��وند. 
همچنين برخي از مراکز نگهداري مجاز يا غيرمجاز حيوانات دور از 
چشم دستگاه هاي متولي نسبت به زاد و ولد يك گونه خاص يا ورود 
غيرقانوني آن اقدام مي کنند و در اين بين است که دست دلالان براي 

خريد و فروش باز مي شود.
هرچند چگونگي تكثير و زاد و ولد حيوانات وحشي يا نحوه قاچاق آنها 
توسط دلالان در مراکز مجاز و غيرمجاز خود مساله اي حائز اهميت 
است، اما آنچه که در ش��رايط فعلي بين برخي از خانواده ها مد شده 
است نگهداري اين حيوانات در اماکن مسكوني و شيوع بيماري هاي 
مشترك بين انسان و دام و ابتاي اعضاي خانواده به اين بيماري ها 

است که جاي نگراني دارد.
يكي از مهم ترين بيماري هاي مش��ترك بين انس��ان و گربه سانان 
بيماري تكسوپاسموز است که در گربه سانان عوامل بيماري روي 
مدفوع و موي آنها مشاهده مي ش��ود که درصورت سرايت در انسان 
بيماري ش��ديدي ايجاد مي کند و در زنان باردار حتي باعث س��قط 

جنين مي شود.
 نوعی از مس��موميت ني��زاز طريق موي حي��وان به انس��ان منتقل 
مي شود که چنانچه موي حيوان روي موادغذايي بنشيند، انسان را 
دچار مسموميت مي کند، ضمن اينكه برخي از ميكروب ها از طريق 
زبان حيوان که با اش��ياي خانه در تماس باشد، ايجاد مسموميت در 

انسان مي کند.
دامپزشكان به خانواده هايي که فرزندان زير پنج سال دارند توصيه 
مي کنند هرگز از خزندگان در مح��ل زندگي خود نگهداري نكنند، 
چون وجود خزندگان در پوست و دستگاه گوارش بچه ها اثر سوء دارد 

و سيستم ايمني بدن آنها را دچار ضعف مي کند.
متاسفانه ش��كل س��نتي نگهداري از حيوانات خانگي از بين رفته و 
امروز مراقبت از حيوانات خاص به صورت نوعي مد و نوعي تشخص 
اجتماعي نزد برخي از افراد درآمده است؛ ضمن اينكه عده اي درصدد 
فخرفروشي هس��تند که در واقع با خودباختگي، غربزدگي و از خود 

بيگانگي مي خواهند خود را به رخ ديگران بكشند.
از س��وی ديگرجدا کردن اين موجودات زبان بسته از محيط زندگي 
طبيعي و محصور ک��ردن آنان در فض��اي خان��ه کاري غيرعلمي و 

غيرانساني است.
نگهداري اين گونه جانوران کار يك فرد س��الم ازنظر رواني نيست، 
مبتايان به شخصيت هاي نمايشي )هيتريونيك( و افراد نوکيسه که 
از حقارت دروني در رنج هستند، براي نمايش ثروت و امكانات خود و 
جلب توجه ديگران به نگهداري مار و مارمولك هاي بزرگ و ميمون 

و شير و... مبادرت مي کنند.
 به طور س��نتي در جامعه ايراني مردم نسبت به جانوراني که به طور 
اهلي در کنار آنها زندگي کرده اند، مهربان بوده اند. اما نگهداري سگ 
در خانه ها به عنوان جانور خانگي مرس��وم نب��وده  و به همين دليل 

نوعي غربزدگي محسوب می شود.

پس از مدت ها حرف و حديث بر سر چگونگی 
انتخاب همس��ر و جدال سنت و مدرنيته برای 
مقوله ازدواج، در نهايت پ��رده برداری از يك 
سايت رسمی با مجوز وزارت ورزش و چوانان 
که اي��ن روزها زنگ طاق معاون��ت جوانان از 

وزارتخانه را ساز کرده، قطعی شد.
سايتی که در عين مدرن بودن قرار نيست همسری برای شما 
انتخاب کند و تنها با حضور مشاور و خانواده ها، مثلث ازدواجی 
موفق را ترسيم خواهد کرد. بدين ترتيب مسوولان انتظار دارند 
تا با رونمايی از اين س��ايت که قرار بود17دی ماه نهايی شود، 

رشد آمار ازدواج موفق و کاهش نرخ طاق رخ دهد.
مطابق اعام وزارت ورزش و جوانان در حال حاضر300سايت 
غير مجاز همس��ريابی در کشور فعال اس��ت و بايد ديد هووی 

جديد چقدر می تواند از فعاليت سايت های غيرمجاز بكاهد.

   از آگهی تا ازدواج آنلاین
مقوله انتخاب همس��ر به ش��يوه ه��ای عجيب و غير س��نتی، 
خاص دهه اخير نيس��ت که ب��زرگ ترها خاط��رات عجيبی از 
 چاپ آگهی انتخاب همس��ر در مجله ها در ده��ه 50و40نقل 

می کنند. 
 پس از انق��اب اين ش��يوه غير معقول متوقف ش��د و ب��ه تدريج 
راوی ها و واسطه ها در بازار ازدواج جا باز کردند. اندکی بعد شغلی 
به نام دلال محبت ايجاد و دفاتر عجيب و غريب همسريابی با 
درآمدهايی قابل توجه به صورت غير رس��می و مخفيانه آغاز 

به کارکردند. شيوه کار آنها به حدی مخفيانه بود که حتی خانواده 
ها نيز موفق به ديدار دلال نش��ده و تنها پس از به ثمر نشس��تن 
ازدواج بايد پولی درشت را به حس��اب او واريز می کردند. چندی 
بعدتابلوی اين دفاتر در خيابان های ش��هر آفتابی شد و جيب 
جوانان را خالی کرد و با حضور اينترنت، حكمرانی سايت های 

همسريابی، ازدواج موقت و دوستيابی آغاز شد. 
هرچند که س��ايت اين موسس��ه های پول چاپ کنی فيلتر و 
فعاليتشان غير قانونی اعام شده اما هنوز هم طرفداران خاص 
خود را دارد که به دلايل گوناگون در آن عضو می شوند.گزارش 
سايت الكس��ا که به رده بندي ميزان بازديد و رتبه سايت ها به 
تفكيك کشور هاي جهان مي پردازد، در سال 91، رتبه مراجعه 
و بازديد سايت هاي همسريابي از سوي کاربران ايراني زير 500 

و عددی سه رقمي بوده است.
 در پژوهش��ی که توسط سوس��ن باس��تانی و همكارش زهره 
آخونديان در مورد س��ايت های همس��ريابی ص��ورت گرفته 
آمده است که سن کاربران اين س��ايت ها بين 18 تا 70 سال 
بوده اس��ت و 65 درصد کاربران س��ن خود را بي��ن 23 تا 32 
س��ال گزارش کرده اند.اکثر اعضای اين س��ايت ها تحصيات 
دانش��گاهی داش��ته و 70 درصد کاربران حداق��ل از مدرك 

ليسانس برخوردار بودند.
همچنين يافته های اين تحقيق حاکی از آن است که کاربران 
به دلاي��ل متفاوتی مانن��د ازدواج دائم، موقت، دوس��ت يابی، 
کنجكاوی و سرگرمی، به عضويت اين سايت ها درآمده اند. اين 
در حالی اس��ت که بيش از 90 درصد کاربران انگيزه عضويت 

در س��ايت ها را ازدواج دائم بيان کرده اند.از سوی ديگر هدف 
23 درصد از مردان و يك درصد از زنان ازدواج 
موقت اعام شده و هدف 20 درصد از کاربران 
مرد و 9 درصد از کاربران زن هم دوس��ت يابی 
معرفی ش��ده و درصد بس��يار ناچي��زی نيز بر 
کنجكاوی و س��رگرمی به عن��وان هدف اصلی 

عضويت خود در اين سايت ها تاکيد داشتند.
در آبان ماه سال 92 مرکز پژوهش هاي مجلس 
نيز پژوهش��ی درباره س��ايت های همسريابي 
انجام داد. مطابق اين گزارش از مجموع کاربران 
اينترنت کش��ور، تعداد 6/4 ميليون نفر )58/1 
درصد( مرد و 4/6 ميلي��ون نفر )41/9 درصد( 
زن بوده اند. گ��ردش مالی روزانه يك س��ايت 
همسريابی نيز 12 ميليون تومان گزارش شده 
اس��ت. در بخش ديگری از اين گ��زارش آمده 

اس��ت که اين ش��يوه همس��ريابي، اگرچه مي تواند به امكاني 
براي تسهيل ازدواج بدل شود، اما آس��يب هايي از قبيل عدم 
آموزش، نظارت ضعيف، ناپايداري ارتباط در محيط مجازي و 
خلأ مش��ورت لازم، تهديداتي را از طرف اينترنت براي ازدواج 

به وجود آورده است.«
همچنين در ادامه اين گزارش مي افزايد که عمده سايت هاي 
همسريابي فقط مكان هايي براي دوست يابي و در برخي موارد 
متاس��فانه روابط نامشروع هس��تند. ضمن آنكه تنها از طريق 
خريد و ف��روش اطاعات افراد ب��ه يكديگ��ر، گاه درآمدهاي 

ميلياردي نصيب صاحبان اين سايت ها می شود.

   چرا ازدواج مدرن
نياز به يافتن همس��ری مناسب و تش��كيل خانواده در جامعه 
جوان اي��ران و همچنين روند رو به رش��د شهرنش��ينی و نيز 
مدرنيته در اين جامعه، کارکردهای سنتی خانواده و همسايگی 
را با تغييرات��ی مواجه کرده ک��ه اين تغيرات منج��ر به تغيير 
سبك های همسرگزينی و کارکردهای واسطه گری در ازدواج 

شده است.
معاون ساماندهی وزارت ورزش و جوانان در آخرين سفرش به 
اصفهان، لزوم ايجاد سايتی قانونی را اين چنين برای اصفهان 
زيبا به تصوير می کشد:» خانواده ها هسته ای شده اند، به اين 
معنا که رشد شهرنشينی پيوندهای اجتماعی را کم کرده، به 
همين دليل امكان يافتن همسری مناسب علی رغم حضور زياد 

جوانان در جامعه فراهم نيست.
اين مساله باعث شده تا انتخاب از مس��يرهای مختلفی انجام 
شود و در اين ميان دختران که نگاه آرمانی به ازدواج دارند و به 

قصد زندگی مشترك وارد رابطه می شوند، بيشترين آسيب را 
متحمل می شوند.«

گلزاری اعام می کند که تاکنون هيچ آيين نامه 
مش��خصی برای بستن س��ايت های همسريابی 
وجود نداشته و وزارت ورزش و جوانان به عنوان 
يك برنامه ريز فرهنگی، مسووليت لازم و سازوکار 
تعطيلی اين س��ايت ها را ندارد و به همين دليل 
پليس فت��ا و قوه قضاييه بايد ب��رای تعطيلی اين 

سايت ها اقدام کنند.
 او البته در جايگاه يك مقام مس��وول نظريه جالبی 
 م��ی ده��د:» م��ا نبايد فق��ط عي��ب س��ايت ها و 
موسس��ه های غير مجاز را تذکر بدهي��م بلكه بايد 
راهكاری درس��ت و عملی ارائه دهيم که مش��كل 
را جمع کند.«  گوي��ا به همين دليل ب��وده که اين 
معاونت پس از سال ها ش��انه خالی کردن از ايجاد 
 يك سايت قانونی، حالا با موسسه تبيان دست به کار شده تا سايت 

همسان گزينی راه بيندازد.
موسسه تبيان  روش  سنتی ازدواج را به روز رسانی کرده است، 
 به اين ترتيب که از خانواده ها و افراد ش��ناخته ش��ده به عنوان 
واسطه های ازدواج استفاده کرده و متقاضيان ازدواج از طريق آنها 
وارد سايت می شوند. در اين ميان جايگاه مشاور و روان شناس 
به عنوان ضلع سوم مثلث ازدواج خالی بوده که وزارت ورزش و 
جوانان آن را به عهده گرفته و بدين ترتيب سايت همسان گزينی 
با مجوز وزارتخانه آماده رونمايی شده است. اين سايت به زوجين 
 کمك می کند که انتخاب مناسبی داش��ته باشند ولی در روند 

پيدا کردن همسر دخالتی ندارد.

   دلایل کاهش نرخ ازدواج
 گلزاری دلايل کاهش نرخ ازدواج را اين گونه تشريح می کند:
»امروز 11ميليون جوان 18س��ال به بالا در کشور در آستانه 
ازدواج قراردارند ولی ميزان ازدواج همچنان اندك است.« به 

گفته او بخش بزرگی از جوانان مشكل اقتصادی دارند.
 بخشی ديگر با وجود امكانات اقتصادی، انگيزه ازدواج ندارند 
چراکه آمادگی پذيرفتن مسووليت و چش��م پوشی از آزادی 

های خود را ندارند. 
عده ديگری نيز هستند که از آمار طاق ترسيده اند و اقدام به 

ازدواج نمی کنند.
 اما گروه آخری نيز وجود دارد که از امكانات لازم، درآمد کافی، 
انگيزه ازدواج و ... بهره مند هستند اما امكان يافتن همسر خوب 
و يا توان انتخاب ندارند که سايت همس��ان گزينی قرار است 

مشكل آنها را بر طرف کند.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

دبیر شوراي هماهنگي مبازره با مواد مخدر استان:

اعتیاد، دومین عامل مرگ در کشور است
دبير ش��وراي هماهنگي مبازره با مواد مخدر اس��تان به مقوله 
جوان گزيني مافياي اعتياد و کاهش سن گرايش به مواد اشاره 
کرد و با بيان اينكه دومين علت مرگ و مير در کش��ور پس از 
تصادفات،  سوء مصرف مواد مخدر است، گفت: نرخ بالاي رشد 

اعتياد در زنان زيبنده استان نيست. 
 ه��ادی زاده ادام��ه داد: علي رغم کش��ف بي��ش از 22 ت��ن انواع 
مواد مخ��در، تعدد مراک��ز هش��تگانه درمان و کاهش آس��يب در 
اس��تان و اقدامات گس��ترده اي که در حوزه فرهنگي و پيشگيري 
 با جديت توس��ط دستگاه ها پيگيري مي ش��ود، نتايج حاصله هنوز 

اقناع کننده نيست.
هادی زاده با اشاره به اينكه نرخ ش��يوع اعتياد شامل مواد مخدر و 
روانگردان ها بوده و بيشترين حادثه در حوزه روانگردان هاست گفت: 

بر اساس اعام سازمان بهداشت جهاني، ايران به نسبت جمعيت يكي 
از کشورهايي است که بيشترين تعداد مصرف کنندگان را در دنيا دارد 
که بيشترين معتادان در کشور شاغان و کمترين معتادان مربوط 
به بي سوادان بوده و اولين مكان ش��روع مصرف اعتياد با 29درصد 
در منازل دوستان، 22درصد در منازل خود، خوابگاه ها، کوچه ها و 

بقيه مولفه هاست.
وی افزود: در کشور ايران 90/3 درصد معتادان مردان و 9/7 درصد 
معتادان را زنان تشكيل مي دهند که در حال حاضر نرخ شيوع اعتياد 

در بين زنان و دختران دو برابر مردان است. 
دبير شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان اعام 
کرد که اجتماعي کردن امر مبارزه با مواد مخدر و روان گردان ها 

نيازمند تدوين نقشه خلقي استاني است.
هادی زاده به نقش بانوان در مسير اجتماعي کردن تاکيد نموده و 
اظهار داشت که اگر نهضت هاي پيشگيرانه توسط بانوان اجرا و راه 
اندازي شود نيل به اجتماعي کردن بسيار سريع ميسر می شود. 

وی همچنين اذعان داشت که مدل هاي مبارزه با اعتياد در ساير 

کشورها لزوما در کشور ما قابليت اجرايي چنداني ندارد و بايد 
به طراحي مدل هاي بومي و مبتني بر نيازهاي هر شهرس��تان 

اقدام نمود. 
هادی زاده همچنين بر نقش دولت هاي اس��تعماري همچون 
انگلي��س در ترويج فرهنگ مصرف مواد مخ��در تاکيد و اظهار 
اميدواري کرد که در آينده با تاش روس��ا و دبيران شوراهاي 
شهرستان ها شاهد افزايش نگرش منفي مردم نسبت به مصرف 

مواد مخدر و روان گردان خواهيم بود.
دبير ش��وراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اس��تان اصفهان 
گفت: مواد مخدر بزرگ ترين تهديد عليه س��امت جسماني،  
رواني،  اجتماعي و معنوي نوجوانان و جوانان محسوب مي شود 

و آنان را در معرض خطر شروع مصرف مواد قرار  داده است.  

تولد هووی قانونی برای سایت های همسریابی 

سایت رسمی همسان گزینی رونمایی می شود
پاتــوق

گروه
جامعه

لیلی
زواره ای

 عمده سایت هاي 
همسریابي فقط 
مكان هایي براي 

دوست یابي
 و در برخي موارد 

متاسفانه روابط 
نامشروع هستند

امنيت حاصل ي��ك توليد اجتماعی اس��ت که 
به ميزان بلوغ ،احساس مس��ووليت و مشارکت 
 جامعه حاصل ش��ده و ارتقا می ياب��د. بنابراين 
بهره گيری از توان مردم و استفاده از ظرفيت های 
آنان در ايجاد و توس��عه امنيت ميتواند بهترين 

شيوه کنترل و پيشگيری از جرم باشد.
بدون شك تخطي از اصول رفتاري و ناديده گرفتن هنجارهاي 
اجتماع��ي از جمله معضات معمول جوامع اس��ت که هر يك 
از جوامع ب��ه مي��زان ارزيابي و قضاوتش��ان از اي��ن انحراف با 
 تدابير فرهنگ��ي، اخاقي و قضاي��ي در مق��ام مقابله و اصاح 

برآمده اند. 
امروز جرم شناس��ان به اي��ن نتيجه رس��يده اند که مش��ارکت 
مردمی نقش ويژه ای در تامين امنيت و پيش��گيری اجتماعی از 
 جرم در جامع��ه دارد و پليس که با چهره اعمال قانون ش��ناخته 
می ش��د، مدت هاس��ت که در قالب طرح های جامعه محوری با 
عناوين فرهنگيار ترافيك، پليس يار جوان، بازرسان نامحسوس 
مردمی و ... جامعه  به خوبی به نقش مردم در تامين امنيت پی برده 

و درصدد استفاده بهينه از اين ظرفيت است.
 از ابتدای سال جاری، نيروی انتظامی برای استفاده از مشارکت های 
مردمی در توس��عه نظم و امنيت اجتماعی، ترکيب جديدی را 
به بدنه پليس تزريق کرد تا واژه کاربردی پليس مردمی را وارد 

جامعه کند.

   پلیس افتخاری متولد شد
فرمانده نيروی انتظامی ابتدای س��ال ج��اری از حضور پليس 
افتخاری در بدنه اي��ن نيرو خبر می دهد. اين خبر نش��ان داد 
که نيروي انتظام��ي نمی تواند ب��ه تنهايي نظ��م و امنيت در 

س��طح ملي را به انجام برس��اند و به همين دليل سعی داشته 
تا کس��ری نيروهای خ��ود را از بدن��ه جامعه که به مش��كات 
 زيرپوستی مناطق و بافت شهرها آگاهی بيشتری دارند، انتخاب

 کند. 
جامعه پذيري و اجتماعي شدن پليس می تواند مسير دستيابی 
 به آرمان ش��هری را فراهم کند ک��ه در آن واژه ج��رم بی معنا 

باشد.
آمارها نشان می دهد که از ابتدای سال جاری تا کنون، 15تا17  
هزار پليس افتخاری در 15 استان ش��امل مازندران، اصفهان، 
استان سيستان و بلوچستان، تهران بزرگ، فارس، آذربايجان 
شرقي، آذربايجان غربي،فرماندهي انتظامي ويژه شرق و غرب 
تهران، لرستان، کرمانشاه، خوزستان، البرز، خراسان رضوي، گيان 
و کرمان و نيز سه يگان استرتژيك ناجا نظير فرماندهي يگان هاي 
ويژه، فرماندهي مرزباني و پليس فتا و ساير پليس های تخصصی، 
جذب ش��ده اند و گويا قرار اس��ت که اين رقم تا مرز100هزارنفر 

افزايش يابد.
 اعضاي پليس افتخاري زماني که در اختيار ناجا هستند داراي 

پیشگیری از جرم به سبک نیروی انتظامی

پلیس مردمی در  راه  است

)نوبت  اول(

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان 
پیرو اطلاعیه منتشر شده در روزنامه اصفهان زیبا به شماره 2235 مورخ 93/8/25 نظر به اینکه دو سهم از پنج سهم ششدانگ مالکیت 
عرصه و اعیان و س��رقفلی بانک ملی از  پلاک ثبتی 6580/1 بخش 3 ثبت اصفهان متعلق به آقای حس��ین کش��اورز واقع در خیابان 
عبدالرزاق در مسیر طرح عمرانی میدان امام علی )ع( قرار دارد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت 
ب��ه ارزیاب��ی آن اقدام و نظریه مورخ 93/6/24را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 لایحه قانونی 
نحوه خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای طرح های عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله  بار 
به نامبرده بالا و  کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 15 روز پس از نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق 

نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال مراجعه نمایید. 
بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.



 تشکیل ستاد  برگزاری مسابقات
 بین المللی جانبازان و معلولان شهر های 

خواهر خوانده اصفهان
با حکم دکتر س��قائیان نژاد کریمیان دبیر س��تاد ش��د. با توجه به 
برگ��زاری دومین دوره مس��ابقات بین المللی جانب��ازان و معلولین 
شهرهای خواهر خوانده اصفهان در اردیبهشت ماه 94 ستاد برگزاری 
این مسابقات تشکیل شد. آقایان جمالی نژاد، قاسم زاده، کریمیان و 

باباگلیان اعضای این ستاد را تشکیل می دهند.

مقام سوم تیمی المپیاد جهانی شطرنج 
برای شاهین زنگنه   

شاهین لرپری زنگنه موفق به کسب مقام قهرمانی آسیا  و مقام سوم تیم 
المپیاد جهانی شطرنج  2014 مجارستان  شد. استاد فیده شاهین لرپری 
زنگنه موفق به کسب مقام قهرمانی آسیا در رده سنی زیر 16 سال )دهلی 
نو -2014(ومقام  س��وم تیمی در المپیاد جهانی زیر16 سال )به همراه 
تیم ملی ایران ( و مقام دومی میز 4 در المپیاد جهانی دی ماه سال جاری 
)مجارستان -2014( شد.گفتنی است این قهرمان اصفهانی در سال های 
2009-2011-2012-2014 به ترتیب در رده های سنی زیر 12-10-

14-16 سال موفق به کسب قهرمانی آسیا و در سال 2013 موفق به کسب 
نایب قهرمانی آسیا در رده س��نی زیر  14 سال شده است.و همچنین در 
سال 2012 نیز موفق به کسب مقام  دوم تیمی المپیاد زیر 16 سال جهان 

)به همراه تیم ملی ایران ( شده است.

دلیل نیمکت نشینی مسی و نیمار
تیم فوتبال بارسلونا یکشنبه شب در حالیکه می توانست با برتری مقابل 
رئال سوس��یه داد به صدر جدول رقابت های لالیگا صعود کند با شکست 
 مقابل تی��م میزبان، ای��ن فرصت طلایی را از دس��ت داد.بارس��ا چنانچه 
سوسیه داد را شکست می داد با 41 امتیاز و البته یک بازی بیشتر نسبت 
به رئال در صدر جدول رده بندی رقابت های لالیگا قرار می گرفت. آنچه در 
بازی آبی و اناری پوشان با سوسیه داد جلب توجه می کرد، نیمکت نشینی 

لیونل مسی، نیمار و دنی آلوس بود.
 مس��ی از دقیقه 46، نیمار از دقیق��ه 58 و آلوس از دقیق��ه 70 به بازی 
فراخوانده ش��دند. پس از این بازی، این پرسش به ذهن بسیاری از اهالی 
فوتبال متبادر شد که چرا این سه بازیکن کلیدی در چنین بازی حساسی، 
نیمکت نشین شدند.س��ایت بلیچر ریپورت در گزارش��ی به این موضوع 
پرداخته و ضمن پیدا کردن دلیل، تصمیم س��رمربی بارس��لونا را به نقد 

کشیده است. 
طبق اعلام این سایت، این سه بازیکن از آنجایی که در تعطیلات کریسمس 
به سر می بردند و به دلیل حضور در آمریکای جنوبی دیرتر از سایر بازیکنان 
به نفرات تیم پیوسته اند، در این بازی نیمکت نشین بوده اند. ضمن اینکه 

سفر درازی را هم پشت سر گذاشته اند.

 تورنمنت شهدای کربلای 5
برگزار نمی شود

به دلیل تحقق نیافتن برخی از اهداف مدنظر ب��رای برگزاری تورنمنت 
جام شهدا در مشهد، زمان برگزاری این دوره از مسابقات به زمان دیگری 
 موکول ش��د.بالاخره تکلیف مس��ابقات چهارجانبه ش��هدای کربلای 5 
»جام شلمچه« مشخص شد و این تورنمنت برگزار نمی شود. لذا با توجه به 
تحقق نیافتن برخی از اهداف ضمن تقدیر و تشکر از همراهی سازمان لیگ 
فوتبال ایران، رسانه ها و باش��گاه ها، تصمیم گرفته شد این رویداد عظیم 

فرهنگی در زمان دیگری برگزار شود.

به دلیل مشکلات کارت معافیت سربازی؛

ممنوعیت فعالیت۶۸ بازیکن
بیش از 5میلیارد کمک به فدراسیون ها برای توسعه ورزش همگانی

درسرشماری خانوارها درباره ورزش هم سوال خواهد شد
رییس کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ از ممنوعیت فعالیت 

68 بازیکن به دلیل مشکلات کارت معافیت خبر داد.
مصطفی شهبازی در مورد عقد قرارداد هلمکه بازیکن آلمانی 
با استقلال بدون تست پزش��کی گفت: عقد قرارداد با باشگاه 
هیچ ارتباطی به تست فنی یا تس��ت پزشکی ندارد و از نظر ما 
وقتی بازیکنی با باشگاهی قرارداد امضا کرد این قرارداد رسمی 
است. اگر باشگاهی بر فرض تس��ت پزشکی از بازیکنی نگیرد 
خودش متضرر می شود هرچند بعید است که استقلال بدون 

تست پزشکی با بازیکنی قرارداد امضا کرده باشد.
وی در مورد وضعیت بازیکنان س��رباز و حضورش��ان در لیگ 
گف��ت: 68 بازیکن به خاطر مش��کلات معافی��ت حق حضور 
 در میدان را ندارند و این بازیکنان ممنوع الفعالیت هس��تند. 
چهار بازیکن هم به خاطر تیم ملی به طور موقت قرار شد که 
برای تیم ملی بازی کنند.شهبازی در مورد اینکه بازیکنانی که 
در تیم های نظامی حضور دارند، گفت: آنها نیز فقط در تیم های 
نظامی حضور دارند و تمرین می کنند و نمی توانند بازی کنند.

وزیر ورزش و جوانان گفت: با مرکز آمار صحب��ت کرده ایم و قرار 
است در سرشماری ها س��والاتی درخصوص ورزش از خانواده ها 
پرسیده ش��ود. محمود گودرزی، وزیر ورزش و جوانان در شورای 
ورزش همگانی، گفت: خوشبختانه دستگاه ها کارشان را به صورت 
شایسته انجام می دهند و نگاه مردم نسبت به سال گذشته به ورزش 
همگانی تغییر کرده است. جلسه امروز دخالت در کار دستگاه ها 
نیس��ت بلکه باعث می ش��ود همه با دیدگاه های هم آشنا شوند و 
هم افزایی ایجاد کنند. روش ها، سیاست ها، نوع نگاه و برنامه ها باید 

همگون شود و در یک راستا قرار گیرد.وی ادامه داد: همه دستگاه ها 
به این باور رسیده اند که ورزش همگانی یک عنصر فانتزی نیست 
بلکه کاری بنیادی، دیربازده و س��ازنده است. ورزش قهرمانی نیز 
مشوق توسعه ورزش همگانی اس��ت.گودرزی از مذاکره معاونت 
ورزش همگانی با مرکز آمار و سرش��ماری خبر داد و عنوان کرد: 
قرار است در آمار و سرشماری از خانوارها چند سوال درباره ورزش 
پرسیده شود تا ببینیم ورزش در سبد خانوار چه جایگاهی دارد و 

چقدر بودجه لازم است.

حضور ۳۲ تیم در لیگ جهانی 
و ثبت رکوردی جدید

فدراس��یون جهانی والیبال: ایران با رش��د موشکی در 
لیگ جهانی 2015 حاضر می شود.س��ایت فدراسیون 
جهانی والیبال با انتش��ار گزارشی به تفس��یر و بررسی 
لیگ جهانی 2015 پرداخت.س��ایت فدراسیون جهانی 
والیبال با انتشار گزارشی در خصوص لیگ جهانی 2014 
اظهار داشت: لیگ جهانی والیبال سال 2015 از ابتدای 
خردادماه س��ال 1394 با حضور 32 تیم در س��ه دسته 
برگزار خواهد شد تا رکورد جدیدی در این رقابت ها ثبت 
شود.تیم ملی والیبال آمریکا را می توان یکی از مدعیان 
قهرمانی لیگ جهانی 2015 دانس��ت. لی��گ جهانی با 
نوآوری و الهام بخش��ی هر چه بیش��تر فرص��ت را برای 
ش��رکت کنندگان در سرتاس��ر جهان فراهم می آورد تا 

خود را به بالاترین سطح دنیا برسانند.
این رقابت ه��ا از س��ال 2012 با تغییرات گس��ترده  در 
تعداد تیم ها روبرو بوده و از 12 تیم به 18 تیم در س��ال 
2013 و 28 تیم در س��ال 2014 رسید. در سال 2015 
نیز تیم های قزاقستان، یونان و مونته نگرو به گروه سوم 
این مسابقات پیوستند تا رکورد بی سابقه  ای را رقم بزنند 
و تعداد تیم های ش��رکت کننده را برای نخستین بار به 
عدد 32 برس��انند.مرحله  مقدماتی یا بین قاره ای لیگ 
جهانی 2015 از 16 می تا 19 جولای )26 اردیبهش��ت 
تا 12 تیرماه( و مرحله نهایی آن نی��ز از 24 تا 28 تیرماه 
برگزار می شود. در حالی که اسلواکی میزبان فینال گروه 
3 خواهد بود و بلغارس��تان نیز میزبانی فینال گروه 2 را 
عهده دارد، میزبان مرحله نهایی هنوز مش��خص نشده 
اس��ت.در طول مرحله بین قاره ای، گروه های A تا E بر 
اساس سیستم دوره ای و رفت و برگشت به رقابت خواهند 
پرداخت و در پایان پنج تیم از گروه  A و B  و یک تیم از 

دسته دوم به مرحله نهایی صعود خواهد کرد.

کمتر از یک هفته تا رقابت های جام ملت های آسیا باقی مانده است 
و شاید بر همگان مسجل شده است که دامنه تغییراتی که تازه در 
فوتبال ایران آغاز شده است آن قدر پردامنه است که شاید منجر به 

تغییراتی اساسی و کلی درفوتبال ایران شود.
اینکه فدراس��یون فوتبال ایران در دوران مدیریت علی کفاشیان 
انواع و اقسام نابه سامانی ها را تجربه کرد. اینکه در بسیاری برهه ها 
منفعل و در برخی از برهه ها ضعیف عمل کرد بماند، ولی در اینکه 
اصلا مطمئن نیستیم فوتبال ایران پس از کفاشیان روزهای بهتری 

را تجربه کند هم شاید نتوان با دید تردید نگاه نکرد.
آنچه مشخص است تغییراتی که از مدتی پیش شروع شده است 
این پیش بینی را حاصل ساخته است که دامنه تغییرات می تواند 
بس��یاری از معادلات را تغییر دهد.اینکه در جام ملت های پیش 
رو چه نتیجه ای کس��ب کنیم هم می تواند ب��ر روی آینده کاری 

مدیران فدراسیون و حتی علی کفاشیان اثر بگذارد. از طرف دیگر 
 بسیاری از مربیان داخلی که کارلوس کی روش و شرایطی را که دارد 
نمی پسندند، منتظر این هس��تند تا در صورت نتیجه نگرفتن تیم 

ملی حمله را به مرد پرتغالی شروع کنند.
این شرایط حتی در بین ارکان فدارس��یون و فوتبال نیز به نوعی 
احساس می شود. شاید به همین دلیل اس��ت که تحرکاتی برای 
مقابله با خطرات احتمالی که پست برخی مدیران را تهدید می کند 
آغاز شده است.به عنوان مثال نامه ای است که در شکل و شمایلی 
بسیار عجیب در حمایت از دبیرکل فدارسیون فوتبال منتشر شد و 

در متنش آمده است:
» بیش از هشت سال است که مسند دبیر کلی فدراسیون فوتبال 
جمهوری اس��لامی ایران در اختیار ش��خصیتی خدوم، ارزشی و 
برگرفته از بطن جامعه فوتبال است که پیش از این به عنوان رزمنده 

 در دوران جنگ تحمیلی دارای س��وابق ارزش��مندی بوده است.
بی شک مشی اعتدالی، س��عه صدر، اش��رافیت به قوانین، تعامل 
سازنده با هیات های فوتبال استانی و باشگاه های کشور، توجه و 
بذل عنایت ویژه به تکریم جایگاه پیشکسوتان و هواداران واقعی و 
صدیق فوتبال از آقای »مهدی محمد نبی« شخصیتی خیراندیش 

و برجسته در جامعه ورزش کشور ترسیم کرده است.
اکنون در این برهه حس��اس و در آس��تانه حضور تیم ملی فوتبال 
 در ش��انزدهمین دوره رقاب��ت های ج��ام ملت های آس��یا و نیز با 
بازی های در خور توجه در مس��ابقات جام جهانی برزیل که شور و 
شوق زاید الوصفی در بین مردم ایران به وجود آورد، متاسفانه پس 
از تغییرات چند روز اخیر فدراس��یون فوتبال زمزمه هایی مبنی بر 
تغییر دبیر کل نگرانی هایی را در بین قاطبه اهالی فوتبال به دلیل 

از دست دادن مدیری شایسته، کاربلد و مردمی پدید آورده است.
 جمعیت حامیان ه��واداران فوتبال و تیم های مل��ی وظیفه خود 
 م��ی داند به پ��اس زحم��ات و ت��لاش های بی ش��ائبه ای��ن مرد 
خس��تگی ناپذیر عرصه فوتبال ک��ه از بدو تاس��یس این جمعیت 
صادقانه درحمایت از این تش��کل نو پا و برگ��زاری بیش از »45« 
 هیات مذهبی جامعه اس��لامی فوتبال در سمت ریاست هیات امنا 
تلاش های وافری از خود مبذول داشته و همواره به عنوان پشتوانه 
معنوی این مجموعه ارشادات و راهنمایی های لازم را جهت موفقیت 
هرچه بیشتر انجام داده اس��ت.به همین منظور اعتقاد راسخ داریم 
این امانت از سوی آقای »مهدی محمد نبی« مطابق نظر اکثریت 
آحاد جامعه فوتبال صادقانه پاس داش��ته و در مسیر درستی برای 
نیل به اهداف عالیه ورزش هدایت گردیده کمافی السابق برعهده این 
انسان متعهد و توانمند باقی بماند که بی شک گرامی ترین بندگان 

نزد خداوند متعال با تقوا ترین آنان هستند.«
آنچه مشخص است همه مردم ایران دوس��ت دارند فوتبال ایران 
شرایطی سالم و در مسیر پیشرفت را تجربه کند و از شرایط فعلی که 

تنها کیفیت را متاثر از خود ساخته است فاصله بگیرد.
این درسایه مدیریت اصولی، نظم، برنامه و کار استراتژیک صورت 
می گیرد. با س��ازماندهی و ساختارس��ازی فوتبال موافقیم ولی با 
تغییراتی که حتی همین سیستم آزمون و خطا شده را هم از فوتبال 
 ایران بگیرد مخالفی��م.در واقع باید بگوییم اگر قرار اس��ت اتفاقی 
رخ دهد گامی رو به جلو باشد و لاکن این نباشد که پس از تغییراتی 

که بویش بدجوری احساس می شود، حسرت حال را بخوریم!

تحرکات دفاعی درفدراسیون آغازشد

کاری نکنیم حسرت حال را بخوریم
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آفساید تور

مجمع انتخاباتی هیات تیراندازی استان اصفهان چند روز قبل 
برگزار شد و مرتضی قربانی برای پنجمین دوره متوالی ریاست 

این هیات را برعهده گرفت.
 برای این مجم��ع قربانی و وفاپ��ور دبیر هیات کاندیدا ش��ده 
بودند که با انصراف وفاپور، قربانی تنها کاندیدای مجمع ش��ده 
و تمامی آرا به وی اختصاص پیدا کرد. س��ید مهدی هاش��می 
رییس فدراس��یون تیراندازی نیز که برای حضور در این مجمع 
به اصفهان س��فر کرده ب��ود، از احداث آکادم��ی تیراندازی در 
کشورمان خبر داد و گفت: ایران دومین کشوری است که پس 
از کشور فنلاند در نظر دارد به زودی آکادمی تیراندازی را دایر 
کند.در این آکادمی آموزش محور اصلی فعالیت ها و دوره های 
برگزار شده است و براس��اس قوانین، نیمی از سهمیه  حاضران 
در این آکادمی به کش��ور میزبان می  رسد، تاکنون برای حضور 

سایر کشورها در این آکادمی 10 تفاهم نامه منعقد شده است.

   تفاهم نامه فدراس�یون تیراندازی با اس�تانداری 
اصفهان

فدراس��یون تیراندازی اخی��را تفاهم نامه ای را با اس��تان های 
مختلف پیرامون برنامه ها و اهداف این رش��ته ورزش��ی منعقد 
می کند که اس��تان اصفهان نیز یکی از این اس��تان ها خواهد 

بود. هاش��می در مورد به انعقاد تفاهم نامه با استاندار اصفهان 
تصریح کرد: در نظر داریم پیوس��ت قانون مصوب مجلس را در 
مورد این رش��ته برای اس��تان اصفهان نیز نهایی کنیم، در روز 
مجمع جلسه ای در دانشگاه اصفهان به منظور انجام کار علمی و 
پژوهشی در رشته تیراندازی برگزار شد و این مصوبه را در قالب 
تفاهم نامه  ای با استاندار اصفهان در سفری مجددا به اصفهان 
داریم، به امضا می رسانیم. این تفاهم نامه تاکنون در 16 استان 
کشور به امضا رسیده و با توجه به اهمیتی که استاندار اصفهان 
برای رش��ته تیراندازی امیدواریم این تفاهم نامه که چارچوب 
کلی حرکت هیات استان در چهار سال آینده و همچنین تا سال 

1404 را مشخص می کند، نهایی شود.

   حمایت از هیات های استانی برای تامین تجهیزات
همان طوری که پیش از این نیز در گزارشی اشاره کرده بودیم 
رشته تیراندازی طی س��ال های اخیر با مشکلات زیادی بابت 
تامین وس��ایل و تجهیزات مواجه بوده اس��ت که همین مساله 
مشکلاتی را برای ورزش��کاران این رش��ته به ویژه ورزشکاران 

شهرستانی رقم زده است.
رییس فدراس��یون تیراندازی  کمبود فضای ورزش��ی مختص 
به رشته تیراندازی و کمبود س��لاح در این رشته را قبول دارد. 

وی پیرامون این مس��اله گفت: در مورد تامین فضای ورزش��ی 
چارچوب آن در تفاهم نامه ای که شرح آن رفت مشخص شده، 
اما در مورد مشکل کمبود سلاح باید گفت این مشکل در اکثر 
هیات های اس��تانی عمومیت دارد و با توجه ب��ه اینکه تعدادی 
سلاح خریداری و وارد شده اس��ت؛ به زودی سهمیه استان ها 
آماده تحویل خواهد بود و از این باب��ت در حد توان هیات های 

استانی را در حوزه سخت افزاری حمایت خواهیم کرد.

   در اصفهان به تیراندازی اهمیت می دهند
هاشمی در مورد وضعیت رشته تیراندازی در استان اصفهان نیز 
تاکید کرد: خوشبختانه در اس��تان اصفهان رشته تیراندازی به 
خوبی حمایت می  شود و مسوولان اس��تانی با توجه به شرایط 
خاص این رشته، همراهی و همکاری لازم را با هیات تیراندازی 
اس��تان داش��ته اند.در اس��تان اصفهان اهمیت خوبی به رشته 
تیراندازی داده می ش��ود و انتظ��ار می  رود در ح��وزه علمی و 
پژوهشی و استعداد یابی حمایت بیشتری جانب اداره کل ورزش 
و جوانان و سایر مسوولان استان انجام شود تا این استان بتواند 

استعداد های زیادی را به ورزش کشور معرفی کند.
تیراندازی اصفهان با تداوم ریاست قربانی در همان مسیر گذشته 
حرکت می کند اما می توانیم امیدوار باش��یم ک��ه برنامه ریزی 

فدراسیون و تصمیم گیری اش در مورد تفاهم نامه های استانی، 
این رشته را در مسبر صعود قرار بدهد، کما اینکه در سال های 
گذش��ته نیز تیراندازی اصفه��ان در صدر هیات های اس��تانی 

بوده است.

رییس فدراسیون تیراندازی اعلام کرد؛

چارچوب کلی حرکت هیات های تیراندازی بر اساس تفاهم نامه استانی
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سرمقــاله سرمقــاله

اطلاعیه منطقه یک شهرداری اصفهان اطلاعیه منطقه یک شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 1 شهرداری اصفهان روابط عمومی منطقه 1 شهرداری اصفهان 

نظ��ر به اینکه یکباب منزل مس��کونی ب��ه پلاک ثبت��ی 26/1028 بخش 14 ثب��ت اصفهان به 
کدنوسازی 19-11320 متعلق به آقایان و خانم ها عباسعلی، رضا، فرشته، فهیمه، محمدعلی، 
عبدالمجید،محبوبه،  عبدالحمید همگی خیام باشی و عزت مومنی، فخرالملوک معقولی، صدیقه 
جوهری، شهلا طباطبایی و زهره بانو اثنی عشری یا ورثه هریک از نامبردگان در طرح فضای 
سبز قرار دارد و این طرح دارای اولویت اجرایی می باشد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری 
ضم��ن بازدید از محل نس��بت به ارزیاب��ی آن اقدام و نظریه م��ورخ 93/6/30 را صادر نموده 
ان��د، لذا ب��ا توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر م��اده 8 لایحه قانونی نحوه خرید و تملک 
اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، 
بدینوسیله به نامبردگان یا کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 15 روز پس 
از نشر این آگهی ابلاغ جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه یک واقع 

در خیابان صائب-  پل مارنان اقدام نمایند.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نظر به اینکه یکباب منزل مس��کونی به پلاک ثبت��ی 5013 بخش 2 ثبت اصفهان به 
کدنوس��ازی 4-11261 متعلق به ورثه مرح��وم مرتضی متغیر در طرح ادامه خیابان 
اردیبهشت قرار گرفته و این طرح در اولویت اجرایی می باشد و هیات کارشناسان 
رس��می دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 
93/6/11 را ص��ادر نموده اند، لذا با توج��ه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 
لایحه قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای طرح  های عمومی، 
عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به نامبردگان و کلیه مدعیان 
احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت پانزده روز پس از نشر این آگهی جهت 
انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه یک واقع در خیابان صائب، 

جنب پل مارنان اقدام نمایند.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.



نکاتی درباره شست و شوی 
چشم با چای

با وجود اینکه چشم یکی از اعضای حس��اس و پرکاربرد به 
حساب می آید، متأس��فانه برخی افراد دس��ت به اقدامات 
نادرس��ت و غیرعلمی عجیبی می زنند ک��ه در هیچ منبع 
پذیرفته شده ای به آنها اشاره نش��ده است. چشم به عنوان 
آیینه بدن نقش بسیار مهمی را در میان اندام های بدن بازی 
می کند و هر چقدر که این عضو از سلامت بیشتری برخوردار 
باشد، می توان زیبایی های بیش��تری را نظاره گر بود و البته 
فرصت تکرار صحنه های بیشتری در قاب چشمان به افراد 

هدیه داده خواهد شد. 
یکی از این روش ها شست وش��و دادن چش��م ب��ا چای آن 
هم در مواقعی است که چش��م دچار آسیب یا قرمزی شده 
یا اینکه جس��می خارجی وارد چشم ش��ده باشد. واقعیت 
این است که شاید این اقدام نادرس��ت برای مدت کوتاهی 
قرمزی یا س��وزش و خارش چش��م را از بین ببرد، اما باید 
توجه داشت وجود ماده تئین در چای، باعث منقبض شدن 
عروق ملتحمه چشم ش��ده و به طور موقت قرمزی چشم را 
برطرف می کند اما علی رغم این عوارض زیادی را به همراه 
خواهد داشت؛ چرا که هر چه چای صاف شده باشد باز هم 
دارای پارتیکل هایی است که امکان دارد در صورت عفونت 
داش��تن چش��م، این پارتیکل های ریز وارد مجرای اشکی 
ش��ده و عفونت ناحیه چش��م را به خصوص در کودکان که 
 از مجرای اش��کی ضعیف تری برخوردار هس��تند به وجود

 آورد. 
بهترین، سالم ترین و مؤثرترین روش شست وشوی چشم با 
آب است به این ترتیب که ظرفی مناس��ب را پر از آب کرده 
و با قرار دادن چش��م ها در آن و چند مرتبه پلک زدن تلاش 
شود تا جسم خارجی از چشم بیرون آید و در صورتی که به 
این روش میسر نشد، لازم است به پزشک متخصص مراجعه 
شود تا اقدامات لازم صورت گیرد. اشک چشم حاوی تمام 
مواد مورد نیاز برای نگهداری چشم است و در صورتی که با 
وجود این مشکل برطرف نشد، باید به س��راغ اقداماتی که 

مطرح شد، رفت.

در ادامه سفر بی بازگشت؛

پرورش کاهو در مریخ
گروهی از دانش��جویان در انگلیس ت��لاش می کنند با 
فراهم آوردن امکان پرورش کاهو در این سیاره، مقدمات 

اقامت طولانی مدت انسان در مریخ را فراهم کنند.
دانش��جویان جامع��ه پرت��اب ه��ای فضایی دانش��گاه 
ساوتهمپتون انگلیس به کس��ب موفقیت در این پروژه 
بس��یار امیدوارند. آنها بر این باورند اگر شرایطی فراهم 
ش��ود که گیاهانی نظیر کاهو در مریخ رش��د مناس��بی 
داشته باش��ند، آنگاه می توان به فراهم آوردن مقدمات 

سکونت طولانی مدت انسان در فضا امیدوار بود.
در س��ال های اخیر که مقوله خروج از زمین و س��فر به 
مریخ و س��ایر اجرام فضایی قابل س��کونت مطرح شده 
است، کارشناسان به این نکته اشاره می کنند که انتقال 
مواد غذای��ی، آب، ه��وای قابل تنف��س، قطعات یدکی 
دستگاه ها و سایر تجهیزات مورد نیاز ادامه زندگی کاری 

دشوار و پرهزینه است.
آنها به اس��تفاده از محیط مریخ برای پ��رورش گیاهان 
مورد نیاز و تولید مواد غذایی به عنوان راه حلی مناسب 

نگاه می کنند.
دانشجویان دانشگاه ساوتهمپتون انگلیس آزمایشاتی را 
با هدف رسیدن به این چشم انداز آغاز کرده اند. آنها که 
از حمایت پروژه »مارس وان« ) پروژه ای که قرار اس��ت 
نخستین گروه از انس��ان ها را راهی سفر بی بازگشت به 
مریخ کند( برخوردارند، در اندیشه راه اندازی گلخانه ای 
کوچک در سیاره سرخ هس��تند تا با استفاده از اتسمفر 
آن و نور خورش��ید شرایط مناس��ب جهت رشد کاهو را 

فراهم آورند.
هدف اصلی این گ��روه ثابت کردن این موضوع اس��ت که 
رشد و پرورش گیاهان در مریخ با اس��تفاده از منابع مریخ 
و نه استفاده از خاک ارسال شده از زمین و یا محیط های 
بسته و محدودی نظیر آنچه که در ایستگاه فضایی بین 
 المللی در حال انجام است، فرآیندی امکان پذیر خواهد

 بود.

گالری نقش خانه حوزه هنری اصفهان جمعه ۱۹ دی 
ماه میزبان نمایشگاه نقاشی گروه هنری خط خطی 
خواهد بود. در این نمایش��گاه که با آثاری از هامون 
بادپر، شهریار صمصام، س��ایه طاهری، افسون تاج، 
فرزانه فضیلتی، مژده کریمی، آی��دا کبیری و آوین 
فره��ادی برگزار می ش��ود. حدود24اثر نقاش��ی با 
تکنیک های مختلف و رویکرد شخصی هنرمندان 
گروه به نمایش در خواهد آمد.گشایش این نمایشگاه 

جمعه ۱۹دی ماه از ساعت ۱۶تا2۰ در محل گالری 
نقش خانه ح��وزه هنری اصفهان واق��ع در خیایان 

آمادگاه، مجتمع فرهنگی سوره خواهد بود.
همچنین علاقه من��دان  می توانند تا چهار ش��نبه 
24دی ماه همه روزه از س��اعت ۹ ت��ا۱2 و ۱۶تا2۰ 
جهت بازید از این نمایشگاه مراجعه و جهت کسب 
اطلاعات بیش��تر با تلفن های  ۰۹۱۳۱2۸۶۹۸4 و 

۳22۱۵۶۸۶ تماس حاصل کنند.

جش��ن میلاد پیامبر اکرم )ص( همزمان با هفته 
وحدت و ۱7 ربی��ع الاول، امروزس��اعت ۱۸ در 

فرهنگسرای نور برگزار می شود. 
درجش��ن می��لاد پیامب��ر اک��رم )ص(  حجت 
الاس��لام صغی��را درخص��وص صف��ات و خلق 
و خ��وی پیامب��ر اک��رم )ص( و س��یره نب��وی 
س��خنرانی می کنند و اجرای گروه زورخانه ای 
نوجوان��ان فتوت، پخش کلیپ، اجرای مس��ابقه 
 و اهدا جوای��ز از دیگ��ر برنامه های این جش��ن

 است.
 همچنین با مشارکت هایی که با کمیته فرهنگ 
ش��هروندی داش��تیم با هم��کاری ای��ن کمیته 
نمایش��گاهی از تابلوهای خلق و خ��وی پیامبر 
 اک��رم )ص( همزمان با برگزاری این جش��ن برپا

 می شود. 
عموم مردم می توانند در این جشن شرکت کنند 
و فضای برگزاری جشن را برای ۳۰۰ تا 4۰۰ نفر 

آماده کرده ایم.

نمایش��گاهی از مجموعه آثار عکاس��ی ب��ا موضوع 
سالمندان، در نگارخانه کوثر برگزار می شود.

آثار موجود در این نمایش��گاه با موضوع مش��ترک 
سالمندان، در دو س��بک پرتره و مستند در معرض 

تماشای بازدیدکنندگان قرار گرفته است. 
س��بک پرتره به تمرکز عکاس بر روی چهره سوژه 
مورد نظر می پردازد و در س��بک مستند نیز، عکس 
بدون ایجاد تغییرات دیجیتالی از س��وژه مورد نظر 

تهیه می شود.
 تع��دادی از ۱۸ اثر موج��ود در این نمایش��گاه، در 
جش��نواره های مختل��ف اس��تانی و کش��وری حاز 

رتبه های برتر شده اند. 
گفتنی اس��ت؛ این نمایش��گاه از ۱۳ لغایت ۱۸ دی 
ماه، از س��اعت ۹ صبح تا ۱۳ و ۱4 بعد از ظهر تا 2۰ 
در نگارخانه کوثر اصفهان، واقع در میدان امام )ره( 

برگزار می شود. 

جش��نواره ای با عنوان» س��اخت کاردس��تی با 
ظروف یکبار مصرف و دستمال کاغذی« در روز 
جمعه ۱۹ دی ماه در جزیره  بازی برگزار می شود. 

این برنام��ه  به صورت خانوادگ��ی در محل جزیره 
بازی ویژه کودکان شش تا ۱2 سال برگزار می شود. 

ش��رکت کنندگان در ای��ن برنامه ب��ا خلاقیت و 
هنرمندی خود به س��اخت کاردس��تی و اسباب 
بازی های  جالب و جدید با ظروف یکبار مصرف و 

دستمال کاغذی می پردازند. 

 ک��ودکان در این جش��نواره علاوه ب��ر تفریح و 
سرگرمی، متوجه این نکته که با وسایل بازیافتی 
و  دورریختنی هم می شود خلق اثر کرد، خواهند 

شد. 
علاقه مندان برای حضور در این برنامه می توانند 
از ساعت ۱۰ صبح روز جمعه ۱۹ دی ماه به  محل 
جزیره بازی واقع در پل فردوسی، اول بلوار آئینه 
خانه)حدفاصل پل فردوس��ی و س��ی و سه پل( 

مراجعه کنند. 

19 دی ماه برگزار می شود؛ 

هشتمین نمایشگاه گروه هنری خط خطی
تا 1۸ دی برپاست؛

نمایشگاه عکس» سالمندان«  در نگارخانه کوثر

16 دی ماه؛ 

برگزاری جشن میلاد پیامبر اکرم )ص( در فرهنگسرای نور 
19 دی ماه برگزار می شود؛

» ساخت کاردستی با ظروف یکبار مصرف« در جزیره بازی 

جالبسلامت پرفورمنس »عطر به جا مانده« اثری از نوشین نفیسی 
به همراه نمایش��گاه عکس، ویدیوآرت و چیدمان در 

عصارخانه شاهی اجرا می شود. 
این هنرمند با بیان این مطل��ب در رابطه با این اجرا 
گفت: عطرها و بوها همواره نق��ش قابل توجهی در 
جریان خاطرات و ذهنیات نوستالژیک ما داشته اند. 
گاهی یک عطر خاص تا سال ها  کسی یا موقعیتی را 
در ذهن و دل ما زنده نگه می دارد و قدرت زیادی در 
زنده شدن خاطرات گذشته دارد. نوشین نفیسی ادامه 

داد: در این اجرا برای کانس��بت بو به فراخور مکان و 
موقعیت ونوع اجرا از متریال ادویه استفاده شده است و 
طبعا رنگ  و ظاهر ادویه ها نیز در جریان کار تاثیر گذار 
خواهد بود. وی درباره اجرا در عصارخانه شاهی گفت: 
عصارخانه مکانی است که من از سال ها قبل دوست 

داشتم کار درآن تجربه کنم و به نظرم این مکان چه 
از نظز موقعیت جغرافیایی و قرار گرفتن در دل بازار 
و چه از جهت معماری و فض��ای داخلش که همواره 
در آن بوی دانه های روغنی پراکنده اس��ت و وجود 
س��نگ آس��یاب ها و نورخاص و متفاوت اش قابلیت 

خاصی برای اج��رای کار هن��ری و خصوصا اجرای 
اینچنینی به آن می دهد. نفیسی در رابطه با مخاطب 
این پرفورمنس گفت: به نظرم هر کس از جوان ترها 
تا افراد مس��ن می توانند با آن ارتب��اط برقرار کنند 
و امی��دوارم در جریان برگزاری نمایش��گاه و اجرای 
پرفورمنس هم همین اتفاق بیفتد. شایان ذکر است؛ 
نمایشگاه عکس، چیدمان، ویدیوآرت و پرفورمنس 
عطر به جا مانده هر روز از س��اعت ۱۶ تا 2۰ از ۱۸ تا 
۳۰ دی ماه در عصارخانه شاهی اصفهان برپا می شود. 

توسط نوشین نفیسی اجرا می شود؛ 

» عطر به جا مانده« در عصارخانه شاهی 

عکس های ماندگار چهره های معروف 2014 به روایت مجله تایمز

    جرج کلونی و آمال آلا مودین- دو مدافع حقوق بشر-  بعد از آنکه هتل خود 
را در ونیز ترک کردند در حال اسکورت توسط قایق های پلیس و عکاسان خبری  

هستند.آنها روز قبل با هم ازدواج کرده اند.) 2۸ سپتامبر(

   درک سندرسن جستر پس از ضربه محکمی که در بازی در مقابل تیم بلتیمور 
زد،تیم خود را برنده ساخت. این آخرین بازی بود که وی در استادیوم یانکی ها 

انجام داد.)25 سپتامبر(

    پاپ فرانسیس  در حال بازدید از یک کلیسا در خارج از رم است که یک زن 
بره کوچکی را به  عنوان هدیه دور گردن او می اندازد.

 نکته جالب این است که این بازدید در حال پخش زنده از تلویزیون بوده است.  
)6 ژانویه(

    رییس جمهور روسیه و متحد صربش تیموسلاو نیکلیچ   در حال دیدن سان نظامی 
در بلگارد به مناسب هفتادمین سالگرد آزادسازی  این شهر از اشغال نازی ها )16 اکتبر(

    بیل و هیلاری کیلینتون در یک بیمارستان 
در ش�هر نیویورک  اولین نوه شان را درآغوش 

گرفته اند.) 27 سپتامبر(

    آنجلینا جولی ،  بازیگر معروف درحال ملاقات 
 با ملکه الیزابت دوم، به خاطر  راه اندازی کمپین

 » پایان خشونت جنسی در مناطق جنگی«

    کیم  جونگ  اون رهبر کره شمالی سوار بر یک زیر دریایی نظامی ) زمان و مکان این 
عکس نامشخص است.(

    ملاله یوسف زی در حال دریافت دسته گل دربیرمنگهام بعد از دریافت جایزه 
صلح نوبل.او فعال حقوق بش�ر و عضو کمپین تحصیل دختران واهل پاکستان 
است که در اکتبر 2۰12 توس�ط گروه طالبان و در راه بازگش�ت از مدرسه ترور 

نافرجام شد. )1۰ اکتبر(

روزنامه خبری
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